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Συνάντηση
στην /7.Ε. Φλώρινας για 
την ανάπτυξη δικτύων 
διανομής φυσικού σελ-3
αερίου στη Φλώρινα

Ενημέρωση για την εξέλιξη 
των ελέγχων σε κτίρια που 

έπληγησαν από τον σεισμό
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Διαβάζουμε

ΕΦΗΜΕΡΙΔΕΣ
Ε ν ημερ ωνόμο οτε

! ΙΤΡΑ

ΕΝΩΣΗ ΙΔΙΟΚΤΗΤΟΝ 
ΕΠΑΡΧΙΑΚΟΥ ΤΥΠΟΥ

1 Το υπέρ γράφημα
I της εβδομάδας

Μια βουτιά στην ιστορία 
παρέα με τον Πέτρο Δούκα

0
 Πέτρος Δούκας, ο ξεχασμένος Δούκας της Σπάρτης, μας
έκανε, χωρίς να το θέλει βέβαια, μια μεγάλη χάρη! Ξαναέφερε 
στο προσκήνιο μια συζήτηση που δεν έγινε ποτέ: Πώε χρε

οκόπησε η Ελλάδα:
1 Δεν γνωρίζω τί ακριβώς έφταιξε και τόσο καιρό κανείς δεν 
1 φρόντισε να αποδώσει ευθύνες και να δώσει στον ελληνικό λαό 

ξεκάθαρες απαντήσεις. Φταίνε τα διαρθρωτικά προβλήματα της ελ
ληνικής οικονομίας; Φταίει η δομή του πολιτικού συστήματος; Φταίει 

| η κληρονομιά του Εμφυλίου; Φταίει το κακό το ριζικό μας, φταίει ο 
θεός που μας μισεί; Όλα μαζί και το καθένα χωριστά έφταιξαν στο να 

1 μην φτάσουμε ποτέ στα πρόσωπα που διαχειρίστηκαν την τύχη
τηε χώοαε εκείνο το κρίσιμο διάστημα.Ένας αόρατος υμένας 
προστασίας εκτείνεται σε όλο το πολιτικό φάσυα από τα αριστερά 
έωο τα δε£ιό. Αυτόν, λοιπόν, τον αόρατο υμένα προστασίας, τον 
διέρρηξε αμέριμνος ο κ. Δούκας στο απροσδόκητο περιβάλλον μιας 

| σύσκεψης, που αφορούσε στον παγετό και τα εσπεριδοειδή.
! 0 Πέτρος Δούκας είναι ένας από τους πιο ομιλητικούς πρωταγω- 
| νιστές αυτής της περιόδου. Τί μας έχει πει μέχρι σήμερα; Στο γνω- 
I στό πρόσφατο επεισόδιο περιέγραψε γλαφυρά τις μεθόδουο 
1 κατευνασμού τηε οργής που είχε ξεσπάσει μετά τις φωτιές με 
I τους 84 νεκρούς. Η ουσία όμως δεν βρίσκεται στο ότι κατέβπκαν 

και μοίραζαν κρατικό χρήμα «με τις τσάντες». Το κρίσιμο στοιχείο 
§ που πρόσθεσε ο κ. Δούκας στην υπόθεση, είναι ότι αυτό ήταν κεν- 
; τοική κυβερνητική απόφαση και πολιτική και ότι είχε πολιτική στό- 

. ;υση: Με τονεκμουλισμό των ψηφοφόρων, με τον ακραίο 
εξευτελισμό της πολιτικής, που την μετέτρεψαν σε διανομέα με
τρητών για εξαγορά ψήφων, «με δυο κινήσεις», όπως είπε κυνικά 
και ο Δούκας, «γυρίσαμε το παιχνίδι και πήραμε τις εκλογές».

( Η Ιστορία μερικές φορές γράφεται με λίγα λόγια. Ας την ακολουθή
σουμε: 0 κ. Δούκας παρέμεινε στην κυβέρνηση και μετά τις εκλο
γές του 2007. Ήταν οι εκλογές που επιβεβαίωσαν τη συλλογική 
τύφλωση μιας κοινωνίας, που βάδιζε χωρίς να το γνωρίζει κατευ
θείαν στον γκρεμό. 0 Δούκας έγινε υφυπουργός Εξωτερικών,

Ιαλλά δεν έπαψε να ασχολείται με τα οικονομικά, που γνώριζε 
πράγματι καλό. Και στις 23 Δεκεμβρίου 2008 έστειλε ένα υπόμνημα 
προς τον Πρωθυπουργό Κώστα Καραμανλή. Σε αυτό τον προειδοποι
ούσε ότι «το επόμενο ενδεκάμηνο το Δημόσιο θα χοειασθεί να δα- 
νεισθεί ίσωε και πάνω από 47 δισ. ευρώ μέσα σε ένα ιδιαίτερα 
αρνητικό διεθνέε επενδυτικό κλίμα. Το 2008 δανειαθήκαμε περί
που 47 - 48 δισ. ευρώ, δηλαδή περίπου 10 δισ. περισσότερα από 
αυτά που υπολόνιΖε το υπουρνείο Οικονομίαε ότι θα χρειαζόταν».
Και κοτέληγε: «Η ευχέρεια δανεισμού είναι πιο άμεση και πιο ση
μαντική πρόκληση και από την πίεση τηε Ευρωπαϊκήε Ένωσηε νια 
συγκράτηση των ελλειμμάτων». Το υπόμνημα δημοσιεύθηκε χρόνια 
αργότερα, το 2011, στο «Βήμα» και βέβαια δεν διαψεύσθηκε. 
Χρωστάμε, όμως, και μια δεύτερη χάρη στον κ. Δούκα: ότι ο τότε 
Πρωθυπουργός, που έχει πάρει όρκο σιωπής, αν ποτέ μιλήσει δεν θα 
μπορεί να ισχυριστεί πωε δεν ήξερε.Ήξερε και παραήξερε! Και τι 

I έκανε; Αυτό μας το έχει πει ο τότε υπουργός Οικονομικών, Γιώργοε 
Αλονοσκούφης. σε μια συζήτηση που δημοσιεύθηκε και αυτή μετά

Ι
την κατάρρευση της οικονομίας, επίσης στο «Βήμα», τον Απρίλιο του 
2011: «(...) ο πρωθυπουργός τα γνώριζε, τα έβλεπε, προσπα
θούσε (...) αλλά είχε την πολιτική πίεση. Διέθετε, βλέπετε, ισχνή 
πλειοψηφία στη Βουλή. Μου έλεγε απλώς “ασ’ τα για αργότερα”,

■ είχε πλήρη συνείδηση τι ακριβώς αυνέβαινε στην οικονομία».

!
0 κ. Αλογοσκούφης έφυγε από την κυβέρνηση στις 7 Ιανουάριου 
του 2009. Λίγες μέρες αργότερα, ξέσπασαν αγροτικές κινητοποι
ήσεις. Η κυβέρνηση κλυδωνίστηκε! Όπου να 'ναι πλησίαζαν και οι ευ
ρωεκλογές. Τι έκανε ο Πρωθυπουργός, που «γνώριζε», που «είχε 
πλήρη συνείδηση» για την κατάσταση της οικονομίας, που 
«έβλεπε», που «προσπαθούσε»; Απλά κατέφυγε στη δοκιμα
σμένη συνταγή του εκμαυλισμού, που είχε ακολουθήσει με επι
τυχία στην Ηλεία. Έδωσε εντολή να ικανοποιηθούν οι ψηφοφόροι.
Η απόφασή του αυτή έμεινε γνωστή ως «πακέτο Χατζηγάκη».
Η ιστορία όμως έχει και συνέχεια: Πέντε χρόνια αργότερα, το Ευ
ρωπαϊκό Δικαστήριο έκρινε πως οι επιδοτήσεις αυτές, σύνολο 
385 εκατομμύρια, ήταν παράνομες! Αλλά τι ήταν 385 εκατομμύρια 
ευρώ το 2009;Ένα τίποτα μπροστά στο τσουνάμι που ερχόταν. Για 
εκείνη την υπέροχη χρονιά είχε ψηφιστεί ένας προϋπολογισμός. Τους 
πρώτους εννέα μήνες, που ήταν κυβέρνηση η Νέα Δημοκρατία του 
Κώστα Καραμανλή, οι δημόσιες δαπάνες υπερέβησον τιε προϋπο- 
λογισυένεε κατά οκτώ δισεκατομμύρια ευρώ! Ταυτόχρονα, πάντα 
για το εννιάμηνο, τα δημόσια έσοδα ήταν κατά 2.5 δισεκατομμύρια 
ευοώ υικρότερα από αυτά που είχαν προϋπολογιστεί! Ο προϋπο-

Ιλονισυόε έπεφτε έξω πάνω οηό ένα δισ. ευρώ τον μήνα!
Συνέχεια στη σελίδα 2...
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Ε
νημερωθήκαμε από τον 
ανχιπεριφερειάρχη 
Σωτήρη Βόσδου ότι 
ολοκληρώθηκε η πρώτη 

φάση ελέγχου των κτιρίων 
που επλήγησαν από τον σει
σμό της 9ης Ιανουάριου. Το 
επόμενο στάδιο, όπως μας 
είπε ο κ. Βόσδου, είναι ο χα
ρακτηρισμός της περιοχής 
ως «σεισμόπληκτης», για να 
μπορούν να ξεκινήσουν οι 
ουσιαστικοί έλεγχοι των ζη
μιών από ιδιώτες μηχανι
κούς. Στη συνέχεια θα 
υποβληθούν τα πορίσματα 
των ελέγχων στην αρμόδια 
υπηρεσία του υπουργείου 
και μετά την αξιολόγηση θα 
έχουμε επιδότηση 70% και 
το υπόλοιπο 30% θα επιβα
ρύνει τον ιδιοκτήτη, θα μπο
ρεί όμως να πάρει άτοκο 
δάνειο. Μια διαδικασία κατά 
την οποία εύχομαι η γραφει
οκρατία να μην ταλαιπωρή
σει τους δικαιούχους.

Π
ληροφορήθηκα ότι 
στην κινητοποίηση 
που έγινε στην Κο
ζάνη, η συμμετοχή των 

αγροτών με τα τρακτέρ τους 
από όλες τις περιοχές της 
Δυτικής Μακεδονίας ξεπέ-

ρασε κάθε προσδοκία! Φαί
νεται πλέον ότι οι γεωργο- 
κτηνοτρόφοι έχουν φτάσει 
στο αμήν λόγω των πολλών 
προβλημάτων που αντιμετω
πίζουν. Όλα αυτά μου θυμί
ζουν παλιές εποχές, όταν 
είχαμε αποκλεισμούς κεν
τρικών δρόμων για μεγάλα 
χρονικά διαστήματα. Εύχο
μαι ο αγώνας τους να απο
δώσει καρπούς.

Τ
ην περασμένη εβδο
μάδα είχαμε στην 
Αθήνα συναντήσεις του 
βουλευτή μας Γιάννη Αντω- 

νιάδη και του προέδρου του 
Επιμελητηρίου Φλώρινας 
Σάββα Σαπαλίδη στο υπουρ
γείο Οικονομικών. Διάβασα 
για άλλη μια φορά τα αιτή
ματα και τις προτάσεις που 
κατέθεσε ο κ. Σαηαλίδης 
στον υφυπουργό κ. Παπαθα- 
νάση. Εδώ και είκοσι (20) 
χρόνια, καταθέτουμε ως πε
ριοχή τα ίδια αιτήματα, που 
δυστυχώς μέχρι σήμερα δεν 
έχουν ικανοποιηθεί στο ελά
χιστο. Για να δούμε αν οι τε
λευταίες συναντήσεις, εν 
όψει και του νέου αναπτυ
ξιακού νόμου, θα έχουν θε
τική εξέλιξη...

...συνέχεια από πρωτοσέλιδο

Συνολικά, ίο 2009 η Ελλάδα είχε καθαρό δανεισμό πάνω από 36 
δια, ευοώ! Αυτό σημαίνει ότι κάθε μέρα που ξημέρωνε, με ήλιο ή 
βροχή, εργάσιμη ή σχόλη, η χώρα προσέθετε 100 εκατ. ευρώ 
στο δηυόσιο χρέος τηε! Αυτή η συζήτηση για το πώε πραγματικά 
οδηγήθηκε η χώρα στο φαλιμέντο, θα είναι στα αλήθεια όμορφη 
και άκρως ενδιαφέρουσα, εάν, με αφορμή και χάρη στον κ. Δούκα, 
υποχρεωθεί να πάρει μέρος και ο τότε Πρωθυπουργός, που δεν 
θεωρεί τους πολίτες άξιους μιας εξήγησης ούτε για το τι συνέβη, 
ούτε για το πώς μετά από όλα αυτά ο ίδιος σκαρφάλωσε στα ορεινά 
της Βουλής για να ψηφίσει ένα υπερήφανο «όχι» στο Μνημόνιο που 
έιρεοε ο Γιώργοε Παπανδρέου...

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ Ν. Φλώρινας 
Τηλ: 6985949434 - 6975985705,

Β-ΠΊ3ΪΙ: ίχο@ηεχΙηε1.9Γ 

Υ/βόδϋβ: ΗΜρ://θεΗοίΙοπη3.9Γ 
Δ/νση: Κων/πόλεως 4 - Φλώρινα, Τ.Κ. 531 00 

Μέλος τηςΈνωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου 
(ΕΙΕΤ - Αρ. μητρώου 348)

Ιδιοκτήτης - Εκδότης - Διευθυντής 
Σταύρος Α.. Γεωργούλας (Κιν.: 6985949434) 

Αρχισυντάκτης - Δημοσιογράφος 
Σταύρος Αθ. Γεωργούλας 

Ιδιοκτησία Εμπορικού Σήματος 
Σταύρος Αθ. Γεωργούλας 

Εκτύπωση 
ΔΙΚΤΥΟ ΣΥΝ5 Α.Ε.

ΕΤΗΣΙΑ ΣΥΝΔΡΟΜΗ
Ιδιωτών: 40 ΕΥΡΩ - Δήμων -Κοινοτήτων - Οργανισμών - Τραπεζών · 

Συνεταιρισμών -Σωματείων - Συλλόγων - Εταιρειών: 70 ΕΥΡΩ 
Χειρόγραφα, δημοσιευμένα ή μη, ασφαλώς και επιστρέφονται 

κατόπιν έγκαιρης συννενοήσεως.
Τα ενυπόγραφα κείμενα εκφράζουν προσωπικές απόψεις 

και όχι κατ’ ανάγκη την εφημερίδα μας.
Τα δελτία τύπου δημοσιεύονται αυτούσια.

Η στήλη “υπερΗΧΩγράφημα” αποτελεί το σημείωμα του εκδότη. 
Σε αντίθετη περίπτωση φέρει την υπογραφή του γράφοντα.

Υπεύθυνη κατά το Νόμο:
Κύρκου Αυγούλα (Κιν.: 6989 210 085)

Κωδικός Υπουργείου: 8396

Αριθμός Λογαριασμού Τράπεζας Πειραιώς:
6243 128455 240 (Σταύρος Αθ. Γεωργούλας)
(ΙΒΑΝ) 6Ρ38 0171 2430 0062 4312 8455 240

Ε
ίχα αναφερθεί σέ προ
ηγούμενα φύλλα στην 
τρομακτική αύξηση του 
κόστους στο πετρέλαιο θέρ

μανσης και στη βενζίνη, 
όπως επίσης και στην αύ
ξηση στους λογαριασμούς 
του ηλεκτρικού ρεύματος. 
Δεν συνήθιζα ποτέ να κάνω 
σύγκριση στις τιμές των 
προϊόντων στα σούπερ μάρ- 
κετ. Στην τελευταία, όμως, 
επίσκεψή μου σε μεγάλη 
αλυσίδα της περιοχής μας, 
διαπίστωσα πολύ μεγάλη αύ
ξηση και σε πολλά βασικά 
είδη πρώτης ανάγκης και ει
δικότερα στα τυροκομικά. 
Αλήθεια, ελέγχει κανείς τις 
αυξήσεις; Γιατί, για παρά
δειγμα, το τυρί στα ψυγεία 
έχει παραχθεί από τον Αύ
γουστο και βρίσκεται στα 
σούπερ μάρκετ εδώ και αρ
κετούς μήνες. Από πού προ
κύπτει τέτοια αύξηση στην 
τιμή του;

Σ
ε έναν μήνα περίπου, 
αναμένεται να ολοκλη
ρωθεί η εγκατάσταση 
του εργολάβου που θα κατα

σκευάσει το έργο παροχής 
φυσικού αερίου στα σπίτια 
μας. Είναι γεγονός ότι το 
συγκεκριμένο προϊόν πριν

ΚΥΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΑ

- ΜΘ. ΡΗΰ

Μαιευτήρας Γυναικολόνοε

Ειδικός Αναπαραγωγής Ιατρικής 

Κτίριο 6 & 6, 2ος όροφος 

Περικλέους - Συνοικισμός 

Δροσιά 153 - Τ.Κ. 57001 - 

Θέρμη, Θεσσαλονίκη 

Τηλέφωνο 2313.088.021 

βπιαίΐ: ΠΊΪΠΊΪΐ<γΓου@γαΗοο.9Γ

λίγους μήνες είχε τιμές συμ- 
φέρουσες για τα νοικοκυριά. 
Με τις τελευταίες όμως αυ
ξήσεις δεν ξέρω εάν αποτε
λεί πλέον καλύτερη επιλογή 
σε σχέση με άλλους τρόπους 
θέρμανσης. Ελπίζουμε φυ
σικά οι τιμές να επανέλθουν 
σε πιο φυσιολογικά επίπεδα,

αλλιώς ακόμα και μετά την 
εγκατάσταση του δικτύου, το 
κόστος θα είναι μάλλον αβά
σταχτο για τους φλωρινιώ- 
τες.

Ο ηχωβόλος

1) Το φεγγάρι
Πρωινό φως 

έπεφτε από το παράθυρο 
στο φτωχικό του γραφείο.

Μια καρτούλα λιτή 
Τια την ονομαστική σου εορτή. 
Με αγάπη η παιδική σου φίλη 

Παναγιώτα"
Τα χρόνια κτίζανε 
την εφηβεία μου, 
η πρώτη αγάπη, 

γεμάτη πόνο.
Σου υποσχέθηκα 

ταξίδι στο φεγγάρι. 
Χάθηκαν οι δρόμοι μας. 

Όταν ανταμώσαμε, 
χάθηκε το φεγγάρι. 

Φλώρινα, 14-Φλεβάρη-2022

2) Λογαριασμός ΔΕΗ 
(Διαμέρισμα 77 τ.μ.)

Εκκαθαριστικός
Περίοδος 29-9-2021 μέχρι 30-1 - 
2022
145,82 ευρώ.

Προηγούμενος εκκαθαριστικός
Περίοδος 1-2-2021 μέχρι 30-5- 
2021
67,15 ευρώ.

Έχομε μια διαφορά 78,67 ευρώ. 
Όταν άνοιξα τον φάκελο με χτύ

πησε το ρεύμα και έπαθα ηλε
κτροπληξία. Νομίζω ότι χιλιάδες 
Έλληνες έπαθαν το ίδιο. Είναι 
μέρες τώρα που φωνάζω ΖΗΤΩ- 
ΣΑΝ.

3) Στις 22-7-2011, στο νησίΟυτό- 
για της Νορβηγίας ο ακροδεξιάς 
Μπρέικ, σκότωσε 77 ανθρώπους 
και καταδικάστηκε μονο 21 χρό
νια (Μπράβο δικαιοσύνη!). Δεν’ 
καταλαβαίνω γιατί δεν καταδικά
στηκε σε 77 χρόνια. Έναν χρόνο 
για κάθε θύμα. Τώρα ζητάει απο- 
φυλάκιση. Στην τηλεόραση χαιρε
τάει ο αμετανόητος, ναζιστικά. Τα 
φίδια ζώνουν την Ευρώπη.

4) Πρόταση για βιβλίο

'Ήρες κοινής ανησυχίας”

Ένα εξαιρετικό βιβλίο που στους 
χρόνους εγκλεισμού λόγω παν
δημίας, καταγράφει τις συμπερι
φορές ανθρώπων που ζουν σε 
δυο πολυκατοικίες η μια απέναντι 
στην άλλη.
"Στην πρωτόγνωρη κατάσταση 
που βρεθήκαμε την άνοιξη του 
2020 εξαιτίας της πανδημίας, γε
νικά πέρασα καλά. Στις αρχές 
ντρεπόμουν να το ομολογήσω και 
στον εαυτό μου, ύστερα όμως 
απενεχοποιήθηκα. Ήμουν πάντα 
της άποψης πως όλα τα πράγματα

χρειάζονται ένα διάλειμμα. Είδα 
την καραντίνα σαν μια ευκαιρία να 
ανασάνει ο πλανήτης από την 
υπερεκμετάλλευση του ορυκτού 
πλούτου, τπν έκλυση καυσαερίων 
από αεροπλάνα, αυτοκίνητα, 
πλοία, οι θάλασσες από την υπε- 
ραλίευση, τα νησιά μας από τον 
υπερτουρισμό. Φυσικά και υπήρ
χαν νεκροί. Κι αυτό είναι πάντα 
τραγωδία. Είτε προκαλούνται από 
βόμβες σε αμάχους, είτε από αρ
ρώστιες, από δυστυχήματα, 
ακόμα και από το γήρας." (Η συγ
γραφέας)

Γ.θ.

ΣΤΕΙΛΤΕ ΜΑΣ ΤΙΣ ΕΠΙΣΤΟΛΕΣ ΚΑΙ ΤΑ ΓΡΑΜΜΑΤΑ ΣΑΣ ΣΤΗ 
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ ΦΛΏΡΙΝΑΣ, Τ.θ. 167 
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Αγαπητέ/ή Συνδρομητή/τρια, 
Η ΞΕΧΝΑΣ τη συνδρομή σου 

στην εφημερίδα ΗΧΩ
Λογαρ. Τράπεζας Πειραιώς 6243*128455-240
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3ηχω
Ενημερωτική συνάντηση στην Π.Ε. Φλώρινας για την Ενημέρωση για την εξέλιξη

ανάπτυξη δικτύων διανομής φυσικού αερίου στη Φλώρινα

Ε
νημερωτική συνάντηση πραγματοποιήθηκε 
στο γραφείο του Αντιπεριφερειάρχη Φλώ
ρινας, την Παρασκευή 11 Φεβρουάριου 
2022, με θέμα την ανάπτυξη δικτύων διανομής 

φυσικού αερίου στην πόλη της Φλώρινας.
Στη συνάντηση μετείχαν ο Αντιπεριφερειάρχης Φλώ
ρινας Σωτήρης Βόσδου, ο Πρόεδρος της Δημόσιας 
Επιχείρησης Δικτύων Διανομής Αερίου (Δ.Ε.Δ.Α.) 
Βασίλης Κοτρώνης, ο περιφερειακός δ/ντής επιχει
ρησιακής ανάπτυξης της επιχείρησης Φώτης Κυρια- 
κόπουλους, ο Αντιδήμαρχος Φλώρινας Παναγιώτ. 
Νώτας και μηχανικοί εκπρόσωποι του Τ.Ε.Ε./Τ.Δ.Μ. 
Στη συνάντηση συζητήθηκαν τεχνικά ζητήματα και 
λεπτομέρειες που αφορούν τις μελέτες εσωτερικών

εγκαταστάσεων φυσικού αερίου σε παλιές και νέες 
οικοδομές, τα χρονοδιαγράμματα των ενεργειών για 
την εγκατάσταση του δικτύου (με καταληκτική ημε
ρομηνία ολοκλήρωσης του έργου τον Δεκέμβριο του 
2023), το θεσμικό πλαίσιο και τα χαρακτηριστικά του 
ελέγχου από τα κλιμάκια της Δ.Ε.Δ.Α., καθώς και η 
συμβολή φορέων και μηχανικών της περιοχής στα 
επί μέρους στάδια του έργου.
Η συνάντηση πραγματοποιήθηκε με πρωτοβουλία 
του Προέδρου της Δ.Ε.Δ.Α.και του Αντιπεριφερει- 
άρχη Φλώρινας, προκειμένου οι μηχανικοί να ενη
μερωθούν για τις λεπτομέρειες του σχεδιασμού του 
έργου και να συνδράμουν στην υλοποίηση του, 
καθώς το χρονικό περιθώριο είναι περιορισμένο.

Εθιμοτυπικές συναντήσεις του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Φλώρινας
με το ΕΒΕ και το Εργατικό Κέντρο Φλώρινας

Η
 Βουλευτής Φλώρινας Π.
Πέρκα και τα μέλη της Νο
μαρχιακής Επιτροπής του 

ΕΥΡΙΖΑ-ΠΕ Φλώρινας επισκέ- 
φθηκαν την Τρίτη 08/02/2022 το 
Επιμελητήριο Φλώρινας, όπου 
συναντήθηκαν με τη διοίκηση του 
ΕΒΕ στο πλαίσιο της εξόρμησης 
του ΕΥΡΙΖΑ-ΠΕ για ανεύρεση 
κοινών τόπων με την κοινωνία 
και τους φορείς της.
Στη συζήτηση ο Πρόεδρος και τα 
μέλη της διοίκησης του ΕΒΕ Φλώ
ρινας ανέλυσαν την υφιστάμενη κα
τάσταση των επιχειρήσεων στον 
Νομό, τα συνεχιζόμενα λουκέτα, τις 
αναγκαίες ενισχύσεις λόγω κορο- 
νοϊού, την ανάγκη στήριξης της μι- 
κρομεσαίας επιχείρησης λόγω και
ρικών συνθηκών, σεισμού και 
απολιγνιτοποίησης, το μέλλον της 
αγροτικής παραγωγής, των ΒΙΠΕ 
και του μεταποιητικού κλάδου, αλλά 
και τις προτάσεις τους για τους οδι
κούς - σιδηροδρομικούς άξονες 
που θα βγάλουν την περιοχή από 
την απομόνωση.
Από πλευράς ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ τονίστηκε 
η ανάγκη υλοποίησης των μέχρι 
τώρα κατατεθειμένων προτάσεων του, η εφαρμογή 
της ρήτρας απολιγνιτοποίησης που θα δώσει ενισχύ
σεις στις επιχειρήσεις και τους εργαζόμενους της πε
ριοχής. Σημειώθηκε η αβλεψία της κυβέρνησης να 
στηρίξει την περιοχή, αφού μέχρι και στον νέο ανα
πτυξιακό νόμο δεν προβλέπεται ουσιαστική στήριξη 
με τα ποσοστά να βρίσκονται στα ίδια επίπεδα με τις 
μη-λιγνιτικές περιοχές, αλλά και γενικότερα να στο
χεύουν στην επιδότηση των μεγάλων «παικτών» 
αφήνοντας έξω την τοπική κοινωνία. Παρατηρήθηκε 
ότι οι σιδηροδρομικές συνδέσεις με Αλβανία και Βό
ρεια Μακεδονία που είχε εντάξει ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ κατά 
την περίοδο διακυβέρνησής του -με την καθοριστική 
συμβολή της Βουλευτή Π. Πέρκα- έχουν μείνει δίχως 
υλοποίηση λόγω ιδεοληψίας της ΝΔ και μαζί με την 
άμεση κατασκευή του κάθετου άξονα αποτελούν κι
νήσεις πρώτης προτεραιότητας. Τέλος, σημειώθηκε 
πως η κυβέρνηση αδυνατεί και επιλέγει να μην στη
ρίζει τους πολίτες, αφού δεν αποδέχεται τις προτάσεις 
του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ για αύξηση του κατώτατου μισθού 
στα 800€, δεν προχωρά σε μείωση του ΕΦΚ στα καύ
σιμα, δεν παρεμβαίνει ουσιαστικά για την αποκλιμά- 
κωση των τιμολογίων του ρεύματος και δεν μειώνει 
τον ΦΠΑ σε βασικά τρόφιμα. Ειδικότερα για την πε
ριοχή μας, λόγω του εξαιρετικά δύσκολου και παρα- 
τεταμένου χειμώνα, ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Φλώρινας και η 
Βουλευτής του διεκδικούν περαιτέρω μέτρα και ενι
σχύσεις για την θέρμανση των πολιτών και των επι
χειρήσεων.
Οι δύο πλευρές ανανέωσαν το ραντεβού τους για 
κοινές διεκδικήσεις για τα ζητήματα της περιοχής και

δήλωσαν ότι θα συνεχίσουν την επικοινωνία και την 
αγαστή συνεργασία για το συμφέρον της ΠΕ Φλώρι
νας και των πολιτών της.
Στο ίδιο πλαίσιο, η Νομαρχιακή Επιτροπή ΣΥΡΙΖΑ- 
ΠΣ Φλώρινας συνέχισε τις επισκέψεις της στους θε
σμικούς φορείς της ΠΕ Φλώρινας, συναντώντας το 
ίδιο απόγευμα τη διοίκηση του Εργατικού Κέντρου 
Φλώρινας.
Σε ένα εξίσου πολύ καλό κλίμα, ο Πρόεδρος και τα 
μέλη της διοίκησης του ΕΚ ανέλυσαν την επίθεση 
που δέχονται τα συνδικάτα και η εργατική τάξη μετά 
από τα πρόσφατα αντεργατικά νομοθετήματα, την 
συνεχή φτωχοηοίηση και τον κίνδυνο ερήμωσηςτης 
περιοχής λόγω απολιγνιτοποίησης. Συζητήθηκαν εν
δελεχώς τα ζητήματα της υψηλότατης ανεργίας που 
επικρατεί στην περιοχή, τα εργοδοτικά προγράμματα 
που προσφέρονται μέσω 0ΑΕΔ και η παροδικότητά 
τους, η αναγκαιότητα δημιουργίας νέων θέσεων ερ
γασίας ηου θα παρέχουν ασφάλεια και μέλλον στους 
εργαζομένους και η τρομερή ακρίβεια στην αγορά 
με την ενεργειακή κρίση να καλπάζει.
Τα μέλη της Νομαρχιακής Επιτροπής του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ 
και η διοίκηση του ΕΚ συμφώνησαν πως πλέον απο
τελεί αναγκαιότητα η ένωση δυνάμεων από όλους 
τους φορείς του τόπου, ώστε να διεκδικηθούν οι 
προτεραιότητες που θα ωφελήσουν τους πολλούς 
και διαβεβαίωσαν πως θα ηαραμείνουν σε επικοι
νωνία και συνεργασία για αυτό τον σκοπό.

Η Νομαρχιακή Επιτροπή 
ΕΥΡΙΖΑ-ΠΕ Φλώρινας

των ελεγχων σε κτίρια που 
επλήγησαν από τον σεισμό

Σ
υνεχίζονται από κλιμά
κια μηχανικών της Δι
εύθυνσης Αποκατάστα
σης Επιπτώσεων Φυσικών 

Καταστροφών (ΔΑΕΦΚ) οι 
αυτοψίες - έλεγχοι κτιρίων 
της Π.Ε. Φλώρινας που 
υπέστησαν ζημιές από τον 
σεισμό της 9ης Ιανουάριου 
2022.
Οι αυτοψίες αυτές εντάσσον
ται στον δευτεροβάθμιο 
έλεγχο και πραγματοποιούν
ται ακόμα και σε ορισμένους 
οικισμούς που δεν ελέγχθη
καν κατά τον πρωτοβάθμιο 
έλεγχο.
Μέχρι και την Τρίτη 8 Φεβρουά
ριου 2022 είχαν πραγματοποιηθεί 
241 έλεγχοι κτιρίων στην πόλη της 
Φλώρινας καθώς και σε 36 Τοπι
κές Κοινότητες των Δήμων Φλώ
ρινας και Πρεσπών.
Από τους μέχρι στιγμής ελέγχους 
προέκυψαν:
- 189 κτίρια τα οποία χαρακτη
ρίστηκαν κίτρινα 
και
- 11 κτίρια τα οποία χαρακτη
ρίστηκαν κόκκινα (4 κατοικίες 
- 7 αποθήκες, κλη.)
Την Τετάρτη 9 Φεβρουάριου

πραγματοποιήθηκαν έλεγχοι και 
σε Τοπικές Κοινότητες του Δήμου 
Αμυνταίου.
Οι έλεγχοι από τα κλιμάκια των 
μηχανικών της Διεύθυνσης Απο
κατάστασης Επιπτώσεων Φυσι
κών Καταστροφών (ΔΑΕΦΚ) 
πραγματοποιούνται ώστε με σχε
τική απόφαση να οριοθετηθεί η 
περιοχή (οικισμοί) ως σεισμόπλη
κτη. Σύμφωνα με ενημέρωση μας, 
η υπογραφή της απόφασης ανα
μένεται να εκδοθεί την επόμενη 
βδομάδα, ώστε να συμπεριλαμ- 
βάνονται και τα στοιχεία των ελέγ
χων της τρέχουσας εβδομάδας,

Συνάντηση του βουλευτή Γιάννη 
Αντωνιάδη και του προέδρου

του Επιμελητηρίου Φλώρινας με 
τον Αναπληρωτή Υπουργό

Οικονομίας Θεόδωρο Σκυλακάκη

Τ
ην Παρασκευή, 11 Φεβρουάριου 2022, ο βουλευτής Φλώρι
νας Γιάννης Αντωνιάδης και ο πρόεδρος του Ε.Β.Ε. Φλώρινας 
κ. Εάββας Εαπαλίδης, είχαν συνάντηση στο Υπουργείο Οικο
νομικών με τον Αν. Υπουργό κ. Θόδωρο Εκυλακάκη.

Κύριο θέμα της συνάντησης ήταν η άμεση ενίσχυση των επιχειρήσεων 
του νομού Φλώρινας που επλήγησαν από τον πρόσφατο σεισμό. Επίσης, 
ο πρόεδρος του Ε.Β.Ε. έθεσε και άλλα θέματα που αφορούν σε χρέη 
των επιχειρήσεων προς το Δημόσιο τα οποία δημιουργήθηκαν στην 
προ πανδημίας εποχή, η αύξηση του κόστους στην ενέργεια για τους 
επαγγελματίες, τα χρέη προς τις τράπεζες κ.ά. 0 υπουργός από την 
πλευρά του, αναφέρθηκε σε μια σειρά από μέτρα ηου υιοθέτησε η κυ
βέρνηση προς ανακούφιση των επιχειρήσεων, καθώς επίσης και προς 
διευκόλυνση της αποπληρωμής των χρεών στα ασφαλιστικά ταμεία και 
διευκρίνισε ότι αναφορικά με το αίτημα της διευκόλυνσης των χρεών 
που δημιουργήθηκαν από τις επιχειρήσεις στην προ πανδημίας εποχή, 
αυτό είναι ένα σοβαρό ζήτημα το οποίο θα πρέπει πρωτίστους να συζη
τηθεί με τους θεσμούς, αλλά και να ληφθεί υπόψη ο δημοσιονομικός 
χώρος ο οποίος στην παρούσα φάση είναι πολύ περιορισμένος καθώς 
το μεγαλύτερο μέρος των χρημάτων διατίθεται στην κάλυψη της αύξη
σης του ενεργειακού κόστους.
Για την ενίσχυση των επιχειρήσεων του Νομού Φλώρινας που επλή
γησαν από το σεισμό, συμφωνήθηκε να υπάρξει μια συνάντηση από 
κοινού με τον κ. Χρήστο Τριαντόπουλο, Υφυπουργό στον Πρωθυπουργό, 
αρμόδιο για το συντονισμό των δράσεων των συναρμόδιων Υπουργείων 
και φορέων, σε θέματα κρατικής αρωγής και αποκατάστασης του φυ
σικού και του ανθρωπογενούς περιβάλλοντος από φυσικές καταστρο
φές, ώστε σε συνεννόηση με τον ίδιο και τον πρόεδρο του Ε.Β.Ε. να 
βρεθεί ένας τρόπος για την ανακούφιση των επιχειρήσεων. Ζητήθηκε 
επίσης από τον πρόεδρο του Ε.Β.Ε. Φλώρινας να καταθέσει σχετικό αί
τημα το οποίο θα εξετάσουν από κοινού οι δύο υπουργοί.
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Στάθης Κωνσταντινίδης: «Η μικροψυχία στην Σημαντική συνάντηση του βουλευτή
πολιτική είναι ο χειρότερος σύμβουλος»

■

<1 < |η
ΕΝΟΤΗΤΗ ΣΜΝΕΡΓΠΣΙΡΊ

Στά^ζ (^ι/ότά-ΐ/Τΐι/ΐΣης,

Η μικροψυχία στην πολιτική 
είναι ο χειρότερος σύμβου
λος». Στην μακρά πορεία μου 

στα κοινά αυτού του τόπου αντι
μετώπισα το φαινόμενο πολλές 
φορές, για αυτό και προσπάθησα 
στην πορεία μου αυτή να μην 
συμπεριφέρομαι μικρόψυχα απέ
ναντι σε κάθε συμπολίτη μου, ότι 
και αν έχει γίνει και στο μέτρο 
του δυνατού να βλέπω τη μεγάλη 
εικόνα και όχι τα μικρά και τε
τριμμένα.
Με αυτόν τον τρόπο σκέψης στο 
προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο, 
απέδωσα τα εύσημα στην Δημοτική Αρχή και στους 
εργαζόμενους του Δήμου για την αντιμετώπιση της 
χιονόπτωσης και για τον αποχιονισμό. Για μένα, χωρίς 
να λέω υπερβολές ότι όλα ήταν τέλεια και ότι δεν αν
τιμετώπισαν πρόβλημα διάφοροι συμπολίτες μας 
(ιδίως στα χωριό), ο Δήμος ήταν πιο έτοιμος αυτή τη 
φορά από πολλές περιπτώσεις που αντιμετώπισε ο 
τόπος μας στο παρελθόν.
Όμως, από αυτή τη συμπεριφορά, μέχρι την τοποθέ
τηση συναδέλφου της πλειοψηφίος ότι, «όλα έγιναν 
πολύ καλά και δεν πρέπει να μας απασχολούν μικρο- 
λεπτομέρειες και να ασχολούμαστε με θέματα άνευ 
ουσίας», η απόσταση και η αλαζονεία της εξουσίας 
είναι τεράστιες.
Και ποια είναι τα θέματα άνευ ουσίας και οι μικρολε- 
πτομέρειες;
Μα φυσικά η ερώτηση που κατατέθηκε από συμβού
λους της αντιπολίτευσης των κ. Ιωακειμίδη και 
του κ. Μπαρδάκα και αφορούσε στην ουσιαστική πα
ράλειψη του κ. Δημάρχου και της Δημοτικής Αρχής 
να τηρήσουν το Νόμο 4662/ ΦΕΚ 27Α7 7-2-2020 και 
το Άρθρο 21 παρ. 1 ε αυτού, που ρητά και κατηγορη
ματικά αναφέρει όλες τις ενέργειες που έπρεπε να 
είχαν γίνει υποχρεωτικά εντός 18 μηνών από τη δη
μοσίευση του προαναφερθέντος Νόμου, όσον αφορά 
στην αντιμετώπιση φυσικών καταστροφών όπως σει
σμοί, πλημμύρες και στη σύνταξη Τοπικού Σχεδίου 
Αντιμετώπισης Εκτάκτων Αναγκών και Διαχείρισης 
Συνεπειών για φυσικές, τεχνολογικές καταστροφές 
και λοιπές απειλές εντός της χωρικής Επικράτειας 
του Δήμου και επιμέρους εξειδικευμένων ανά φυσική 
καταστροφή σχεδίων, εναρμονισμένα με τα εθνικά 
σχέδια της χώρας, στα πλαίσια της Πολιτικής Προ
στασίας.
Δεν έγιναν ενέργειες και ουδέποτε συντάχθηκε σχέ
διο.
Βέβαια, η απάντηση του κ. Δημάρχου που παρεμπι
πτόντως δόθηκε μετά την τοποθέτηση των δημοτικών 
συμβούλων ώστε να μην υπάρχει η δυνατότητα να 
σχολιαστεί γιατί δεν επιτρέπεται η δευτερολογία σε 
αυτή την περίπτωση, ήταν η μη-απάντηση σε μια πολύ 
συγκεκριμένη ερώτηση. Και μόνο η μεθόδευση της

απάντησης (μετά τις τοποθετήσεις) και η παρουσία 
του Γενικού Γραμματέα του Δήμου σε Δημοτικό Συμ
βούλιο για 2η μόλις φορά δύο χρόνια μετά την τοπο
θέτησή του σε αυτή τη θέση, δείχνει τη σοβαρότητα 
του θέματος αλλά και τη βούληση να μη συζητηθεί, 
θέλουμε να υπενθυμίσουμε ότι ο κ. Ιωακειμίδης, τα
κτικό μέλος του Συντονιστικού Τοπικού Οργάνου Πο
λιτικής Προστασίας του Δήμου Φλώρινας από την 
αντιπολίτευση, είχε επισημάνει επανειλημμένα στις 
συνεδριάσεις που κλήθηκε, την ανάγκη σύνταξης 
ενός Γενικού Σχεδίου Αντιμετώπισης Καταστροφών 
και επιμέρους Σχεδίων στη βάση της κείμενης νομο
θεσίας.
Συνοψίζοντας την τοποθέτηση του Συνδυασμού μας, 
θέλουμε να υπενθυμίσουμε ότι τα σχέδια αυτά αφο
ρούν κάθε είδους φυσική καταστροφή και η ύπαρξή 
τους είναι απαραίτητη για την έγκαιρη και έγκυρη 
(πολλές ενέργειες δε θα μπορέσουν να υλοποιηθούν 
αν δεν υπάρχει το κατάλληλο εγκεκριμένο σχέδιο), 
αντιμετώπιση των καταστροφών αυτών. Αν κάποιοι 
νομίζουν ότι τα παραπάνω αποτελούν ζητήματα ήσ- 
σονος σημασίας και τα σχέδια είναι για τα συρτάρια 
και τις βιβλιοθήκες, όπως δηλώθηκε στο προηγού
μενο Δημοτικό Συμβούλιο από τον νυν εντεταλμένο 
σύμβουλο πολιτικής προστασίας και πρώην αντιδή- 
μαρχο, πλανώνται πλάνην οικτράν.
Κλείνοντας το Δελτίο Τύπου, θα αναφερθούμε στην 
πρόθεση της Δημοτικής Αρχής ως δηλώθηκε, να εν
τάξει στο Σχέδιο Πολιτικής Προστασίας, που εάν και 
εφόσον προτι'θεται να συντάξει, την υποβοήθηση των 
ΑΜΕΑ σε έκτακτες ανάγκες, τους υπενθυμίζουμε, ότι 
η μείωση ή κατάργηση της υποχρέωσης καταβολής 
δημοτικών τελών από τα ΑΜΕΑ είναι αντικείμενο άλ
λου Νόμου και πάγιο αίτημα διαχρονικά της παράτα
ξής μας για την υλοποίηση της υποχρέωσης του Δή
μου απέναντι στους συμπολίτες μας ΑΜΕΑ, αρκεί να 
υπάρχει η πολιτική βούληση και η δυνατότητα από 
μεριάς του Δήμου.

Για την παράταξη 
Ο Επικεφαλής 

Ευστάθιος Κωνσταντινίδης

Υπογραφή σύμβασης του έργου
«Υποδομές αντιπλημμυρικής προστασίας
Δ.Κ Αμυνταίου του Δήμου Αμυνταίου»

δέκτη τον κατασκευασμένο ορθογωνικό οχετό του 
βορείου περιμετρικού δικτύου.

Γραφείο Τύπου Δήμου Αμυνταίου

Ο
 Δήμαρχος Αμυνταίου κ .Άν
θιμος Μπιτάκης υπέγραψε 
την Τρίτη 08 Φεβρουάριου 
2022 τη σύμβαση εκτέλεσης έρ

γου «Υποδομές αντιπλημμυρικής 
προστασίας Δ.Κ Αμυνταίου του 
Δήμου Αμυνταίου» με την ανά- 
δοχο εταιρία ΠΥΡΑΜΙΣ ΑΤΕ.
Το έργο χρηματοδοτείται από το 
ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΑΝΤΩΝΗΣ ΤΡΙΤΣΗΣ, 
με το συνολικό προϋπολογισμό της 
μελέτης του έργου να ανέρχεται στο 
ποσό των 2.150.000,00 ευρώ και 
τελικού ποσού σύμβασης 
1.748.461,98 ευρώ.
Αντικείμενο του έργου είναι η επέ
κταση του εσωτερικού δικτύου 
αποχέτευσης όμβριων στο νοτιοα
νατολικό περιμετρικό οδικό δίκτυο 
σχεδίου πόλεως Αμυνταίου. Η αρχή 
του νέου δικτύου θα βρίσκεται επί 
του ανατολικού κλάδου του κυκλι
κού Κόμβου στην είσοδο από Επ.Ο. 
Φιλώτα-Λεβαία-Αμύνταιο (περιοχή 
1_ΙΩΙ_) και το δίκτυο θα διασχίζει τη 
ΝΑ περιμετρική οδό, ήτοι τις οδούς 
Θανάση Χατζή, την επέκτασή της και 
την οδό Νέων Κοιμητηρίων, και εν συνεχεία θα διέρ
χεται επί των οδών Εθνικής Αμύνης (Βασιλέως Γε
ωργίου Β’), Μεγ.Αλεξάνδρου και Αναλήψεως με αηο-

Γιάννη Αντωνιάδη μαζί με τους 

Δημάρχους Φλώρινας και 

Αμυνταίου στο Υπουργείο 
Ανάπτυξης και Επενδύσεων με τον 

Αναπληρωτή Υπουργό Παπαθανάση

"ην Παρασκευή, 11 Φε
βρουάριου 2022, ο βου
λευτής Φλώρινας Γιάννης 

Αντωνιάδης, μαζί με το Δή
μαρχο Φλώρινας κ. Βασίλη 
Γιαννάκη και το Δήμαρχο Αμυν
ταίου κ. Άνθιμο Μπιτάκπ, είχαν 
συνάντηση στο Υπουργείο Ανά
πτυξης και Επενδύσεων με τον 
Αναπληρωτή Υπουργό κ. Νίκο 
Παπαθανάση. Από την πλευρά 
του υπουργείου, στη σύσκεψη 
συμμετείχαν ο κ. Πελοπίδας 
Καλλίρης, Διοικητής της Ειδι
κής Υπηρεσίας Δίκαιης Αναπτυ
ξιακής Μετάβασης, ο Δ/νων 
Σύμβουλος της Εταιρείας «Με
τάβαση ΑΕ» κ. Ιωάννης Μπού- 
κης, καθώς και οι νομικοί σύμ
βουλοι του υπουργού.
Τα θέματα που έθεσε ο Δήμαρχος 
Φλώρινας ήταν η σύνδεση των 
κοινοτήτων Μελίτης, Σιταριάς και 
Βεύης με το δίκτυο φυσικού αε
ρίου, οι αποκαταστάσεις των ορυ
χείων Βεύης και Αχλάδας, ο χω
ροταξικός σχεδιασμός για ΑΠΕ στο 
Δήμο Φλώρινας κ.ά.
Ο Δήμαρχος Αμυνταίου από την 
πλευρά του, έθεσε τα θέματα της 
σύνδεσης των κοινοτήτων Λεχό- 
βου, Βαρικού και Αετού με το δί
κτυο φυσικού αερίου, την υλοποί
ηση των μελετών αρδευτικών 
δικτύων Βεγορίτιδας και Χειμαδί- 
τιδας, την αποκατάσταση του ορυ
χείου της Βεγόρας, θέματα τηλε- 
θέρμανσης Αμυνταίου κ.ά.
0 βουλευτής κ. Αντωνιάδης, επε- 
σήμανε στον κ. Παπαθανάση τη 
σπουδαιότητα των αιτημάτων που 
έθεσαν οι δύο Δήμαρχοι, ενώ τό
νισε για άλλη μια φορά τις αντίξοες 
κλιματολογικές συνθήκες με τις 
χαμηλές θερμοκρασίες που επι

κροτούντο χειμώνα στην περιοχή 
και άρα πόσο σημαντικό είναι να 
ενταχθούν και αυτές οι κοινότητες 
στο δίκτυο φυσικού αερίου. Επί
σης, αναφέρθηκε στη μεγάλη αδι
κία που έχει υποστεί η Φλώρινα η 
οποία θα έπρεπε να έχει τηλεθέρ- 
μανση εδώ και χρόνια, στην ειδική 
στήριξη που πρέπει να έχουν στη 
Φλώρινα οι επιχειρήσεις και οι 
αγρότες οι οποίοι πλήττονται από 
το υψηλό ενεργειακό κόστος Και 
τους λογαριασμούς του ηλεκτρι
κού ρεύματος για τα οποία θα πρέ
πει να δοθεί ειδική ενίσχυση στην 
περιοχή.
Τόνισε επίσης τις επιβεβλημένες 
αποκαταστάσεις των ορυχείων 
Βεύης και Βεγόρας που για δεκαε
τίες αποτελούσαν εστία ρύπανσης 
για την περιοχή και βέβαια την 
ανάγκη για ταχύτατη υλοποίηση 
των μελετών των αρδευτικών δι
κτύων Βεγορίτιδας και Χειμαδίτι- 
δας, ώστε σε μια διετία να μπορέ
σουμε να προχωρήσουμε στην 
υλοποίηση των συγκεκριμένων 
αρδευτικών δικτύων.
Από τη μεριά του ο υπουργός, 
έδωσε τις σχετικές οδηγίες στους 
συνεργάτες του ώστε τα θέματα 
τα οποία τέθηκαν να δρομολογη
θούν άμεσα, ξεπερνώντας γραφει
οκρατικά εμπόδια και δίνοντας μια 
μάχη με το χρόνο, με εξαίρεση το 
θέμα της ένταξης των 6 κοινοτή
των του Δήμου Φλώρινας και 
Αμυνταίου για τις οποίες θα πρέπει 
να αναζητηθούν οι αντίστοιχοι πό
ροι. Συμφώνησε επίσης να επισκε- 
φτεί πολύ σύντομα το νομό Φλώ
ρινας και να έχει συναντήσεις με 
τους εκπροσώπους των φορέων.

ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ
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Συνάντηση υπηρεσιακών παραγόντων Π έτη Πέρκα: «Χρειάζεται η πολιτική

της Αλβανικής Αστυνομίας με τον παρέμβαση μιας σοβαρής κυβέρνησης»
Γ' νικό Περιφερειακό Αστυνομικό
Διευθυντή Δυτικής Μακεδονίας

Σ
το πλαίσιο της αστυνομικής συνεργασίας μεταξύ της Ελλάδας 
και της Αλβανίας, χθες (10-02-2022) το πρωί, υπηρεσιακοί 
παράγοντες της Αλβανικής Αστυνομίας επισκέφθηκαν το 
Τμήμα Συνοριακής Φύλαξης Κορεστίων της Διεύθυνσης Αστυνο

μίας Καστοριάς και συναντήθηκαν με το Γενικό Περιφερειακό 
Αστυνομικό Διευθυντή Δυτικής Μακεδονίας, Ταξίαρχο Θωμά ΝΕ- 
ΣΤΟΡΑ.
Στη σύσκεψη που ακολούθησε, πέρα από τον κ. Γενικό, παρέστησαν ο 
Διευθυντής της Διεύθυνσης Αστυνομίας Καστοριάς, Αστυνομικός Δι
ευθυντής θωμάς ΖΗΚΑΣ, ο Διευθυντής της Διεύθυνσης Αστυνομίας 
Φλώρινας, Αστυνομικός Υποδιευθυντής Παναγιώτης ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ και 
ο Τμηματάρχης Ασφάλειας και Αλλοδαπών της ΓΕ.Π.Α.Δ. Δυτικής Μα
κεδονίας, Αστυνόμος Β' Γεώργιος ΝΤΑΝΗΣ.
Από πλευράς Αλβανικής Αστυνομίας παρέστησαν ο Γενικός Διευθυντής 
Περιφέρειας Κορυτσάς ΟρναΙιη ΕΟΚΑ, ο Περιφερειακός Διευθυντής 
της Αστυνομίας Συνόρων και Μετανάστευσης Κορυτσάς ΡοΙπίιγ ΗΟΧΗΑ, 
ο Προϊστάμενος της Εγκληματολογικής Αστυνομίας Κορυτσάς 0βηί]3η 
ΘΙΚΟ και ο Επικεφαλής στρατηγικού σχεδιασμού Ρ]θΙθγ ΙΑ5ΚΑ. 
Αντικείμενο της σύσκεψης αποτέλεσαν αστυνομικά θέματα αμοιβαίου 
ενδιαφέροντος, όπως η καταπολέμηση του οργανωμένου εγκλήματος, 
ιδίως στους τομείς της διακίνησης ναρκωτικών, της εμπορίας όπλων, 
της παράνομης μετανάστευσης, του διασυνοριακού εγκλήματος, της 
προστασίας του περιβάλλοντος από την παράνομη υλοτομία, αλιεία και 
συλλογή βοτάνων και αρωματικών φυτών, καθώς και άλλες μορφές 
μικροεγκληματικότητας σε περιοχές γύρω από τα σύνορα.
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης αναδείχτηκε το πολύ καλό επίπεδο 
ανταπόκρισης και η άριστη συνεργασία μεταξύ των Αστυνομιών των 
δύο χωρών, η οποία αποτελεί τη βάση για την επίλυση διαφόρων ζη
τημάτων, που πιθανόν να ανακύπτουν κατά την εκτέλεση των αστυνο
μικών καθηκόντων, ενώ τονίστηκε η ανάγκη περαιτέρω ενίσχυσης και 
ενδυνάμωσης της συνεργασίας, μέσα από πρωτοβουλίες και δράσεις, 
όπως ο ορισμός σημείων επαφής για την αμεσότερη ανταλλαγή πλη
ροφοριών.
Οι συναντήσεις στελεχών των Αστυνομιών των δύο χωρών, θα συνε
χιστούν στο πεδίο της αστυνομικής συνεργασίας, σύμφωνα με το πρω
τόκολλο συμφωνίας μεταξύ της Ελλάδας και της Αλβανίας, καθώς κρί- 
νονται απαραίτητες για την προστασία και ασφάλεια των πολιτών 
αμφοτέρων των χωρών.

Επαναλειτουργία των χώρων 
και των δραστηριοτήτων της 

Λέσχης Πολιτισμού

Ε
νημερώνουμε ότι το ιστορικό κτίριο που στεγάζει τις δρα
στηριότητες της Λέσχης Πολιτισμού Φλώρινας (πρώην Ξε
νοδοχείο Διεθνές - I. Καραβίτη και Μ.Αλεξάνδρου γωνία) 
υπέστη ήσσονος σημασίας μικροβλάβες από τον σεισμό της 9ης 

Ιανουάριου 2020 και κατόπιν ελέγχου του από τους αρμόδιους 
μηχανικούς της Δ/νσης Αποκατάστασης Επιπτώσεων Φυσικών 
Καταστροφών Βορείου Ελλάδος της Γενικής Γραμματείας Υποδο
μών του Υπουργείου Υποδομών και Μεταφορών (ΓΔΑΕΦΚ-ΓΓΎ- 
ΥΠΥΜΕ), κρίθηκε κατοικήσιμο και κατάλληλο για χρήση, χωρίς 
ανάγκη για περαιτέρω έλεγχο επικινδυνότητας.
Διευκρινίζουμε ότι το βράδυ του σεισμού, κατέπεσε και διασκορπίστηκε 
στο πεζοδρόμιο και το οδόστρωμα εμπρός από το κτίριο, ένας διακο- 
σμητικός κεραμικός κρατήρας της στέγης, προκαλώντας την εσφαλμένη 
εντύπωση πως το κτίριο έχει υποστεί σημαντικές βλάβες από τον σεισμό, 
ενώ στην πραγματικότητα οι όποιες λοιπές βλάβες περιορίστηκαν σε 
μικρορηγματώσεις και πολύ μικρής έκτασης πτώση επιχρισμάτων. Οι 
χώροι που χρησιμοποιεί η Λέσχη, πέραν του ότι κρίθηκαν κατάλληλοι 
για χρήση από την αρμόδια υπηρεσία όπως προαναφέρθηκε, ελέγχθη
καν διεξοδικά και ήδη έχουν αποκατασταθεί τα λίγα σημεία των επιχρι
σμάτων των τοίχων και των οροφών που παρουσίασαν αστοχίες. 
Κατόπι αυτών ανακοινώνουμε την επαναλειτουργία των χώρων και 
των δραστηριοτήτων της Λέσχης Πολιτισμού στο «ΔΙΕΘΝΕΣ».

Από το Δ.Σ της Λ.Π.Φ

Η
κ. Πέρκα σε συνέντευξη 
στην ΕΡΤ Φλώρινας αρ
χικά τοποθετήθηκε για την 
ακρίβεια στην τιμή του ρεύματος 

και τις υπέρμετρες αυξήσεις 
στην ενέργεια: «Κάθε τόσο 
βγαίνει η κυβέρνηση και λέει 
ότι τάχα θα επιδοτήσει την ακρί
βεια του ρεύματος.
Ξεκινήσαμε από 9€ πήγαμε στα 16, 
μετά στα 39, τον Δεκέμβρη ακού
σαμε για 49,5€, τον Γενάρη πήγε 
42€ και με ία προχθεσινά μέτρα 
πήγε στα 39£, έπεσε δηλαδή. Πρέ
πει πια να αρχίσουμε να διεκδι- 
κούμε πολύ σοβαρά, όλα τα θέ
ματα της ενέργειας στη Φλώρινα, 
τα πληρώνουμε πολύ πιο ακριβά. 
Γι’ αυτό και έκανα μια επιστολή 
προς όλους τους συντάκτες και τα 
κανάλια πανελλαδικά για να ανα- 
δεικνύεται το δριμύ ψύχος που μας 
πλήττει».
Στη συνέχεια, η Βουλευτής Φλώ
ρινας και Αν. Τομεάρχης Περιβάλ
λοντος και Ενέργειας της Κ.Ο. του 
ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ αναφέρθηκε στα θέ
ματα της ακρίβειας σημειώνοντας 
τα δίκαια αιτήματα των αγροτών/ 
κτηνοτροφών και τα πλήγματα που 
δέχεται η αγροτική παραγωγή με 
τους κινδύνους που ενέχει αυτό 
για τον επισιτισμό της χώρας. Πα
ρατήρησε ότι η ακρίβεια δεν έχει 
όριο και υπάρχει ο κίνδυνος να πε
ράσει όλη αυτή η επιβάρυνση 
στους καταναλωτές: «Όταν σταμα
τήσει η άνοδος, οι τιμές θα παρα
μείνουν υψηλά. Εδώ θέλει την πο
λιτική παρέμβαση μιας σοβαρής 
κυβέρνησης. Δυστυχώς, η ΝΔ 
ούτε τους ειδικούς φόρους κατα
νάλωσης στα καύσιμα μειώνει, 
ούτε τον ΦΠΑ στα κρίσιμα τρόφιμα 
για την επιβίωση του λαού και ούτε 
αυξάνει τον κατώτατο μισθό. Κά
νουμε πολύ σκληρή κριτική γιατί 
αυτή η κυβέρνηση βρήκε 37δις 
αποθεματικό από την προηγού
μενη για πρώτη φορά στην ιστορία. 
Έχουν χαλαρό Σύμφωνο Σταθερό
τητας και δεν υπάρχει υποχρέωση 
για πρωτογενή πλεονάσματα. Ναι 
μεν υπάρχει παγκόσμια ενεργει
ακή κρίση, αλλά στη χώρα μας 
έχουμε το πιο ακριβό ρεύμα στην 
Ευρώπη. Γίνεται χειραγώγηση των 
τιμών και η ΔΕΗ που θα έπρεπε 
κάπως να συγκροτήσει τις τιμές 
αντιθέτως κερδοσκοπεί».
Η κ. Πέρκα παρατήρησε πως δεν 
πρέπει η περιοχή της Φλώρινας να 
δεχτεί άλλες αδικίες και σημείωσε 
τις πρόσφατες κοινοβουλευτικές 
της παρεμβάσεις: «Η κυβέρνηση 
δεν έχει υπογράψει την οδηγία για 
τα δικαιώματα των επιβατών της 
ΤΡΑΙΝΟΣΕ. Έχουμε πρόβλημα με 
την γραμμή Φλώρινα-θεσσαλο- 
νίκη όπου υπάρχουν πολλές κα
ταγγελίες για καθυστερήσεις και 
καμία αποζημίωση. Μετά τον σει
σμό της 9ης Γενάρη είχαμε κοινό
τητες που μείνανε έως 36 ώρες 
χωρίς ρεύμα, πράγμα απαράδεκτο. 
Δεν υπήρξε καμία αποζημίωση και 
έκανα μια ερώτηση στη Βουλή

αναδεικνύοντας ότι Ελλάδα δεν εί
ναι μόνο η Αθήνα. Πρέπει να απο
ζημιωθούν και οι κάτοικοι της πε
ριοχής μας. Όπου έχει γίνει 
σεισμός στην Ελλάδα, οι μαθητές 
της Γ Λυκείου πήραν μοριοδό- 
τηση. Το έχω ζητήσει και αυτό και 
το σημαντικό και πολύ θετικό είναι 
ότι τα παιδιά έχουν κινητοποιηθεί». 
Ακόμη, σημείωσε για τα ζητήματα 
της απολιγνιτοποίησης: «Δυόμισι 
χρόνια και δεν έχει γίνει απολύτως 
τίποτα. Τον Δεκέμβρη θεσμοθετή
θηκε το μοντέλο διακυβέρνησης 
για την απολιγνιτοποίηση, που έχει 
ήδη ξεκινήσει, δίχως τη συμμετοχή 
Των παραγωγικών, τοπικών και 
περιφερειακών αρχών. Ένα αθη- 
νοκεντρικό μοντέλο, ούτε καν μο- 
ριοδότηση εντοπιότητας για τους 
εργαζόμενους στη Μετάβαση Α.Ε. 
και στην Ειδική Υπηρεσία Δίκαιης 
Αναπτυξιακής Μετάβασης». Παρα
τήρησε δε ότι μεγάλο πρόβλημα 
παραμένει η κατάσταση για τις μι- 
κρομεσαίες επιχειρήσεις και τα 
σχέδια που υλοποιεί η κυβέρνηση 
σύμφωνα με την Έκθεση Πισσα- 
ρίδη, βάσει της οποίας πρέπει να 
σβήσουν οι μικρομεσαίες επιχει
ρήσεις και να έρθουν οι μεγάλες 
πολυεθνικές: «Είναι ένα νεοφιλε
λεύθερο μοντέλο και όπου έχει 
εφαρμοστεί έχουν πεινάσει οι 
λαοί». Η κ. Πέρκα σημείωσε πως 
με την ύπαρξη των Ταμείων Ανά
καμψης και Δίκαιης Μετάβασης 
πρέπει να στηριχτεί η μικρομεσαία 
επιχειρηματικότητα: «Δεν μπορεί 
όλο αυτό το δημόσιο χρήμα να χα
θεί. Τα εδάφη, ο χωροταξικός σχε- 
διασμός, οι υποτιθέμενες επενδύ
σεις... που ακριβώς θα 
εγκατασταθούν; Χωρίς ειδικό χω
ροταξικό για τις ΑΠΕ έχεις την κοι
νωνία απέναντι. Δεν μπορεί να ξε
φυτρώνουν παντού
ανεμογεννήτριες και φωτοβολ- 
ταϊκά χωρίς κανόνες και να χάνεται 
γεωργική γη... εννοείται πως εί
μαστε με τις ΑΠΕ γιατί αποτελούν 
το μέλλον, αλλά θέλει ειδικό χω
ροταξικό και ειδικές περιβαλλον
τικές μελέτες. Όταν μία Πολιτεία 
όλα αυτά δεν τα σχεδιάζει από πριν 
και 2,5 χρόνια μετά την εξαγγελία 
δεν έχει κάνει ακόμα τίποτα, ση
μαίνει ότι στο τέλος θα δούμε 2-3 
μεγάλους παίκτες-επενδυτές να 
μοιράζονται το δημόσιο χρήμα, την 
γη και να αφήνουν μερικές χαμηλά 
αμειβόμενες θέσεις εργασίας».

Η κ. Πέρκα δήλωσε πως το μον
τέλο απολιγνιτοποίησης που προ
τείνει ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ είναι: «Μεγάλη 
ενίσχυση στις μικρομεσαίες επιχει
ρήσεις. Διαγραφή μεγάλου μέρους 
και ρύθμιση χρεών των επιχειρή
σεων των λιγνιτικών περιοχών. 
Στήριξη στις ενεργειακές κοινότη
τες, εμπλοκή και συνδιαμόρφωση 
της μετάβασης με τις τοπικές και 
περιφερειακές αρχές, αρμόδιους 
φορείς και την κοινωνία των πο
λιτών, ηστ ιτίθΐθπης), αυτοηαρα- 
γωγή και αυτοκατανάλωση, φω- 
τοβολταϊκά στέγης και μοντέλα 
σύγχρονα που η κυβέρνηση 
αγνοεί».
Τέλος, για τα ζητήματα των οδικών 
και σιδηροδρομικών συνδέσεων 
της Φλώρινας, παρατήρησε: «Μία 
περιοχή που τόσα χρόνια στήριξε 
και έδωσε φως σε όλη την Ελλάδα, 
σήμερα βρίσκεται δίχως κάθετο 
άξονα και σταματημένα τα έργα για 
τις συνδέσεις των τρένων, οι 
οποίες θα έφερναν μεγάλο όφελος 
στην περιοχή συνδέοντας την 
Φλώρινα με το Πόγραδετς και την 
Βόρεια Μακεδονία, που είχαμε 
σχεδιάσει όσο ήμουν Γενική Γραμ
ματέας του Υπουργείου Υποδομών 
και Μεταφορών. Το μεν ένα κολ
λάει και δεν προχωράει μάλλον για 
ιδεοληπτικούς λόγους και εσωτε
ρικών θεμάτων της ΝΔ γιατί πρέ
πει να υπογράψουν διακρατική 
συμφωνία με την Βόρεια Μακεδο
νία, όπου με την λαϊκίστικη, μικρο
πολιτική, προεκλογική ρητορική 
της ΝΔ δυσκολεύονται να δουν το 
δημόσιο συμφέρον. Για το δε Πό- 
γραδετς, θέλω να το καταγγείλω 
και να καλέσω τους τοπικούς άρ
χοντες της πόλης να πάρουν θέση. 
Υπάρχουν σχεδιασμοί να μη περ
νάει από την Φλώρινα και να αλ
λάξει η γραμμή. Εγώ λέω ότι αυτό 
δεν γίνεται, έχει εγκριθεί από την 
Ευρωπαϊκή Επιτροπή αυτή η 
γραμμή. 0 μόνος Νομός που έχει 
διαχρονικά γραμμή τρένου είναι η 
Φλώρινα.Όλοι αυτοί οι σχεδιασμοί 
θα πέσουν στο κενό. Το σωστό εί
ναι να προχωρήσει ο σχεδιασμός 
όπως έχει ήδη εγκριθεί, να βγάλει 
τις μελέτες η ΕΡΓ0ΣΕ και έπειτα 
να έρθουν οι υπόλοιποι Νομοί και 
να κουμπώσουν σε αυτόν τον σχε
δίασμά γιατί κάποια στιγμή πρέπει 
να αποκτήσει τρένο όλη η χώρα. 
Κλείνοντας, η Βουλευτής Φλώρι
νας σημείωσε πως είναι εξαιρετικά 
ανησυχητικό ότι δεν προχωράει τί
ποτα στην Φλώρινα και κάλεσε 
τους πολίτες να συμμετέχουν όσο 
το δυνατόν πιο ενεργά στα κοινά: 
«Μέσα σε αυτή την προσπάθεια θα 
έλεγα ότι όσο πιο πολύ κόσμος και 
απλοί πολίτες συμμετέχουν, τόσο 
μεγαλύτερη επιτυχία μπορούμε να 
έχουμε. Βλέπω ότι υπάρχει μία κι
νητικότητα και είμαι χαρούμενη γι’ 
αυτό. Συνεχίζουμε».
Ακούστε εδώ το ηχητικό: 
ΗΐΙρ5://\ννννν.ηιίχοΙουό.εοΓη/Ρβί 
ίΡετΙο/η-ηέτη-πέρκα-στην-ερτ- 
φλώρινας-11022022/

Μήνυμα του Αντιπεριφερειάρχη Φλώρινας για την 
Παγκόσμια Ημέρα κατά του Παιδικού Καρκίνου

Μ
ε αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα κατά του Καρκίνου της Παιδικής Ηλικίας (ΙπΙαι-ηαΙίοηαΙ ΟΗϊΙά- 
Ηοοό ΘαηεβΓ Οβγ), ο Αντιπεριφερειάρχης της Π.Ε. Φλώρινας, Σωτήρης Βόσδου εξέδωσε το 
ακόλουθο μήνυμα.

«Με πρωτοβουλία της ΔιεθνούςΈνωσης Γονέων με Καρκινοπαθή Παιδιά (ΚΧ0Ρ0), η 15η Φεβρουάριου κα
θιερώθηκε ως Παγκόσμια Ημέρα κατά του Παιδικού Καρκίνου, για να υπενθυμίζει τις προτεραιότητες που 
οφείλει να ιεραρχεί η κοινωνία μας.
Στέλνουμε μήνυμα αγάπης και ελπίδας στους Μικρούς'Ηρωες και τις οικογένειες τους, που με τον καθημερινό 
τους αγώνα αποδεικνύουν ότι ο παιδικός καρκίνος δεν είναι ανίκητος.
Ευχαριστούμε και εκτιμούμε την προσφορά του ιατρικού και παραίατρικού προσωπικού, καθώς και όλων 
των φορέων και οργανισμών που συμβάλλουν στο να κερδηθεί και αυτή η μάχη.
Συμπορευόμαστε στον αγώνα κατά του παιδικού καρκίνου και ενώνουμε τη φωνή και τη δύναμη μας, για να 
βελτιωθεί η ποιότητα ζωής των μικρών μας ασθενών».
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λόγιο
7ΐ μου, είμαστε περήφανοι για 
σένα. Ψηλά το κεφάλι...»

ΊΕ’ντεκαΈλληνες, αγαπημένοι μου, και ένας 
υπήκοος Αλβανίας, ηλικίας 19 έως 22 

■ετών, οι οποίοι ταυχοηοιήθηκαν ως συμμετέ- 
χοντες σχη φονική επίθεση που στοίχισε τη 
ζωή στον 19 χρονο Αλκή Καμπανό σχη Θεσσα
λονίκη, ανχιμεχωπίζουν βαριές διώξεις και οδη
γήθηκαν ενώπιον χου ανακριτή.
Διάβασα σχα μέσα κοινωνικής δικτύωση πως η 
μάνα ενός από τους νεαρούς συλληφθέντες φώ
ναξε σχα δικαστήρια: «Αγόρι μου, είμαστε περή
φανοι για σένα. Ψηλά το κεφάλι»! Το γεγονός 
με προβλημάτισε. Εννοείται πως καμία μάνα δε θα 
ήθελε να βρίσκεται στη θέση της συγκεκριμένης, 
αλλά δεν ξέρω, αγαπημένοι μου, αναρωτιέμαι 
μήπως αξίζει να γίνει μια συζήτηση, για το αν είναι 
σωστός ο τρόπος που έχουμε μάθει να εκφρά
ζουμε την άνευ όρων αγάπη προς τα παιδιά μας. 
Βέβαια, η μαμά του χούλιγκαν που κατηγορείται 
για δολοφονία δεν είναι αντιπροσωπευτική των 
υπόλοιπων μαμάδων, όμως μπορούμε να χρησι
μοποιήσουμε το παράδειγμά της.

απά τα άλλα παιδιά. «Σαν την Ελληνίδα μάνα 
δεν υπάρχει», λέγανε και δεν τολμούσε κανείς να 
το αμφισβητήσει. Ποτέ μου δεν κατάλαβα γιατί η 
βρετανίδα ή η αυστριακή μάνα ήταν χειρότερες και 
σε τι υστερούσαν.
Σε συνθήκες ένδειας, λοιπόν, η οικογένεια 
στην Ελλάδα γίνεται το βασικά μέσο υποστήρι
ξης. Η οικογένεια, ας πούμε, πληρώνει τα φροντι
στήρια όταν η εκπαίδευση στο σχολείο δεν είναι 
αρκετή. Η οικογένεια είναι αυτή που τα βάζει με το 
σχολείο γιατί το καμάρι της έχει αδικηθεί κατάφορα 
και σε όλους τους τομείς. Η οικογένεια Βάζει μέσον 
επειδή η στρατιωτική θητεία είναι υποχρεωτική, 
για να βολευτεί ο κανακάρης κάπου κοντά. Η οικο
γένεια ψάχνει μέσον για να το βολέψει σε δουλειά 
στο Δημόσιο, όταν οι εργασιακές συνθήκες στον 
ιδιωτικό τομέα είναι κακές. Η οικογένεια, λόγω χα
μηλών μισθών ή ανεργίας, το κρατάει κοντά της για 
πάντα με το να του δίνει στέγη και τροφή.
Επίσης, τα πιο πρόσφατα μοντέλα μαμάδων εμ
πλουτίστηκαν και με την υποχρέωση της ενημέ-

Η πρώτη σκέψη που έκανα όταν διάβασα για την 
αντίδρασή της ήταν η εξής: Αν έχεις μεγαλώσει 
έναν άνδρα που, στα 25 του, κατηγορείται για 
αποτρόπαιο έγκλημα, δεν μπορεί, κάπου φταις 
κι εσύ. Από την άλλη, είμαι σίγουρη πως όλοι οι 
γονείς του κόσμου θα συμφωνούσαν πως αυτό 
μπορεί και να μην ισχύει. Δεν «φταίνε πάντα οι 
γονείς για τα λάθη των παιδιών τους». Υπάρχει 
άλλωστε η λαϊκή ρήση που ενισχύει αυτήν την 
άποψη: «Απά ρόδο βγαίνει αγκάθι και απά αγ
κάθι βγαίνει ρόδο», λένε. Το βλέπουμε άλλωστε 
να συμβαίνει. Παιδιά που μεγαλώνουν στο ίδιο 
περιβάλλον, μέσα στην ίδια οικογένεια, από 
τους ίδιους γονείς, με τις ίδιες αρχές να εξε
λίσσονται σε εντελώς διαφορετικούς ενήλικες. 
Είναι αλήθεια πως δεν υπάρχει επιτυχημένος 
μπούσουλας που να σου δείχνει πώς να μεγα
λώνει κανείς «καλά παιδιά» και όποιος θεωρεί 
ότι τον κατέχει είναι μακράν γελασμένος.
Η ελληνική κοινωνία, με τη συνηθισμένη καθυστέ
ρηση και τις ιδιομορφίες της, αφού πέρασε ένα 
σωρό παιδαγωγικές περιπέτειες, υιοθέτησε εν μία 
νυκτί τις νέες μεθόδους διαπαιδαγώγησης και 
ανατροφής των παιδιών με τον υπόλοιπο δυ
τικό κόσμο.
Η μεταπολεμική γενιά των γονέων, από «το ξύλο 
βγήκε απ' τον παράδεισο» ως μέθοδο σωφρονι
σμού στο σπίτι και πάγια παιδαγωγική μέθοδο στο 
σχολείο, πέρασε χωρίς καν να το καταλάβει σε 
άλλη πίστα. Χωρίς να διαθέσει χρόνο για ώριμη 
χειραφέτηση, εντρύφησε στις μεταφράσεις των 
βιβλίων διαφόρων σύγχρονων παιδαγωγών, με 
συμβουλές περί κατάργησης της σκληρής πει
θαρχίας και υιοθέτησε το «Άφησε ελεύθερο το 
παιδί και μην το καταπιέζεις».
Στην Αμερική, που προηγήθηκε γιατί εκεί οι ιδέες 
και τα γεγονότα έτρεχαν με άλλες ταχύτητες, η 
επιρροή της δραστικής αυτής αλλαγής στην 
ανατροφή των παιδιών «κατηγορήθηκε» για τη 
γέννηση του κινήματος των χίπις. Την ίδια 
εκείνη εποχή π Ελλάδα βίωνε τη χούντα των συν
ταγματαρχών και η Ρένα Βλαχοπούλου, πολύ
παθη μάνα, σε φιλμ τεχνικολόρ, σφουγγάριζε 
σκάλες για να σπουδάσει την κόρη της στην Αμε
ρική, μια κόρης που δεν είχε συναίσθηση της θυ
σίας της.
Το ελληνικό μητρικό μοντέλο είχε διαχρονικά 
σχέση με τη φτώχεια. Η Ελληνίδα μάνα ήταν μια 
ενοχική, ταλαιπωρημένη γυναίκα, που θυσιαζόταν 
και μετάγγιζε τα βάσανά της στα παιδιά της από 
νωρίς, καθώς ήταν ταγμένη στο γνωστό καθήκον: 
Να μεγαλώσουν τα παιδιά και να γίνουν κάτι 
καλύτερο από την ίδια αλλά και «καλύτερο»

ρωσπς για το τι είναι παιδαγωγικά σωστό και τι 
όχι. Σε έναν κόσμο όπου η πληροφορία βρίσκεται 
παντού, πιέζεται στο να διαβάσει όλο το ίηΙθΓηθΙ 
και να συνομιλεί στα δοσίβΐ ιτίθάίο ή στα παιδικά 
πάρτι με άλλες μανούλες που έχουν κάνει το ίδιο. 
Με τον καιρό, σε εκείνο το «Άσε ελεύθερο το 
παιδί και μην το καταπιέζεις» οι σύγχρονες παι
δαγωγικές μέθοδοι πρόσθεσαν καί το «να είσαι 
υποστηρικτική», χωρίς όμως τη βασικότερη αιτιο
λόγηση. Ναι, να είσαι υποστηρικτική, αλλά πώς; 
Που; Πάτε; Γιατί και κυρίως ως πότε;
Είναι άραγε σωστό να στηρίζεις διαρκώς έναν 
μικρό άνθρωπο, που περιμένει από εσένα το εντε
λώς αντίθετο: να τον μάθεις να στέκεται χωρίς 
την υποστήριξη σου;
Ποτέ η ανατροφή δεν ήταν τόσο αντιφατική. Να
κάνεις τα πάντα για να εξαρτάται απόλυτα το παιδί 
από εσένα και ταυτόχρονα να απαιτείς να είναι ανε
ξάρτητος. Ποτέ η ανατροφή του παιδιού δεν 
ήταν τόσο αφοσιωμένη στην επιβράβευση της 
ήσσονοε προσπάθειαν Στο να επιβραβεύει το 
τίποτα και να απαιτεί και από το σχολείο και 
την κοινωνία να κάνει το ίδιο. Και μάλλον, εξ 
αιτίας αυτής της τάσης, χάσαμε τα αυγά και τα 
πασχάλια και φτάσαμε σε έναν κώδικα γονικής 
ορθότητας που δεν βγάζει συχνά νόημα.
Άραγε, το να επιβραβεύεις ασταμάτητα, να κα
μαρώνεις το τίποτα, βοηθά τα παιδιά; Μήπως 
απλώς έτσι οι μαμάδες καταφέρνουμε να βγαίνουν 
από την αμηχανία του απαιτητικού, πολύπλοκου 
ρόλου του γονέα, εφαρμόζοντας τον τυφλοσούρτη 
της συγκινητικά υποστηρικτικής, υπερήφανης 
μάνας;
Δεν είναι όμως όλες οι μητέρες ύποπτες. Οι περισ
σότερες θέλουν να προσφέρουν, όπως έκαναν 
πάντα οι μαμάδες. Με τον ίδιο τρόπο που οι μαμά
δες μας, με το κατοχικό σύνδρομο, μπούκωναν τα 
παιδιά τους με ψωμιά, έτσι τα μπουκώνουν και 
τώρα με αυτά που τους είναι εύκαιρα και στερήθη
καν στην παιδική τους ηλικία. Δραστηριότητες. 
Ακριβά, αθλητικά παπούτσια. Δώρα και πάλι 
δώρα. Ποταμούς τρυφερότητας και, φυσικά, 
καμάρι. Καμάρι σε μεγάλες δόσεις και πολλές 
φορές χωρίς λόγο.
Αυτό το οποίο εκστόμισε η μόνα του χούλιγκαν,
«Αγόρι μου ψηλά το κεφάλι. Είμαστε περήφα
νοι για σένα», την ώρα που ο γιος περπατούσε 
σκυφτός, φορώντας χειροπέδες γιατί ήταν συνερ- 
γός σε ένα έγκλημα που στέρησε έναν δεκαεν- 
νιάχρονο από μια άλλη μάνα, μάλλον πρέπει 
όλες και όλους να μας βάλει σε σκέψεις...

Με αγάπη, εύα

Σταγονίδια__

Σεντέφ Καμπάε. Τουρκάλα δημοσιογράφος:
Συνελήφθη τον περασμένο Ιανουάριο 

χαι κρατείται στις γυναικείες φυλακές 
Μπακίρκιοϊ στην Κωνσταντινούπολη, 

γιατί πρόσβαλε τον Ερντογάν λέγοντας 
την τούρκικη παροιμία «ένα βόδι όταν 

μπαίνει στο παλάτι δεν γίνεται βασιλιάς, 
αλλά το παλάτι γίνεται στάβλος». 

Σοφή παροιμία, ε; Και ταιριάζει σε πολλούς! 
Είμαι με την Καμπάς και με όλες τις Καμπάς 
του κόσμου, που τολμάνε και βγάζουν τη 

γλώσσα στον κάθε Ερντογάν...

Γιρλάντα Ντίαθ. υπουργός Εργασίας της Ισπανίας,
Ιίότθ: «Αφότου ο αριστερός κυβερνητικός συνα
σπισμός ανήλθε στην εξουσία το 2019, θα αυξή
σει τον εθνικό κατώτατο μισθό κατά 3,67% στα 
1.167 ευρώ τον μήνα. Είναι η τέταρτη αύξηση 
του κατώτατου μισθού. Ή αύξηση θα εφαρμοστεί 
αναδρομικά από την 1 η Ιανουάριου, υετά τη 
συμφωνία που επιτεύχθηκε με τα συνδικάτα για 

την αύξηση. Οι ισπανικέε εργοδοτικέε οονανώσειε δεν υποστή
ριζαν, αλλά θα πρέπει να συμμορφωθούν υε την αύξηση, που 
είναι το πιο πρόσφατο βήμα στο σχέδιο της κυβέρνησης να φέρει 
τον κατώτατο μισθό στο 60% του εθνικού μέσου μισθού των 
1.944 ευρώ τον μήνα. Είναι “ένα πολύ σημαντικό ορόσημο". Ο 
ανταγωνισμός με άλλες χώρες στη μείωση των μισθών κατά το 
παρελθόν οδήγησε σε μια αδύναμη οικονουία και σε επισφαλείε 
επιχειρήσεις. Η μείωση αυτή ήταν βαθιά άδικη. Θέλουμε να συ
ναγωνιζόμαστε στον άξονα της παραγωγικότητας και όχι στον 
άξονα των χαμηλών μισθών».
Το άκουσες κ. Χατζηδάκηηη, υπουργέ Εργασίας και Κοινωνικών 
Υποθέσεων, που τα έχεις πάρει όλα παραμάζωμα;

Στέλιοε Πέτσαν «Όσο υπάρχει η σιγουριά στην 
Ελλάδα, ότι το τηλέφωνο στο Μέγαρο Μαξίμου 
θα το σηκώνει ο Κυριάκος Μητσοτάκης, δεν 
υπάρχει κανένας κίνδυνος για την ελληνική οι
κονομία. Γιατί ο Πρωθυπουργός είναι το πρό
σωπο που «ενσαρκώνει» αυτήν τη μετάβαση 

μιας οικονομίας από την απαξίωση των τελευταίων ετών στη 
σταθερότητα και την προσέλκυση επενδύσεων, όπωε έχουμε δει 
να Εεδιπλώνεται όλο το τελευταίο χρονικό διάστημα».
Ότι τον έχουμε δει να ξεδιπλώνεται, ναι, τον έχουμε δει... και τον 
έχουμε απολαύσει σε όλο του το μεγαλείο! Ενσαρκώνει; Προσελκύει; 
Ξεδιπλώνεται; Ααα, δεν εξηγείται! Κάτι τους ποτίζουν εκεί στο Μαξί
μου και είναι όλοι εντελώς εκτός πραγματικότητας...

Ευάγγελοε Αντώναρος. για τη διαγραφή του Πέ
τρου Δούκα από τη ΝΔ, μετά τις δηλώσεις ότι στις 
φωτιές στην Ηλία το 2007 εξαγόραζε ψηφοφόρους 
μοιράζοντας τριχίλιαρα σε όσους του έλεγα καλπ-
μέρα: «Τώρα που πήρε φορά ο Μητσοτάκης, θα 
είναι ασυγκρότητος με τις διαγραφές. Να μου το 
θυμηθείτε. Θα προσπαθεί να βγάλει από τη μέση 

όποιον δεν του αρέσει. Και στο τέλος θα αυτοδιαγραφεί. Γιατί θα 
έχει μείνει μόνος του. Ακόμη και οι μουσαφιραίοι θα τον έχουν 
εγκαταλείψει... όμως είναι διάφανο το κολπάκι. Πετάει έξω από 
την κυβέρνηση τον Λίβανό γιατί χαχάνιζε. Γ α να αλλάξει ατζέντα 
και να προστατεύσει Γεραπετρίτη, που χάρισε τα 12 μίλια στην 
Τουρκία κι ανταλλάσσει μηνυματάκια με τον υπόδικο Φουρθιώτη, 
Μενδώνη, που τσίμεντωσε Ακρόπολη και Άδωνι, που δεν βλέπει 
ακρίβεια. Αμ δεν!!!».
Ποιον να πρωτοπροστατεύσει, Ευάγγελε; Δεν είναι δυο, δεν είναι 
τρεις... αυτοί είναι χίλιοι δεκατρείς...

Γιώργος Κύοτσον τουίτερ: «Τις υπερβολές με 
το δωρεάν χρήμα του 2007 τις είχα καταγγείλει. 
Και τότε έγινα δυσάρεστος. Μέχρι Ρομά της Ατ
τικής πήραν τριχίλιαρο ως πυρόπληκτοι Ηλείας. 
Στη ΝΔ νόμιζαν ότι κέρδισαν τις εκλογές με 
σύνθημα τη δημοσιονομική εξυγίανση. Στην 

πράξη επιτάχυναν ποοεία προε τη χοεωκοπία. Πηγαίνουμε σε 
νέα περίοδο οικονουικών αναταράξεων στην ευρωζώνη χωοίε 
να έχουμε ενιαχύσει. ουσιαστικά, την άυυνά μας. Αντίθετα έχουν 
εμφανιστεί νέα προβλήματα σε: Δημοσιονομικά μεγέθη, κόστος 
ενέργειας, παραγωγικές επενδύσεις νέου τύπου, ακρίβεια, αντα
γωνιστικότητα, εμπορικό ισοζύγιο».
Προσέχετε τι λέτε, κ.Κύρτσο μου, γιατί ο Κυριάκος έχει πάρει φόρα 
και θα σας διαγράψει...

Πρετεντέρηε Γιάννης, δημοσιογράφος: «Οι πρα
κτικές για τις οποίες μιλάει ο Δούκας, δεν αφο
ρούν τη διακυβέρνηση Μητσοτάκη, αφορούν το 
2007».
Και ποιος κυβερνούσε τότε, Γιάννη μου; Μήπως 
θυμάσαι; Συνέχεια στη σελίδα 21...
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Επιστολή των μαθητών του Γενικού Λυκείου Φίλαθλοι ή εχθροί του αθλητισμού;

Αμυνταίου προς την Υπουργό Παιδείας

Ε
πιστολή προς την υπουργό 
Παιδείας Νίκη Κεραμέως 
απέστειλαν οι μαθητές του 
Γενικού Λυκείου Αμυνταίου.

Διαβάστε το πλήρες κείμενο της 
επιστολής:
“Εκπροσωπώντας το σύνολο της 
μαθητικής κοινότητας του ΓΕΛ 
Αμυνταίου διαπιστώνουμε κατά τη 
φετινή σχολική χρονιά ότι αντιμε
τωπίζουμε αντικειμενικά δυσχερείς 
συνθήκες και δύσκολες καταστά
σεις στην Ακριτική μας περιοχή.
Η σχολική χρονιά που διανύουμε εί
ναι ιδιαίτερα δύσκολη λόγω των δυ
σμενών καιρικών συνθηκών για μεγάλο χρονικό διά
στημα, κατά το οποίο οι σχολικές μονάδες του νομού 
μας παρέμειναν κλειστές.
Οι μετακινήσεις μαθητικού πληθυσμού σε συνδυασμό 
με τις χιονοπτώσεις και τις χαμηλές θερμοκρασίες, 
δεν ήταν εύκολες τόσο για τους μαθητές των γύρω 
χωριών όσο και για τους μαθητές που κατοικούν στο 
Αμύνταιο.
Ειδικότερα τις ημερομηνίες 10-15 (σεισμικές δονή
σεις), 17-19 καθώς και 25-28 (κακοκαιρία) Ιανουά
ριου οι σχολικές μονάδες παρέμειναν κλειστές. 
Κρίνεται αναγκαίο να αναφέρουμε πως σε ολόκληρο 
αυτό το χρονικό διάστημα η διδασκαλία μέσω τηλεκ- 
παίδευσης διεκπεραιώθηκε μόνο 5 ημέρες και με αρ
κετά τεχνικά προβλήματα, όπως απουσία διαδικτύου 
ή εξοπλισμού καθηγητών αλλά και μαθητών.
Η επιστροφή μας στο σχολείο πραγματοποιήθηκε τις 
ημέρες 20,21 και 31 Ιανουάριου μια ώρα αργότερα 
από την κανονική με αποτέλεσμα να συρρικνωθούν 
οι διδακτικές ώρες.
Όλο αυτό σε συνδυασμό με την υπέρογκη διδακτέα 
ύλη, δεν έδωσε την δυνατότητα στους καθηγητές να 
καλύψουν μεγάλο μέρος των μαθημάτων σε έναν 
μήνα μεγάλης παραγωγικότητας, όπως είναι ο Ια
νουάριος.
Η τηλεκπαίδευση υποκατέστησε τη δια ζώσης διδα
σκαλία, σε καμία περίπτωση όμως δεν έχει την ίδια 
αξία ή αποτελεσματικότητα με την φυσική μας πα
ρουσία στο σχολείο.
Αν συνυπολογίσουμε και το κλίμα αβεβαιότητας και 
αστάθειας που δημιουργείται από τον ΟθνΐΩ-19 με 
απουσίες μαθητών λόγω καραντίνας και το γενικό
τερο κλίμα ανασφάλειας και φόβου - και τη συνθήκη 
της σεισμικής δραστηριότητας που εκδηλώθηκε πολύ 
έντονα και στην περιοχή μας, διαπιστώνουμε -αν μη 
τι άλλο- απουσία κανονικότητας κατά τη φετινή σχο
λική χρονιά.
Πρέπει να αναφερθεί πως οι σεισμικές δονήσεις μας

προκάλεσαν τραυματικές εμπειρίες καθώς πολλοί 
από εμάς καταφύγαμε σε κάποιον εξωτερικό χώρο 
με έντονο ψύχος (κάτω των 0°Ο καθώς οι μετασει
σμοί οι οποίοι ακολούθησαν ήταν ισχυροί και έθεταν 
σε κίνδυνο τη ζωή μας αλλά και των οικογενειών 
μας.
Εγκαταλείψαμε τη ζεστασιά του σπιτιού μας, του δω
ματίου μας, του γραφείου μας και της θαλπωρής μας, 
σε μια τόσο κρίσιμη περίοδο για μας, τώρα που χτί
ζουμε τα όνειρα μας, τώρα που προσπαθούμε το κα
λύτερο δυνατό για το μέλλον μας, τη ζωή μας. Ειδι
κότερα, όλο αυτό προκάλεσε έντονο άγχος στο 
προϋηάρχον το οποίο έχουμε για τις εξετάσεις και 
έγνοια για κάποιον επόμενο σεισμό.
Εξάλλου, η σοβαρότητα της κατάστασης αποδεικνύε- 
ται και από το γεγονός ότι ο Νομός μας τέθηκε σε 
κατάσταση έκτακτης ανάγκης για μεγάλο χρονικό διά
στημα (έως και τις 11 Ιουλίου 2022), που μας προ
βλημάτισε επιπλέον.
Ακόμη, καλό θα ήταν να αναφέρουμε ότι βρισκόμαστε 
σε μια κατάφωρα δύσκολη κατάσταση καθώς έχουμε 
να βιώσουμε το «κλίμα» των εξετάσεων τρία ολό
κληρα χρόνια.
Ως εκ τούτου, ζητάμε τη μέριμνα και την προσοχή 
του Υπουργείου Παιδείας και την απόδειξη για έμ
πρακτη βοήθεια προς τους μαθητές του Νομού Φλώ
ρινας με την μοριοδότηση, κατά τις Πανελλαδικές 
Εξετάσεις.
Παρακαλούμε να δείξετε την ευαισθησία σας και να 
πράξετε αναλόγως όπως είχατε κάνει και στο παρελ
θόν.
Επειδή λοιπόν, οι Πανελλαδικές Εξετάσεις διεξάγονται 
«Επί ίσοις όροις» για όλους τους μαθητές, θα θέλαμε 
να σας προβληματίσει αυτή μας η επιστολή. Δηλώ
νουμε ευθαρσώς όχι οκνηρία αλλά αγωνία για το μέλ
λον μας”.

Με τιμή
το Δεκαπενταμελές του ΓΕΛ Αμυνταίου

Οικονομική ενίσχυση από τη Βουλή των Ελλήνων για την 
ανέγερση μνημείου στη μαρτυρική Κοινότητα Λεχόβου

Τ
ην Πέμπτη, 10 Φεβρουάριου 2022, ο βου
λευτής Φλώρινας Γιάννης Αντωνιάδης είχε 
συνάντηση στη Βουλή των Ελλήνων με τον 
πρόεδρο κ. Κώστα Τοσούλα.

Ο βουλευτής παρέδωσε στον Πρόεδρο της Βουλής 
αίτημα της τοπικής Κοινότητας Λεχόβου και του 
Δήμου Αμυνταίου δια του προέδρου της Κοινότητας 
κ. Ευάγγελου Ετεφανίδη και του Δημάρχου Αμυν
ταίου κ. Άνθιμου Μπιτάκη, που αφορά στην οικο
νομική ενίσχυση από τη Βουλή των Ελλήνων για 
την ανέγερση μνημείου στη μαρτυρική Κοινότητα 
Λεχόβου για τις βαρβαρότητες που υπέστη κατά τη 
διάρκεια της Κατοχής από το Γερμανικό στρατό. 0 
πρόεδρος της Βουλής κ. Τοσούλας, ήταν θετικός 
ως προς την ικανοποίηση του αιτήματος και ανα
κοίνωσε στο Βουλευτή ότι η Βουλή των Ελλήνων 
θα χρηματοδοτήσει την ανέγερση σχετικού μνημείου 
στην ακριτική Κοινότητα Λεχόβου της ΠΕ Φλώρινας, 
γιατί είναι κάτι που το δικαιούνται και το οφείλουμε 
στους προγόνους μας και στην ιστορία μας. Σε επό
μενο στάδιο, οι τεχνικές υπηρεσίες της Βουλής θα 
έρθουν σε επικοινωνία με τις σχετικές υπηρεσίες του

Δήμου Αμυνταίου για την αποσαφήνιση των διαδι
κασιών και τον καθορισμό των λεπτομερειών. Το 
ακριβές ποσό θα καθοριστεί στη συνέχεια.

ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ

Ενημέρωση για αναζήτηση 
δικαιολογητικών μέσω 

διαδικτύου

Γ
ια τη διευκόλυνση των συμπολιτών μας, ως 
προς τη συγκέντρωση των απαιτούμενων 
δικαιολογητικών για την ανακοίνωση 
2438/9-2-2022 για τη σύναψη σύμβασης εργα

σίας ορισμένου χρόνου "για την αντιμετώπιση

απροβλέπτων και κατεπειγουσών αναγκών λόγω 
κήρυξης του Δήμου σε κατάσταση εκτάκτου 
ανάγκης εξαιτίας του σεισμού στις 9-1-2022”, 
σας γνωρίζουμε ότι μπορείτε να αναζητήσετε 
διαδικτυακά τα παρακάτω δικαιολογητικά:

- Πιστοποιητικό οικογενειακής κατάστασης

- Βεβαίωση μόνιμης κατοικίας

Η είσοδος στις υπηρεσίες γίνεται με κωδικούς 
Ταχΐεηβΐ.

Σ
υγκλονίσθηκε η κοινή 
γνώμη από τη δολοφονία 
του νεαρού αγοριού στη 
Θεσσαλονίκη. 'Ακακο και φι

λομαθή παιδί που βγήκε μια 
βόλτα να ξεσκάσει και δυστυ
χώς έτυχε να βρεθεί στο μάτι 
των αγριμιών που καραδο
κούσαν και διψούσαν για 
αίμα.
Αίμα αντιπάλου. Αίμα εκείνου 
που τόλμησε να ακολουθεί μια 
άλλη ομάδα ή καμία, τι σημασία 
έχει, για τα αγρίμια που τα όπλισε 
το μίσος η εκδίκηση, η κακία, η 
άνανδρη γενναιότητα.
Η κοινή γνώμη παρακολουθεί 
την αγέλη που πιασμένη στο δό
κανο των Αστυνομικών, με τη 
σειρά τους ο καθένας προφυλα
κίζεται γκρεμίζοντας τα όνειρα 
του άτυχου Άλκη, αλλά και των 
οικογενειών τους. Όμως ούτε σ' 
αυτό το σημείο καμπής της ζωής 
τους είναι άνδρες. Ούτε τώρα 
δεν συναισθάνονται το κακό που 
προξένησαν και να ζητήσουν συ
γνώμη με κλάματα γοερά με μια 
ειλικρινή μεταμέλεια, 
θα κουραστεί ο Ανακριτής να 
αποδώσει δικαιοσύνη και να 
βρει τους πραγματικούς θηρευ
τές με τα δρεπάνια, σαν τους χά
ροντες, αφού όλοι τους 
απολογούμενοι βρίσκονταν εκεί 
και απλά παρακολουθούσαν το... 
αόρατο χέρι που θέριζε τα παιδιά. 
Ας είναι αφού όλοι τους δεν είδαν 
θα στηθούν στο εδώλιο με την 
ίδια κατά τα φαινόμενα κατηγορία. 
Στοχάζομαι ότι ένα σωρό σύνερ
γο! θα παραμείνουν κρυμμένοι 
πίσω από τις θαμπές κουρτίνες 
και θα απολαμβάνουν το ουίσκι 
τους, ευχαριστημένοι για το απεχ
θές κατόρθωμά τους. Τέτοιοι είναι 
όλοι εκείνοι που κατασκεύασαν 
τέτοιους θηρευτές ζωών.
Η πολιτεία με την κουφή και 
κοντή μνήμη της, οι υπεύθυνοι 
των αθλητικών σωματείων που 
τρέφουν τέτοια παλικάρια, η ατι
μωρησία, η επιβράβευση εγκλη
ματικών πράξεων, η κοινωνία 
που τα ανέχεται αυτά και γρήγορα 
τα λησμονεί, όπως θα λησμονηθεί 
κΓ αυτό.
0 Λιάνης κάποτε απαγόρευσε την 
μετακίνηση φιλάθλων και τον 
έφαγαν, ο Ορφανός που εισηγή- 
θηκε εκείνον τον «σκληρό» Νόμο 
και τον έφαγαν, το ίδιο και για 
κάθε τίμιο που τόλμησε να αντι- 
σταθεί στα άγρια ένστικτα των 
μαύρων καβαλάρηδων μετά δρε
πάνια.
Σύνδεσμοι φιλάθλων χωρίς άδεια, 
σπηλιές όπλων και ροπάλων με 
την ανοχή όλων όσων ηροανέ- 
φερα. Όμως ο Νόμος του 1919 
για τους συνδέσμους αναφέρει τα 
εξής:
«Σύνδεσμος φιλάθλων αθλητικού 
σωματείου ή αθλητικής ανώνυ
μης εταιρείας είναι σωματείο κατά 
τα οριζόμενα στις διατάξεις του 
Αστικού Κώδικα περί σωματείων. 
Δεν μπορεί να είναι μέλος συνδέ
σμου φιλάθλων πρόσωπο στο 
οποίο συντρέχουν τα κωλύματα 
των περιπτώσεων β’ και γ' της 
παρ. 1 του άρθρο 3 του παρόντος. 
Κάθε σύνδεσμος φιλάθλων υπο- 
χρεούται να ζητήσει την παροχή 
ειδικής φίλαθλης αναγνώρισης. Η 
ειδική αυτή αναγνώριση χορηγεί
ται ύστερα από αίτηση του Δ.Σ, 
του συνδέσμου με απόφαση του 
αρμόδιου για τον αθλητισμό 
Υπουργού η άλλου από αυτόν 
εξουσιοδοτημένου οργάνου της 
κεντρικής η περιφερειακής διοί
κησης, εφόσον:
α) υποβάλλει Εγκεκριμένο από το 
αρμόδιο Πρωτοδικείο καταστα
τικό και πιστοποιητικό έγγραφης 
στο βιβλίο σωματείων του Πρω
τοδικείου, β) υπάρχει πρόταση 
του οικείου αθλητικού σωματείου

ο Κωνσταντίνος 
Τζέκης

Αντιστράτηγος εα της ΕΛΑΣ 
Ι<ΙΖ6ΐ<Ϊ5@οΐ€ηε(.(ΐΓ

ή της οικείας αθλητικής ανώνυ
μης εταιρείας, γ) υποβάλλει 
πλήρη κατάλογο μελών, στον 
οποίο επισυνάπτονται αντίγραφα 
ποινικού μητρώου των μελών 
αυτών, από τα οποία να προκύ
πτει ότι τα μέλη δεν έχουν τελεσί
δικη καταδίκη για τα αδικήματα 
που περιλαμβάνονται στις περι
πτώσεις β’ και γ της παρ. 1 του 
άρθρου 3 του παρόντος νόμου 
και πιστοποιητικό της αρμόδιας 
εισαγγελικής αρχής που να βεβαι
ώνει ότι δεν εκκρεμεί ποινική 
δίωξη για τα αδικήματα αυτά.
0 κάθε σύνδεσμος έχει υποχρέ
ωση το πρώτο δεκαήμερο του Ια
νουάριου και του Ιουλίου κάθε 
έτους να υποβάλλει στη Γ.Γ.Α. ή σε 
άλλο εξουσιοδοτημένο όργανο 
της κεντρικής ή της περιφερει
ακής διοίκησης κατάλογο τυχόν 
νέων μελών, συνοδευόμενο με τα 
αναφερόμενα στην προηγούμενη 
παράγραφο έγγραφα.
Κάθε αναγνωρισμένος σύνδε
σμος δικαιούται να 
λαμβάνει για τα μέλη του αριθμό 
εισιτηρίων της κατώτερης τιμής 
από τα αθλητικά σωματεία ή τις 
αθλητικές ανώνυμες εταιρείες. 
Με απόφαση του αρμόδιου για 
τον αθλητισμό Υπουργού καθορί
ζονται τα θέματα που αφορούν 
τον τρόπο διάθεσης των εισιτη
ρίων οτους συνδέσμους και στα 
μέλη αυτών, οι υποχρεώσεις 
αυτών, καθώς και οι συνέπειες 
που συνεπάγεται η παράβαση των 
παραπάνω υποχρεώσεων».
Στην τελευταία παράγραφο βρί
σκεται η απάντηση όλου του καρ
κινώματος, φυσικά με τις 
ευλογίες του κράτους. Οι σύνδε
σμοι παίρνουν φθηνά εισιτήρια 
που σχεδόν πάντα είναι δωρεάν 
και τα κουμάντα των συλλόγων τα 
διανέμουν στους ενεργητικούς 
και φασαρτζήδες οπαδούς ή τα 
πωλούν φυσικά με το αζημίωτο. 
Αν κάποιος γνωρίζει ότι εφαρμό
σθηκε κάτι από τα παραπάνω ή 
ότι εφαρμόζεται ας θεωρήσει τον 
εαυτό του τυχερό που κέρδισε το 
τζόκερ. Αλλά μάλλον δεν υπάρ
χουν τυχεροί.
Υπάρχουν αρχές που κλείνουν τα 
μάτια και παράγοντες που τα ανέ
χονται. Υπάρχουν και κάτι αγρίμια 
που περιμένουν να νυχτώσει και 
να χορτάσουν από το αίμα αθώων 
ελαφιών που τόλμησαν να πιούν 
νερό σε ποτάμι γεμάτο δόκανα.

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
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Πέτη Πέρκα: «Η πολυαρχία του μοντέλου 
διακυβέρνησης Θα προκαλέσει εμπόδια και

Με τους αντιπροσώπους του 
1 δμελούς μαθητικού συμβουλίου

καθυστερήσεις στη διαδικασία της Μετάβασης»
/^Ν πως είχαμε σχολιάσει 
I 1 αναλυτικά κατά τη συζή- 
%«/τηση και ψήφιση του νο
μοσχεδίου για τη δίκαιη μετά
βαση, όπου καθορίστηκε το 
μοντέλο διακυβέρνησης της 
απολιγνιτοηοίησης, αφενός το 
απόλυτα συγκεντρωτικό σύ
στημα και αφετέρου η πολυαρ
χία θα προκαλέσει εμπόδια και 
καθυστερήσεις στην απορρό
φηση κονδυλίων και απέχει 
πολύ από την ορθή διαδικασία 
μετάβασης, βάσει των βέλτι
στων πρακτικών σε διεθνές και 
ευρωπαϊκό επίπεδο.
Μια απλή ανάγνωση των προσδιο- 
ριστικών παραγόντων της χαμηλής 
απορροφητικότητας κονδυλίων 
των προγραμμάτων της Ευρωπαϊ
κής Ένωσης σε προηγούμενες 
προγραμματικές περιόδους, αρκεί 
για να διαπιστωθεί ότι το μοντέλο 
διακυβέρνησης που επέλεξε η κυ
βέρνηση είναι τελείως προς την 
λάθος κατεύθυνση.
Έχουμε και λέμε: 1. Αναπληρωτής 
Υπουργός Ανάπτυξης και Επενδύ
σεων, κ. Παπαθανάσης, 2. Υπουρ
γός Περιβάλλοντος και Ενέργειας, 
κ. Γκρέκας, 3. Πρόεδρος της Συν
τονιστικής Επιτροπής Δίκαιης Ανα
πτυξιακής Μετάβασης, κ. Μουσου- 
ρούλης (ΣΔΑΜ), 4. Διοικητής της 
Ειδικής Υπηρεσίας Δίκαιης Ανα
πτυξιακής Μετάβασης, κ. Καλλί- 
ρπς, 5. Πρόεδρος της Μετάβαση 
Α.Ε., κ. Λύτρας 6. Διευθύνων Σύμ

βουλος της Μετάβαση Α.Ε., κ. 
Μπούκης
Αναμένουμε με ιδιαίτερο ενδιαφέ
ρον να δούμε, πώς θα λειτουργή
σει αυτό το σχήμα και ποιος τελικά 
θα είναι το «αφεντικό» της διαδι
κασίας της απολιγνιτοηοίησης, 
αφού πλέον εκτός από τον Πρό
εδρο της Συντονιστικής Επιτροπής 
της Δίκαιης Αναπτυξιακής Μετά
βασης υπάρχουν πολλά ακόμα 
κέντρα λήψης αποφάσεων με κα
θοριστικές και αλληλεπικαλυητό- 
μενες αρμοδιότητες.
Για το καλό των λιγνιτικών περιο
χών ελπίζουμε σύντομα να βρεθεί 
μια λύση στο οργανωτικό χάος που 
έχει δημιουργήσει η κυβέρνηση. 
Ήδη, οι δυο τροποποιήσεις στις αρ
μοδιότητες του μοντέλου διακυ
βέρνησης που ψηφίστηκε τον Δε
κέμβριο του 2021, επιβεβαιώνουν 
το μπάχαλο που έχει δημιουργη- 
θεί. Πρέπει να αποσαφηνιστούν

πλήρως οι ρόλοι, οι σχέσεις και οι 
αρμοδιότητες μεταξύ των διαφο
ρετικών κέντρων λήψης αποφά
σεων και να μην επικρατήσουν 
προσωπικές φιλοδοξίες και συγ
κρούσεις με σκοπό την προσωπική 
ανέλιξη.
Εν τω μεταξύ η Δυτική Μακεδονία 
και η Μεγαλόπολη βιώνουν με 
τραγικό τρόπο την χωρίς σχέδιο 
απολιγνιτοποίηση, αφού εδώ και 
2,5 χρόνια δεν έχει γίνει απολύτως 
τίποτα για να στηρίξει τις τοπικές 
κοινωνίες. Είναι ενδεικτικό ότι μό
λις το Δεκέμβρη του 2021 θεσμο
θετήθηκε το μοντέλο διακυβέρνη
σης για την απολιγνιτοποίηση που 
προβλέπεται να ολοκληρωθεί το 
2023. Να σημειωθεί ότι το μοντέλο 
διακυβέρνησης που πρότεινε η 
Παγκόσμια Τράπεζα στον οδικό 
χάρτη της μετάβασης το είχαν πα- 
ραλάβει από τις αρχές του 2020 
και τελικά όχι μόνο δεν το ακολού
θησαν αλλά το αγνόησαν πλήρως. 
Καθυστέρησαν και προχώρησαν 
με πρόχειρο και στρεβλό τρόπο και 
κυρίως χωρίς συμμετοχή των το
πικών φορέων και της κοινωνίας 
των πολιτών.
0α είμαστε εδώ και θα παρακο
λουθούμε στενά τις εξελίξεις στην 
εμπροσθοβαρή απολιγνιτοποίηση. 
Δεν θα επιτρέψουμε να καταστρα
φούν και να ερημώσουν οι λιγνιτι- 
κές περιοχές από τις λανθασμένες 
πολιτικές επιλογές της Κυβέρνη
σης.

Ολοκληρώθηκε με επιτυχία το "ΟΙΟΒΑί. 6ΑΜΕ ΜΜ 2022"

λσκληρώθηκε με επιτυχία το 
6Ι_0ΒΑ(- ΘΑΜΕ ΜΜ 2022 
που διοργανώθηκε για έκτη 

συνεχόμενη χρονιά από «Εργαστή
ριο «Εφαρμογών Τεχνητής Νοημο
σύνης & Επεξεργασίας Δεδομένων 
και Σημάτων» του Τμήματος Πλη
ροφορικής του Πανεπιστημίου Δυ
τικής Μακεδονίας.
Το εργαστήριο συνέχισε την παράδοση 
και αποτέλεσε μία από τις εκατοντάδες 
παγκόσμιες εικονικές τοποθεσίες του 
61ο03ΐ03ηηθύ3Γη 2022 ως Πανεπιστή
μιο Δυτικής Μακεδονίας. Εφέτος όλη 
π εκδήλωση πραγματοποιήθηκε δια
δικτυακά και για πρώτη φορά σε συ
νεργασία με τις δυο άλλες παραδοσιακές Ελληνικές 
τοποθεσίες, την ομάδα των Αθηνών και της Πάτρας. 
Το εργαστήριο έχει καθιερωθεί πια ωςφορέας διεξα
γωγής της συνάντησης στην Ελλάδα και ένας από 
τους 680 φέτος σε παγκόσμιο επίπεδο. Το κοινό θέμα 
που προτάθηκε από την οργανωτική επιτροπή 
ήταν«άυ3ΐίΙγ» και με βάση αυτό δημιουργήθηκαν 4 
παιχνίδια, συμμετείχαν, 13 πιστοποιημένοιςαηηθφηη- 
ηηθΓ$, Το συνολικό αποτέλεσμα της εκδήλωσης πα- 
ρουσιάσθηκε σε κοινή πεντάωρη διαδικτυακά συ
νάντηση. Τα4 παιχνίδια που δημιουργήθηκαν από την 
ομάδα της Καστοριάς επιδεικνύονται στους συνδέ- 
σμουςΟγδίαΙΗυηΙ, θοοάβηάΕνίΙ, ΒΓοΚοηΡίρβε και 
Θίπηςοίϋίθ. Αν θέλετε να τα δοκιμάσετε επισκεφθείτε 
τα παιχνίδια και για να πληροφορηθείτε γενικά για 
την εκδήλωσή εδώ.
θέλω να ευχαριστήσω την Διοίκηση του Ιδρύματος 
που εξασφάλισε τις προϋποθέσεις διεξαγωγής της 
εκδήλωσης κατά το διάστημα 21-23 Ιανουάριου που 
το Ίδρυμα είναι κλειστό και μάλιστα σε περίοδο εξε
ταστικής. Τον ΕΛΚΕ που στηρίζει κάθε χρόνο με τη 
συνδρομή του την τεχνική υποστήριξή για την προ
μήθεια μικροεξοπλισμού και των λοιπών δαπανών

της εκδήλωσης.Επίσης να ευχαριστήσω τα μέσα επι
κοινωνίας που προέβαλαν την εκδήλωση.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε χάρη της άοκνης 
προσπάθειας του κ. Νικολάου Αγγέλου, έμπειρου 
συνεργάτη μας σε θέματα παιχνιδιών, με πολύχρονη 
επαγγελματική εμπειρία σε πολυεθνική εταιρεία του 
είδους. 0 κ. Νικολάου στερήθηκε πολύ από τον προ
σωπικό του χρόνο παραμένοντας διαρκώς συνδε- 
δεμένος στην πλατφόρμα που χρησιμοποιήθηκε για 
τον συντονισμό και τη διεξαγωγή της εκδήλωσης 
βοηθώντας τους συμμετέχοντες σε κάθε πρόβλημά 
τους.
θέλω να ευχαριστήσω επίσης τους συμμετέχοντες, 
πολλοί από αυτούς στερήθηκαν πολύτιμο χρόνο από 
το διάβασμά τους τώρα την περίοδο των εξετάσεων 
στο Πανεπιστήμιο.
Ευελπιστώ του χρόνου, τον Ιανουάριο του 2023,να 
επανέλθουμε στην φυσιολογική μας ζωή και να πλαι
σιώσουν την εκδήλωση και νέοι φίλοι για να απο
λαύσουν την εμπειρία της συνεργασίας-δημιαυργίας 
που αναπτύσσεται σε αυτή.

Σινάτκας I.

Ευχαριστήριο του Περιφερειακού Τμήματος 
Φλώρινας του Ερυθρού Σταυρού

τμ

Περιφερειακό Τμήμα Φλώρινας του Ερυθρού Σταυρού εκφράζει θερμές ευχαριστίες 
προς τα αδέλφια Βιολέτα και Πέτρο Μπεδέλη για τπ Δωρεά 1006 που προσέφεραν εις 
μνήμην των αγαπητών γονέων τους.

του ΓΕΛ Αμυνταίου συναντήθηκε 
στο γραφείο του ο Δήμαρχος
Αμυνταίου Άνθιμος Μπιτάκης

0
 Δήμαρχος Αμυνταίου ενημέρωθηκε σχετικά με το αίτημα 
των μαθητών της Γ' Λυκείου για ένταξη τους στην Τριτο
βάθμια Εκπαίδευη μέσω ειδικής μοριοδότησης, λόγω των 
ιδιαίτερων συνθηκών που έχουν διαμορφωθεί μετά τον σεισμό.

Οι μαθητές εξήγησαν στον κ.Μπιτάκη ότι εξαιτίας της σεισμικής δρα
στηριότητας η τηλεκπαίδευση καθίσταται δυσχερής ενώ η ψυχολογία 
τους είναι εύθραυστη μετά την τραυματική εμπειρία του σεισμού.
Από την πλευρά του ο Δήμαρχος Αμυνταίου δήλωσε αρωγός στο αίτημα 
τους, τονίζοντας πως από τον Δήμο Αμυνταίου θα γίνουν οι απαιτού- 
μενες ενέργειες προκειμένου να γίνει αποδεκτό.

Γραφείο Τύπου Δήμου Αμυνταίου

Ενημέρωση από τον Α.Σ.Ε.Π.Α.

Η
 Διεύθυνση Γεωπληροφορίας του Αγροτικού Συνεταιρισμού 
Ευρύτερης Περιοχής Αμυνταίου (Α.Σ.Ε.Π.Α) ενημερώνει 
τους παραγωγούς ότι αναλαμβάνει την υποστήριξη των πα
ραγωγών στο Υπομέτρο 2.1 Χρήση Συμβουλευτικών Υπηρεσιών 

(γεωργικοί σύμβουλοι).
Για πληροφορίες οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να απευθύνονται στα γρα
φεία του Συνεταιρισμού και στα τηλέφωνα, 23860-23813 και 23860- 
23835.

Υπεύθυνη επικοινωνίας: Λαζού Κρυσταλλία

ΝΩΤΑΣ Π, ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

ΝΕΥΡΟΛΟΓΟΣ 
Μ.Ο. Μδε.ΡΗϋ (ο) 

Ακαδημαϊκός Υπότροφος 
Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο 

Θεσσαλονίκης 
Τηλ. 6946898736 

ηηοίΐ:
ίςοη5ΐ3ηίϊηο5_ηοΐ35@ΗοΙηΓΐ3Ϊΐ.οοηΓΐ

Ιατρείο καθηνητή 
Αναστάσιου Ωοολογά 

Μπτροπόλεως 51, 6ος όροφος 
Θεσσαλονίκη τηλ. 2310288068

Κέντρο Πολλαπλής Σκλήουνσηε
Κλινική Αγιος Λουκάς 

Πανόραμα Θεσσαλονίκης 
Τηλ. 2310390544

Εργαστήριο Κλινικής 
Νευροωυσιολονίαε Α.Π.Θ.

Π.Γ.Ν.Θ. ΑΧΕΠΑ Στ. Κυριακίδη 1, 
3ος όροφος Θεσσαλονίκη

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
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«Μια δασεία πολλές βεργιές»
Μικρά Σημειώματα 

Η ΖΩΗ ΕΙΝΑΙ ΣΤΙΓΜΕΣ
Το ξύλο βγήκε από τον πα- 

//ράδεισο», λαϊκή παροιμία 
'^που έχει την έννοια και τη 
χρήση πολυεργαλείου, αφού 
συνετίζει, τιμωρεί, απειλεί 
αποτελεσματικά και προπάντων 
βοηθά στη μάθηση. 
Χαρακτηριστική στη λαϊκή παρά
δοση είναι η σκηνή που ο γονιός 
πηγαίνει στο σχολείο και παραδί
νει το παιδί του στον δάσκαλο, για 
να του μάθει γράμματα, λέγοντάς 
του: «Δάσκαλε οι σάρκες δικές 
σου, τα κόκαλα δικά μου», δη
λαδή μη διστάσεις να το δείρεις, 
μόνο μην του σπάσεις τα κόκαλά 
του.Όλα τ' άλλα επιτρεπτά, προ- 
κειμένου να μάθει. «Τα γράμματα 
καί τα σπουδάματα είναι του θεού 
τα πράματα», συμπλήρωμα απα
ραίτητο στη ρήση του.
Ο δάσκαλός μου ισχυριζόταν πως 
σ’ όλη τη θητεία του ήμουν ο κα
λύτερος μαθητής του. Αν κρίνω 
από τις σταδιοδρομίες των δυο

μας, καταλαβαίνω το μεγάλο 
λάθος της εκτίμησής του.
Κάποια μέρα ο δάσκαλός μου, 
ελαφρώς συνοφρυωμένος, 
μπήκε στην αίθουσα κι απευθυ
νόμενος σ’ εμένα με πρόσταζε:
- Σήκω στον πίνακα και γράψε τη 
λέξη άμαξα.
Εγώ ελαφρά τρομαγμένος 
έγραψα με καλλιγραφικά γράμ
ματα, αμαξα. Πήρε τη βέργα - 
κύριο «παιδαγωγικό» μέσο- και 
μού ’ριξε από δυο δυνατές βερ
γιές στο κάθε χέρι μου. Χώρια 
από τον ανυπόφορο πόνο, σε 
λίγο δεν ένιωθα τα χέρια μου 
γιατί ’ταν μουδιασμένα. Δεν 
έβαλα τα κλάματα -οι άντρες δεν 
κλαίνε- ρώτησα όμως.· «γιατί;»
- Η άμαξα παίρνει δασεία κι εσύ 
ένας άριστος δικός μου μαθητής 
να κάνεις τέτοια λάθη;
Αξίζει να σημειώσω πως τόσο η 
δασεία όσο και η ψιλή καταργή- 
θηκαν και πως ο δάσκαλός μου 
ποτέ δε μού 'βαλε στα ενδεικτικά 
όσο και στο απολυτήριο ΑΡΙΣΤΑ.

Αργυρούπολη, Γενάρης 2020
Γράφει ο Λ 

Πέτρος Βότσης }

Συνέχιση των κινητοποιήσεων των αγροτών

Σ
το πλαίσιο της πανελλα
δικής συνάντησης των 
εκπροσώπων των κινητο
ποιούμενων αγροτών που 

έγινε στην Νίκαια της Λάρισας 
αποφασίστηκε να κλιμακω
θούν οι κινητοποιήσεις.
Μετά από συνεννόηση με όλα τα 
μπλόκα της Δυτικής Μακεδονίας 
αποφασίσαμε να κινητοποι
ηθούμε στην περιοχή ΖΕΠ στο 
κτήριο της Περιφέρειας της Δυ
τικής Μακεδονίας.
Αιτούμαστε την διενέργεια περι
φερειακού συμβουλίου με απο
κλειστικά αγροτικά θέματα για 
συζήτηση και λήψη απόφασης 
για στήριξη των αιτημάτων και 
του αγώνα των αγροτών της Δυτικής Μακεδονίας. 
Τα θέματα που θέτουμε για συζήτηση και που απο
τελούν αιτήματα προς την κυβέρνηση είναι:
1) Η αντιμετώπιση της υπέρμετρης αύξησης του 
κόστους παραγωγής (πετρέλαιο, λιπάσματα, ηλε
κτρικό ρεύμα, ζωοτροφές, φυτοφάρμακα).
2) Η κατασκευή των υποδομών (φράγματα, αρ
δευτικά δίκτυα)
3) Η αλλαγή του κανονισμού του ΕΛΓΑ κυρίως 

α) ως προς τον χαρακτηρισμό του καύσωνα, 
β) αποζημιώσεις των οπωροφόρων δέντρων 

στο προανθικό στάδιο.
4) Η δημιουργία υποδομών για την ταυτοποίηση 
των προϊόντων της ΔΜ ταυτόχρονα με εντατικούς 
ελέγχους στην αγορά για την καταπολέμηση των 
ελληνοποιήσεων.
5) Η επιστροφή του ειδικού φάρου κατανάλωσης 
του πετρελαίου κίνησης σε όλους τους αγρότες. 
6) Η ένταξη στις κρατικές οικονομικές ενισχύσεις 
(πρώην ΠΣΕΑ) των φασολιών και μήλων του 
2019,της φακής και των ρεβιθιών του 2020, των 
σιτηρών, φακής, ρεβιθιών, τριφυλλιών, καπνών 
του 2021 στη Δυτική Μακεδονία.
7) Η στελέχωση του ΕΛΓΑ Δ. Μακεδονίας και η 
διατήρηση του δημόσιου χαρακτήρα του. 
θ) Η διασφάλιση των συνδεδεμένων ενισχύσεων 
των βρώσιμων οσπρίων και η αύξηση στα αναρ- 
ριχόμενα φασόλια λόγω κόστους παραγωγής.
9) Η υιοθέτηση της πρότασης των κτηνοτροφικών 
φορέων της Ελλάδας για τη συνδεδεμένη ενί
σχυση των βοοειδών.

10) Η απόσυρση του κανονισμού του ΟΠΕΚΕΠΕ 
για τα ηλεκτρονικά μισθωτήρια παρελθόντων 
ετών.
11) Η αηλούστευση των διαδικασιών για τους 
εργάτες γης. Η επιδότηση μέσω ΟΑΕΔ των ημε
ρομισθίων των εργατών στην φυτική και ζωική 
παραγωγή.
12) Η αντιμετώπιση των προβλημάτων της βίαιης 
απολιγνιτοποίησης.
13) Η χρηματοδότηση των σχεδίων βελτίωσης 
των επιλαχόντων της δράσης 4.1.1 του ΠΑΑ 
2014-2020 (Σχέδια Βελτίωσης).
14) Η αποπεράτωση των διαχειριστικών σχεδίων 
βόσκησης της Δυτικής Μακεδονίας.
15) Η απαγόρευση των εγκαταστάσεων ΑΠΕ σε 
γεωργικές και κτηνοτροφικές εκτάσεις.
16) Η αναμόρφωση του ασφαλιστικού συστήμα
τος των αγροτών.
17) Η μη ποινικοποίηση των συνδικαλιστικών 
αγώνων.
-Τρίτη 15 Φεβρουάριου 2022 στις 11:30 συγκέν
τρωση στον κόμβο Αντιγόνου και μετάβαση στην Κο
ζάνη στο κτήριο της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας 
σε συνάντηση με τους αγρότες των περιφερειακών 
ενοτήτων των Γρεβενών, της Κοζάνης και της Κα
στοριάς.

ΘΑ ΕΙΜΑΣΤΕ ΟΛΟΙ ΕΚΕΙ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ 
ΑΓΡΟΤΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ 

ΔΗΜΟΥ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ

Ευχαριστήρια επιστολή στον 
άνθρωπο - γιατρό - επιστήμονα 

ΣΤΥΛΙΑΡΑ Γεώργιο

Β
ρισκόμαστε σε μια από 
εκείνες τις στιγμές που 
αισθάνεται κανείς ότι τα 
λόγια δεν μπορούν να εκφρά- 

σουν τα πραγματικά συναισθή
ματα.
0 κόσμος που σας γνώρισε, μα 
περισσότερο οι κάτοικοι του χω
ριού μου, είναι τυχεροί. Η ζεστα
σιά με την οποία αγκαλιάσατε 
όλους τους ανθρώπους, η παρου
σία σας δίπλα μας, οι γνώσεις 
σας, η απλότητα σας, μα πάνω απ’ 
όλα η ανθρωπιά σας, μας έκαναν 
να νιώθουμε μεγάλη ασφάλεια. 
Προπάντων στην οικογένεια μου,- 
όσες φόρες χρειαστήκαμε την 
βοήθεια σας- ήσασταν δίπλα μας. 
Είναι τόσα πολλά τα χρόνια!! Στιγ
μές μοναδικές και τόσο ξεχωρι
στές στο χωριό!!
Όμως ήρθε εκείνη η ώρα, δεν μι
λάμε για τίποτα άλλο, αλλά για την 
πολυπόθητη σύνταξη. Εσείς δεν 
την θελήσατε. Ζητήσατε με αίτησή 
σας παράταση παραμονής, για να 
συνεχίσετε την ανιδιοτελή προ

σφορά σας στην πόλη που αγαπή
σατε για ακόμη λίγα χρόνια. Η αί
τηση σας δεν έγινε δεκτή. Ήταν 
για σας μια δύσκολη στιγμή. 
Όμως αφήνετε πίσω σας πολλές 
αναμνήσεις και τις καλύτερες εν
τυπώσεις σε μας τους απλούς αν
θρώπους, που είχαμε την τύχη 
να σας γνωρίσουμε. Ανεκτίμητη η 
προσφορά σας.
Είμαστε ευγνώμονες και χρω
στούμε ένα μεγάλο ευχαριστώ, σε 
σας, ένα λαμπρό επιστήμονα μα 
πάνω απ’ όλα άνθρωπο.
Σας ευχόμαστε ολόψυχα μια υπέ
ροχη συνέχεια σε μια αξιόλογη και 
τόσο επιτυχημένη πορεία και με 
αφορμή την συνταξιοδότηση σας 
καλή ξεκούραση και πολλές ευ
χές για ένα καλό ξεκίνημα στο 
συναρπαστικό ταξίδι της νέας 
ζωής.

Με ειλικρινή αισθήματα
σεβασμού και εκτίμησης 

Οικογένεια 
Κων/νου ΤΣΙΟΥΛΗ

«Η Φλώρινα σιωπηλά
λέει ΟΧΙ στη ΒΙΑ»

ψΒΚψ Κυριακή
β / Φεβρουάριου ώρα 11:30*

Μ 2 0 >2*

Νέο .Πάρκο Φλώρινας

11, ή ***·*>

^ΤΙΙ 11 ¥ 4 2* 1» Μ% ιι αΑ
1ι«πΐ|1ή κορεία κατά τ*ΐ£ ΜΑΣ

Τ
ο Γραφείο Εθελοντισμού και η Διεύθυνση Κοινωνικής Πρό
νοιας του Δήμου Φλώρινας, με αφορμή τα επαναλαμβανόμενα 
περιστατικά βίας που συγκλόνισαν και συγκλονίζουν την ελ
ληνική κοινωνία, διοργανώνουν εκδήλωση με τίτλο: «Η Φλώρινα 

σιωπηλά λέει ΟΧΙ στη ΒΙΑ».
Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης, που θα γίνει την Κυριακή 27 Φε
βρουάριου 2022, και ώρα 11:30’, θα πραγματοποιηθεί σιωπηλή πορεία 
2 χλμ. με αφετηρία και τερματισμό το Νέο Πάρκο της Φλώρινας. 
Καλούνται οι πολίτες κάθε ηλικίας, οι σύλλογοι, τα σωματεία και κάθε 
συλλογικότητα να δώσουν το παρών στην σιωπηλή πορεία κατά της 
ΒΙΑΣ, για να στείλουμε όλοι μαζί ένα μήνυμα για μία καλύτερη κοινωνία 
που δεν αφήνει περιθώρια για άσκηση κάθε μορφής βίας.
Οι συλλογικότητες που επιθυμούν να συμμετάσχουν στην εκδήλωση 
μπορούν να δηλώσουν την συμμετοχή τους στα τηλέφωνα 2385044511 
και 2385044520, καθώς και μέσω ηλεκτρονικού ταχυδρομείου στη δι
εύθυνση 9θόί.2021@γβήοο.εοΓη.
Η βία είναι υπόθεση όλων μας. Ελάτε να δώσουμε το παρών στην 
πορεία και με την εκκωφαντική σιωπή μας να στείλουμε ένα ηχηρό 
μήνυμα κατά της ΒΙΑΣ.
Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης θα τηρηθούν όλα τα απαραίτητα μέτρα 
κατά της διάδοσης της πανδημίας.

Η Οργανωτική Επιτροπή

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 21/05/2024 10:21:07 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



Εξελέγη το νέο Διοικητικό Συμβούλιο της Ένωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου

Π
ραγματοποιήθηκε το Σάβ
βατο 5 Φεβρουάριου 
2022 στην αίθουσα εκδη
λώσεων της Ένωσης Δημοσιο

γράφων Ιδιοκτητών Περιοδικού 
Τύπου στην Αθήνα, η Εκλογοα- 
πολογιστική Γενική Συνέλευση 
της Ένωσης Ιδιοκτητών Επαρ
χιακού Τύπου,
Συνολικά ψήφισαν 54 ταμειακώς 
τακτοποιημένα μέλη της Ένωσης 
και εξελέγηοαν για το Δ.Σ. και τα 
όργανα της Ε.Ι.Ε.Τ. οι παρακάτω:
Πρόεδρος: Αντώνης Μουντάκης 
(Εφημερίδα Νέοι Ορίζοντες, Κί- 
σαμος Χανίων Κρήτης)
Α' Αντιπρόεδρος: Σταύρος Μά- 
τσης (Εφημερίδα Βήμα Δωδε- 
καννήσου, Ρόδος)
Β' Αντιπρόεδρος: Διονύσης 
Τριαντάφυλλου (Εφημερίδα 
Φωνή της Βισαλτίας, Νιγρίτα 
Σερρών)
Γενικός Γραμματέας: Νίκος 
Σουρλόπουλος (Εφημερίδα Πο
λίτης, Αλεξάνδρεια Ημαθίας) 
Ειδικός Γραμματέας: Γεώργιος 
Αργυρίου (Εφημερίδα Αργο- 
λική Ανάπτυξη, Ναύπλιο) 
Ταμίας: Άγγελος Βασίλαινας 
(Εφημερίδα Ενημέρωση Μεγά
ρων & Δυτικής Αττικής, Μέ
γαρα)
Μέλος: Παντελεήμων Κυδώνης 
(Εφημερίδα Χιώτικη Διαφά
νεια, Χίος)
Εξελεγκτική Επιτροπή: Δημήτρης 
Κουτσής (Εφημερίδα Σέντρα, 
Καστοριά), Σπυρίδων Πλέουρας 
(Εφημερίδα Τομή στην Ενημέ
ρωση, Πρέβεζα), Κωνσταντίνος 
Φλωρόπουλος (Εφημερίδα 
Αναγγελία, Αγρίνιο). 
Πρωτοβάθμιο Πειθαρχικό Συμ
βούλιο: Σταύρος Γεωργούλας 
(Εφημερίδα Ηχώ, Φλώρινα), 
Γιώργος Γιαουρδήμος (Εφημε
ρίδα Σταθμός στην Ενημέρωση, 
Κως), Βασιλική Παπσδοπούλου 
(Εφημερίδα Φωνή Γρεβενών, 
Γρεβενά).
Δευτεροβάθμιο Πειθαρχικό Συμ
βούλιο: Γιώργος Γαλανομάτης 
(Εφημερίδα Βέροια, Βέροια), 
Εμμανουήλ Ζαχαριουδάκης 
(Εφημερίδα Αντίλαλος Μεσα- 
ράς, Μοίρες Ηρακλείου), Σω
κράτης Στέλλιος (Εφημερίδα 
Αιχμή Αιτωλοακαρνανίας, Με
σολόγγι), Σταύρος Στρατάκης 
(Εφημερίδα Φωνή Μαλεβιζίου, 
Γάζι Ηρακλείου), Αικατερίνη 
Τσουβαλάκη (Εφημερίδα Κό
σμος της Ενημέρωσης, Χανιά). 

Η επόμενη μέρα

Το νέο Διοικητικό Συμβούλιο θε
ωρώντας πως καμία μέρα δεν 
πρέπει να πάει χαμένη καθώς τα 
προβλήματα του κλάδου "τρέ
χουν” και είναι πολλά και σημαν
τικά, προχωράει από σήμερα στον 
σχεδίασμά της επόμενης μέρας. 
Στην Γ.Σ. του περασμένου Σαββά
του παρουσιάσαμε όσα σχεδιά
ζουμε, πολλά εκ των οποίων βρί
σκονται σε εξέλιξη:

1. Ασφαλιστικά: Στην κορυφή 
της ατζέντας των θεμάτων του Πε
ριφερειακού Τύπου βρίσκονται το 
τελευταίο διάστημα τα ασφαλιστικά 
θέματα που αφορούν εκκρεμότη
τες που κυριολεκτικά πνίγουν τον 
κλάδο μας και δημιουργούν με
γάλα προβλήματα για τις εφημε
ρίδες - επιχειρήσεις μας.
Η ρύθμιση του ασφαλιστικού κρί- 
νεται κομβική, εφόσον αφορά ευ
θέως στο μισθολογικό κόστος, ως 
προς την στήριξη του περιφερει
ακού και κλαδικού Τύπου και της 
οικείας αγοράς εργασίας στην ελ
ληνική περιφέρεια.
Για τον λόγο αυτό, με συνεχείς πα
ρεμβάσεις προς το Υπουργείο Ερ
γασίας και τον ΕΦΚΑ, ζητήσαμε 
και θα επανέλθουμε άμεσα:

α. Την άμεση εξεύρεση οριστικής 
λύσης για τη διευθέτηση των 
ασφαλιστικών εισφορών που οι 
ιδιοκτήτες εφημερίδων είχαν κα
ταβάλλει στον ΕΦΚΑ την περίοδο 
11/2017 - 12/2020 και τώρα κα
λούνται να τις ΚΑΤΑΒΑΛΛΟΥΝ εκ 
νέου στον ΕΔΰΕΑΠ. 
β. Την καταστατική τροποποίηση 
του ΕΔΟΕΑΠ ώστε να καλύπτονται 
πλήρως όσοι καταβάλλουν εισφο
ρές στον Οργανισμό, ανεξαρτήτως 
του αριθμού των εργαζομένων και 
του είδους της εκδοτικής επιχεί
ρησης περιφερειακού και κλαδι
κού Τύπου. Το θέμα αυτό αφορά 
το σύνολο των εβδομαδιαίων εφη
μερίδων, δηλαδή όσες απασχο
λούν λιγότερους από πέντε εργα
ζόμενους με πλήρη απασχόληση, 
γ. Την εξαίρεση των επιχειρήσεων 
περιφερειακού και κλαδικού Τύ
που από την υποχρέωση καταβο
λής επιπλέον εργοδοτικής εισφο
ράς 2% επί του ετήσιου τζίρου 
υπέρ ΕΔΟΕΑΠ.
Παράλληλα, αναμένουμε την εξέ
λιξη της προσφυγής μας στο Ευ
ρωπαϊκό Δικαστήριο Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων κατά της επιβολής 
του 2% επί του τζίρου μας υπέρ 
ΕΔΟΕΑΠ.
Για όλες μας τις ενέργειες στα πα
ραπάνω θέματα, σας έχουμε ενη
μερώσει, ωστόσο απαιτείται άμεση 
κινητοποίηση για να προχωρή
σουν και να λυθούν πριν αυτά γί
νουν ανυπέρβλητα.

2. Δημοσίευση Διακηρύξεων:
Το να πετύχουμε να δοθούν δύο 
συνεχόμενες παρατάσεις στη δη
μοσίευση των Διακηρύξεων στον 
Περιφερειακό Τύπο (2015 - 2020, 
2021 - 2023), θεωρούμε ότι απο
τελεί ένα σπουδαίο επίτευγμα, διό
λου αυτονόητο, για το οποίο όμως 
θα 'πρεπε να δουλέψουν πολλοί. 
Και οι Ενώσεις συνεργαζόμενες, 
αλλά και πολλοί συνάδελφοι που 
συνέβαλαν σημαντικά σ' αυτές τις 
επιτυχίες.
0 αγώνας όμως για την οριστική 
λύση του θέματος συνεχίζεται και 
παρ' ότι η παράταση των Διακη
ρύξεων ισχύει μέχρι τις 31-12- 
2023, με συνεχείς παρεμβάσεις 
επιμένουμε στην οριστική τους 
"απελευθέρωση”.
Μάλιστα, το θέμα τέθηκε, μεταξύ 
άλλων, στις πρόσφατες συναντή
σεις (Νοέμβριος 2021) που είχαμε 
τόσο με τον Υπουργό Ανάπτυξης 
& Επενδύσεων κ. Γεωργιάδη, όσο 
και τον Κυβερνητικό εκπρόσωπο 
κ. Οικονόμου.

3. Επιδοτούμενο Πρόγραμμα 
Ψηφιοποίησης Αρχείων εφη
μερίδων: Έχει γίνει ήδη η πρώτη 
συζήτηση με τον -πρώην από χθες 
Δευτέρα- υφυπουργό Ψηφιακής 
Διακυβέρνησης κ. Γεωργαντά και 
αυτό που μένει είναι να καταθέ
σουμε πλήρη πρόταση, σε συνερ
γασία με την ΕΔΙΠΤ, στον υφυ
πουργό κ. Λιβάνιο, για να τρέξουν 
οι διαδικασίες.

4. Ψηφιακή αναβάθμιση επιχει
ρήσεων Τύπου: Επίσης, στον κ. 
Γεωργαντά είχε τεθεί και το θέμα 
να επιδοτηθούν τα μέλη μας, για 
την ψηφιακή αναβάθμιση των επι
χειρήσεων τους, με την προμήθεια 
ηλεκτρονικών υπολογιστών, Ιαρ- 
Ιορ ή ΙοόΙθΙ και αναβάθμιση των 
ιστοσελίδων τους. Και αυτή η πρό
ταση θα επικαιροποιηθεί στον κ. 
Λιβάνιο.

5. Μέτρα στήριξης Περιφερει
ακού Τύπου: Όπως έχουμε επι- 
σημάνει, δεν μας καλύπτει απλά 
μια "εφάπαξ στήριξη", όπως ο 
συμψηφισμός της τριετούς οφει
λής του 2% στον ΕΔΟΕΑΠ, που 
ήταν βέβαια μια σημαντική επιτυ

χία των τριών Ενώσεων, όμως ο 
Περιφερειακός Τύπος έχει την 
ανάγκη στήριξης διαχρονικά 
(όπως συμβαίνει σε πολλές ευρω
παϊκές χώρες). Γι αυτό ζητήσαμε 
να τεθεί ένα δίκαιο -κατ' έτος- 
πλαίσιο για την οικονομική ενί
σχυση των περιφερειακών εφη
μερίδων.
Το θέμα αυτό το θέσαμε πρόσφατα 
ως ΕΙΕΤ σε συνάντηση με τον κυ
βερνητικό εκπρόσωπο κ. Οικονό
μου (9-11 -2021), καταθέτοντας τις 
παρακάτω προτάσεις που κινούν
ται προς αυτή την κατεύθυνση: 
α. Κάθε εφημερίδα, ημερήσια και 
εβδομαδιαία που βρίσκεται στο 
μητρώο των εφημερίδων, θα πρέ
πει να λάβει ένα μίνιμουμ ποσό, 
μιας και πληροί μιας σειράς προ
ϋποθέσεων για να συμπεριληφθεί 
σε αυτό.
β. Το υπόλοιπο ποσό ή μέρος αυ
τού να διατεθεί με βάση των 
αριθμό των εργαζομένων, αλλά 
για όλους τους εργαζόμενους και 
με υπολογισμό των Ετήσιων Μο
νάδων Εργασίας (Ε.Μ.Ε.), κριτήριο 
που χρησιμοποιείται κατά κόρον 
στα επενδυτικά προγράμματα και 
στις ευρωπαϊκές επιδοτήσεις -ενι
σχύσεις. ή των εργαζομένων με 
κάθε μορφή απασχόλησης την 
στιγμή που γίνεται η δήλωση.

6. Εκπαιδευτικό - επιμορφω
τικό πρόγραμμα δημοσιογρά
φων: Στόχος μας είναι η υλοποί
ηση εκπαιδευτικού 
επιμορφωτικού προγράμματος για 
δημοσιογράφους, σε συνεργασία 
με την Αναπληρώτρια Καθηγήτρια 
του Πανεπιστημίου Πελοποννή-

σου και πρώην πρόεδρο του ΕΤΑΠ 
ΜΜΕ, κ. Γιώτα Αντωνοπούλου.

7. Περιφερειακή συνεργασία
των μελών: Καθώς στη νέα διοί
κηση δεν εκπροσωπούνται όλες 
οι Περιφέρειες της χώρας στο 
7μελεςΔ.Σ. και θεωρώντας πάντα 
πως μόνο με συνεργασία μπο
ρούμε να πετύχουμε σημαντικά 
πράγματα για τον κλάδο μας, ένα 
βήμα που πρέπει να γίνει άμεσα 
είναι η συνεργασία μεταξύ των με
λών της Ε.Ι.Ε.Τ. ανά Περιφέρεια. 
Έχουν γίνει ήδη τα πρώτα βήματα 
σε κάποιες Περιφέρειες και στη 
συνέχεια θα ακολουθήσουν και οι 
υπόλοιπες. Σ' αυτή τη συνεργασία 
η διοίκηση της Ε.Ι.Ε.Τ. θα έχει συν
τονιστικό ρόλο.

8. Μηδενικός ΦΠΑ: Το αίτημα 
μας για μηδενικό ΦΠΑ (από 6% 
που είναι σήμερα) στις συνδρομές 
και τις πωλήσεις φύλλων έχει 
προχωρήσει σημαντικά και έχουμε 
τη διαβεβαίωση ότι θα εγκριθεί 
σύντομα.

9. Συνέδρια Περιφερειακού - 
Κλαδικού Τύπου: θεωρώντας ότι 
τα Συνέδρια που πραγματοποιήθη
καν στη Λάρισα (2017) και το Ναύ
πλιο (2018) ήταν μια καλή αρχή 
κατ' αρχήν για την περαιτέρω συ
νεργασία μεταξύ των Ενώσεων 
Τύπου, αλλά κυρίως μπήκαν οι βά
σεις για την ενίσχυση της δυναμι
κής μας προς τα κέντρα λήψεως 
αποφάσεων, σχεδιάζουμε τη διορ
γάνωση Συνεδρίων στην Αττική 
και την Κρήτη, με ένα εξ αυτών να 
προγραμματίζεται εντός του 2022

και εφόσον οι συνθήκες το επιτρέ
ψουν.

Καλούμε όλους τους συναδέλ
φους να σταθούν δίπλα στην ΕΙΕΤ 
που αυτή την εποχή έχει μεγάλη 
ανάγκη -όσο ποτέ- την ενότητα και 
την συνεργασία, καθώς ο κλάδος 
αντιμετωπίζει πολλά και μείζονα 
προβλήματα.
Τα προηγούμενα οκτώ χρόνια τεί
ναμε χείρα συνεργασίας προς όλα 
τα μέλη, θεωρώντας ότι το κύρος 
και η ισχύς κάθε ενός στην τοπική 
του κοινωνία μπορεί να δημιουρ
γήσει ένα ισχυρό και αρραγές μέ
τωπο που θα βοηθήσει σημαντικά 
στην επίλυση των προβλημάτων 
του κλάδου.
Αυτό κάνουμε και τώρα, με την 
ευχή να ανταποκριθούν ΟΛΟΙ...

Μετά συναδελφικούς 
χαιρετισμούς

Για το Δ.Σ. της Ε.Ι.Ε.Τ.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣΑΝΤΩΝΗΣ 
ΜΟΥΝΤΑΚΗΣ

Ο ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΝΙ
ΚΟΣ ΣΟΥΡΛΟΠΟΥΛΟΣ

Υ.Γ.: Όπως γνωρίζετε, η μέχρι 
πρόσφατα γραμματέας της Ε.Ι.Ε.Τ. 
κα. Ιωάννου έχει αποχωρήσει 
λόγω της πρόσληψης της στο δη
μόσιο. Για τον λόγο αυτό θα επι
κοινωνούμε από το παρόν τηαίΐ 
(βΐβΙρΓβ55@9πΐ3Ϊΐ.εοΓη), 
ωστόσο θα μπορείτε να αποστέλ
λετε τις επιστολές, τα αιτήματα και 
τα πρωτοσέλιδα σας και στο γνω
στό ΓΠθίΙ (βϊβΙ@βϊβ1.9Γ).
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ΤΕΤΑΡΤΗ 16 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2022 ηχω
Ανοιχτή επιστολή προς τον Πρόεδρο της

Τοπικής Μαρτυρικής Κοινότητας Δροσοπηγής

Σ
ε συνέχεια της από 25-01-2022 ανοικτής 
επιστολής μου, που δημοσιεύτηκε στην 
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ηχώ Φλώρινας, θέλω να σας 
αναφέρω κ. Πρόεδρε, πως μάλλον δεν αντιλη- 

φτήκατε τα όσα γράφτηκαν.
Εκλεχτήκατε για να υπηρετήσετε έναν αιρετό θε
σμικό ρόλο. Εξ αυτού του ρόλου έχετε και κάποιες 
υποχρεώσεις προς τα καθήκοντα και την συμπερι
φορά σας. Αντί να υβρίζετε, να ειρωνεύεστε και να 
λοιδορείτε όλους αυτούς που αντέδρασαν είτε σε τη
λεοπτικό σταθμό είτε σε ραδιοφωνικό σταθμό είτε σε 
έντυπο και ηλεκτρονικό τύπο, οφείλατε να τους 
ακούσετε, και να τους σεβαστείτε. Η συμπεριφορά 
σας ήταν προσβολή στην Δημοκρατία! όση έχει απο- 
μείνει) και τον θεσμό.Έχουν κάθε δικαίωμα οι πολί
τες να διαμαρτυρηθούν, να παραπονεθούν, να 
ορίσουν την ζωή τους και την αξιοπρέπεια τους, όταν 
μια πολιτεία είναι ανίκανη να τους προσφέρει τα αυ
τονόητα. Ενοχληθήκατε επειδή λειτούργησαν τα αν
θρώπινα αντανακλαστικά τους. Είδατε τα γεγονότα 
στην πρωτεύουσα.!!! Με ασυγκράτητη φιλοδοξία και 
υπέρμετρο αυτάρεσκο λαϊκισμό, θεωρήσατε σκό
πιμο, να φιμώσετε την φωνή των συγχωριανών σας, 
να στιγματίσετε και να καταπνίξετε κάθε φωνή αντί- 
δράσης, ως άξιο κομματικό στέλεχος ενός κομματι
κού εσμού. Πώς να εξηγηθεί αλλιώς αυτή η 
απαράδεκτη συμπεριφορά σας.!! Αντί να δείτε, ότι 
έτσι γίνεστε πιο δυνατός, πιο υπολογίσιμος, πιο αξιο
πρεπής, και να αξιοποιήσετε αυτές τις φωνές ενώ
νοντας με την δική σας ,αντιθέτως, εσείς τους 
ειρωνευτήκατε, υποτιμώντας τους ως ανθρώπινα 
σκουπίδια. Το μήνυμα αυτό δύσκολα να το καταλά
βετε!! Στον πειθαρχημένο δεν κάνουν τα χατίρια! Για 
τον Άσωτο υιό έσφαξαν τον μόσχο τον σιτευτό! Πιστό 
επηρμένο κομματικό στέλεχος, φέρατ(ν)ε μετά από 
πέντε μέρες τον κυβερνητικό τηλεοπτικό σταθμό 
ΜΕΘΑ για να κάνετε την προπαγάνδα σας. Να το φέρ
νατε την πρώτη μέρα χιονόπτωσης!. Η αλήθεια δεν 
κρύβεται. Σ' αυτό το σημείο θέλω να σας ρωτήσω: 
Έχετε ναι ή όχι κομματική ταυτότητα;Έχετε ναι ή όχι 
οριστεί ως υπεύθυνος του τομέα ενέργειας- απολι- 
γνιτοποίησης; Συμμετέχετε σε διαδικασίες και συνε
δριάσεις του κόμματος ναι ή όχι; Επειδή και οι τρεις 
απαντήσεις είναι εμφατικά ΝΑΙ γι αυτό σας ανέφερα 
ως κομματάρχη σε εισαγωγικά, τώρα σας λέω 
(α)κομματάρχη. Σας συνιστώ να διαβάσετε το έργο 
του Σκιαθίτη συγγραφέα Αλ. ΠΑΠΑΔΙΑΜΑΝΤΗ με 
τίτλο: « Χαλασοχώρηδες», και το άρθρο του Κων. 
ΒΟΡΝΙΩΤΑΚΗ «Το κράτος του κομματάρχη». Από
σπασμα από Αλ. Παπαδιαμάντη: « Όταν το τοπικό 
προσεγγιστεί με έρωτα, συναλληλία και δημιουργι
κότητα , εύκολα καθίσταται πανελλήνιο, ακόμη και 
παγκόσμιο».
Σύμφωνα με τον ν.3852 άρθρα 82,83,84, παράγ. 5 κι 
9 λειτουργία κοινοτήτων και αριθ. εγκυκλιουδδ ΑΠ 
59846 από 21-08-2019 που αφορούν τον τρόπο 
άσκησης των καθηκόντων σας τις υποχρεώσεις και 
τις ευθύνες σας απέναντι στους κατοίκους, τις γνω
ρίζετε; Η απάντηση είναι εμφατικά ΟΧΙ. Αυτός είναι 
ο σπουδαιότερος λόγος να φέρετε τον τίτλο του κομ
ματάρχη. Παρακάτω θα αντιληφτείτε καλύτερα τον 
τίτλο. Είπατε στη συνέντευξη σας, έκτος των άλλων 
και τα εξής: «ό,τι ζητήσουμε μας το δίνει η περιφέ
ρεια και ο Δήμος»
Πάμε μαζί να δούμε, τι ζητήθηκε εκ μέρους σας αλλά 
και από τους προηγούμενους που κατέχονταν με την 
διαχρονική λογική, του,- όπως κι εσείς-:« μόνος μου 
θα τα κάνω»
1) Καθώς ο επισκέπτης φτάνει στο χωριό υπάρχει η 
πληροφοριακή πινακίδα που γράφει ΔΡΟΣΟΠΗΓΗ. 
Με το Π.Δ. 399 από 07- 12-1998 το χωριό ονομά
στηκε σε « ΜΑΡΤΥΡΙΚΟ ΧΩΡΙΟ ΔΡΟΣΟΠΗΓΗΣ». 
Μήπως θα έπρεπε να είχατε αλλάξει την πινακίδα; Τι 
νόημα έχουν οι γιορτές κι οι εκδηλώσεις για το μαρ
τυρικό χωριό όταν αγνοείται το όνομά του; 0 συμβο
λισμός τεράστιος.
2) Απέναντι ακριβώς από την πινακίδα είναι δυο οι
κήματα. Το μεγαλύτερο έξω από τα κοιμητήρια είναι 
σε άθλια κατάσταση. Το μικρότερο εντός των κοιμη

τηρίων σε αθλιότερη. Έτσι τιμώνται οι νεκροί και οι 
συγγενείς των! 0 δε χώρος έξω της περίφραξης των 
κοιμητηρίων σκουπιδότοπος.
3) Ελάχιστα μέτρα (περίπου 5μ από το μεγάλο κτίσμα) 
είναι μια βρύση, ετοιμόρροπο κτίσμα. Το αίσχος! Κα
νείς σας δεν είχε την τσίπα, στην μνήμη των υπέρο
χων και περήφανων κτιστάδων με τη περίφημη 
αρχιτεκτονική τους,- έως το Άγιο Όρος έφτασε η 
φήμη τους- να φτιάξει μια βρύση αντάξια του ονό
ματος των; Για την ιστορία η βρύση έγινε την δεκαε
τία του '70 με δαπάνες ομογενούς. Ντροπή μας!
4) Στον ίδιο χώρο επιβάλλεται να γίνει εσοχή περίπου 
2 μ. έτσι ώστε να υπάρχει χώρος στάθμευσης των 
αυτοκινήτων όσων έρχονται κατά την τελετή της 
ταφής. Κι όχι να κινδυνεύουν, σταθμεύοντας πάνω 
στη στροφή και στο πεζοδρόμιο. Απλετος ο χώρος. 
Αλλά έτσι γίνεται όταν δεν ρωτούνται οι κάτοικοι και 
αποφασίζουν με αναθέσεις έργων και οι κομματάρ
χες σιωπούν.
5) Μια δεκάδα μέτρων πιο πάνω, στα πρώτα σπίτια, 
δημιουργήθηκαν σε χώρο 1 ενός στρέμματος περί
που 5 πέντε θέσεις στάθμευσης, με αποτέλεσμα να 
μη χωρούν τα αυτοκίνητα και διαπληκτίζονται μεταξύ 
τους οι χωριανοί. Άλλο ένα δείγμα αδιαφορίας της 
γνώμης των χωριανών. Αμεσα να διπλασιαστούν οι 
θέσεις. Την μια την κατέχει ο κάδος απορριμμάτων!
6) Οι περισσότεροι κάδοι είναι σε άκαιρες θέσεις με 
αποτέλεσμα προβλήματα στον αποχιονισμό, αντιαι
σθητική εικόνα, όσο για την απολύμανση τους δεν 
συζητάμε. Δείτε στην Παύλιανη Λαμίας πως είναι οι 
κάδοι.
7) Φτάνοντας στην πλατεία, στο κάτω μέρος είναι το 
Ηρώο και ένα σιντριβάνι. Άθλια η εικόνα του σιντρι
βανιού. Πόσα χρόνια χρειάζεται για να ξαναγίνει 
όμορφο;
8) Κάθε καλοκαίρι βγαίνουν διατάξεις για καθαρισμό 
των οικοπέδων από ξερά χόρτα. Εφαρμόστηκαν; 
Έγινε το χωριό φωλιά για τις αρκούδες, κυριολε
κτικά. Γνωστά τα γεγονότα.
9) Η δεξαμενή νερού είναι απαράδεκτη. Καμία ασφά
λεια για την ποιότητα του νερού και την υγεία των 
κατοίκων. Σαλαμάνδρα βρέθηκε σε υδρομετρητή 
συγχωριανού μας. θολό από λάσπη το νερό σε άλλες 
περιπτώσεις.
10) Υπάρχει ένα πετρόκτιστο οίκημα στο χώρο των 
νέων σπιτιών το οποίο εδώ και πολλά χρόνια κατα- 
στρέφεται. Κανένας σας δεν είχε μια ιδέα για αξιο
ποίηση; Έτσι γίνεται, όταν αγνοείς την γνώμη των 
συγχωριανών. Κι αυτά, στο χωριό με πλειάδα σπου
δαίων καλλιτεχνών.
Ας δούμε κ. Πρόεδρε, πόσες φορές διαβουλευτήκατε 
με τους συγχωριανούς σας; Τους καλέσατε να ακού
σετε την γνώμη τους για θέματα του χωριού; Δώστε 
στη δημοσιότητα τα έργα που ζητήσατε με έγγραφες 
αιτήσεις σας . Ποια είναι τα μεγάλα τεχνικά αναπτυ
ξιακά έργα που θα γίνουν φέτος στο χωριό; Ποια εί
χατε και έχετε ζητήσει με έγγραφες αιτήσεις σας 
όπως ορίζουν οι παραπάνω παράγραφοι του νόμου; 
Ενεργούσατε ως κομματάρχης. Καταλάβατε; Άλλοι 
αποφασίζουν για μας, εσείς δεν ρωτήσατε κανένα. 
Είναι υποχρέωση σας και ευθύνη να καλέσετε τους 
κατοίκους και να συζητήσετε τα θέματα του χωριού 
μια φορά τον χρόνο. Η αξιοπιστία είναι στα γραπτά 
και στα έργα. Πόσα ζητήσατε από Δήμο κι Περιφέ
ρεια; Σε όλα όσα ανέφερα, μόνος σας επιλέξτε το με
ρίδιο ευθύνης σας. Τουλάχιστον οι προηγούμενοι- αν 
και τους έγραψα τόσα, κάτι που αγνοείτε π.χ. επι
στολή δημοσιευμένη με τίτλο Νεκροθάφτες της Δρο
σοπηγής- παρέμβαση στο ραδιόφωνο εκπομπή 
ΖΟΥΛΕΛΗ Σοφία- δεν υπήρξαν υβριστές για χάριν 
του κόμματος.Έδειξαν ευγένεια και σεβασμό, δέχτη
καν την εποικοδομητική κριτική. Δήμος Φλώρινας 
δεν είναι μόνο η Φλώρινα. Μόνο με συλλογικότητα 
θα αποκτήσει το χωριό την παλιά του αίγλη. Αυτά 
προς το παρόν, σε επόμενη επιστολή οι προτάσεις 
μου, κι όχι μόνο, για το υπέροχο χωριό.

ΤΣΙΟΥΛΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ κάτοικος 
Δροσοπηγής

Επιστολή κατοίκων της 
Πρέσπας σχετικά με άρθρο της 

εφημερίδας «Καθημερινή»

Η
 εφημερίδα Καθημερινή είναι από τις λίγες εφημερίδες που, 
εδώ και πολλά χρόνια, έχει ασχοληθεί και ασχολείται με τις 
Πρέσπες.

Η προσφορά της θετική και την ευχαριστούμε, όπως ευχαριστούμε και 
τους δημοσιογράφους που ασχολήθηκαν με την περιοχή μας. Δύο δη
μοσιογράφοι που μας επισκέφτηκαν τα τελευταία χρόνια και έγραψαν 
για την περιοχή μας, είναι ο κύριος Λιάλιος Γεώργιος και ο κύριος 
Τζίμας Σταύρος, τα άρθρα των οποίων διαβάστηκαν και χαιρετήθηκαν 
από όλους μας και τους ευχαριστούμε και αυτούς.
Πριν από λίγες μέρες, μας επισκέφθηκε μία συνεργάτιδα της Καθημε
ρινής, η κυρία Μπλατσιου Νατάσα. Διαβάζοντας το άρθρο της, λες «τι 
ωραία που τα γράφει! μπράβο της!».Όλα αυτά όμως μέχρι να φτάσουμε 
στην τελευταία παράγραφο. Εκεί η κυρία Νατάσα «έχυσε το γάλα από 
την καρδάρα», λέμε στο χωριό μου. Αναφέρεται σε γεγονότα και πράγ
ματα που δεν έχουν καμία σχέση με την πραγματικότητα. Δεν γνωρί
ζουμε με ποιους ήρθε σε επαφή ή αν αυτά που γράφει τα διάβασε 
κάπου, εμείς πάντως διαβάζοντάςτα κυρία Νατάσα, παγώσαμε! 
Συγκεκριμένα:
α. Δεν υπάρχουν στην Πρέσπα σλαβόφωνα ερειπωμένα χωριά. Υπάρ
χουν ελληνικά ερειπωμένα χωριά.
β. Οι ονομασίες άλλαξαν το 1926 ή 1927, όπως άλλαξαν τότε σε όλη 
την Ελλάδα.
Και φτάνουμε στο κυριότερο και πάρα πολύ ευαίσθητο και αξιοσημείωτο 
ολίσθημα σας: γράφετε για σλαβομακεδονική συνείδηση. Το δικαιολο
γείτε λέγοντας ότι, είναι μία μικρή μερίδα που αηοτελείται από άτομα 
που επέστρεψαν από προσφυγιά, λόγω του εμφυλίου.
Σας πληροφορούμε πως, η πλειοψηφία των γηγενών κατοίκων κατά 
80% είναι από παιδιά και γονείς επαναπατρισθέντων. Έχουν όλοι αυτοί 
κυρία Νατάσα, συνείδηση σλαβομακεδονική; Αν είναι δυνατόν!
Από εδώ αρχίζει η μεγάλη σας ευθύνη. Εμείς εδώ δεν θέλουμε να πι
στέψουμε ότι όλα αυτά τα γράψατε συνειδητά και θέλετε να περάσετε 
κάποιο μήνυμά σας. Πιστεύουμε πως έχετε πέσει θύμα κάποιου γλοι
ώδους πληροφοριοδότη. Από εκεί και πέρα όμως η ευθύνη σας γίνεται 
πολύ μεγαλύτερη, γιατί έπρεπε να διασταυρώσετε την πληροφορία που 
σας έδωσε ο αχαρακτήριστος αυτός τύπος. Εκτός αυτών, θα έπρεπε να 
πονηρευτείτε και λίγο. Δεν σας φάνηκαν περίεργα αυτά που σας είπε; 
Μήπως έπρεπε να διερωτηθείτε και να ασχοληθείτε λίγο περισσότερο 
με το ποιον αυτού του ανθρώπου; Μήπως γράφοντας αυτά που σας 
είπε, χωρίς να το θέλετε, περάσατε το δικό του μήνυμα;
Γιατί αυτά γράφτηκαν σε ελληνική εφημερίδα και μάλιστα ευρείας κυ
κλοφορίας και με πολύ βαρύ όνομα. Μήπως το μέλλον θα τα βρούμε 
μπροστά μας; Ευχόμαστε να μη συμβεί κάτι τέτοιο.
Στις Πρέσπες κυρία Μπλατσιου, κατοικούσαν και κατοικούν Έλληνες 
και έχουν όλοι ελληνική συνείδηση. Ο γηγενής πληθυσμός ομιλούσε 
(σήμερα όχι πια) ένα τοπικό ιδίωμα χωρίς γραφή, με πολύ φτωχό λεξι
λόγιο, κατάλληλο για συνεννόηση μόνο για τις ατομικές ανάγκες και τις 
αγροτικές ασχολίες. Αποτελείτο από, κατά πλειοψηφία, λέξεις σλαβικής 
προέλευσης, πάρα πολλές τουρκικές, αλβανικές και ελληνικές. Ήταν 
και είναι ένα τοπικό ιδίωμα που δεν έχει καμία σχέση με κάποια βαλ
κανική επίσημη γλώσσα. Πολλά μπορούμε να γράψουμε πάνω στο θέμα 
αυτό και να παρουσιάσουμε και στοιχεία, αλλά προς το παρόν σταμα
τούμε εδώ.
Σε αντιπαράθεση του δικού σας επιλόγου, εμείς θα κλείσουμε μία πρό
σκληση: Να ξανάρθετε στις Πρέσπες και να είστε σίγουρη ότι θα περά
σουμε πολύ καλά, με γλέντι καλό και συνειδησιακά ελληνικό.
Όταν καταπιάνεσαι με τόσο σοβαρά γεγονότα, πρέπει να γνωρίζεις πως 
ο χειρισμός τους είναι πολύ δύσκολος και χρειάζονται μεγάλες ικανό
τητες και γνώσεις, έρευνες κλπ.
Είναι «σπίθα που ανάβει φωτιά», όπως λέει ένα λαϊκό τραγούδι.

Πετρίδης Π. Λάζαρος 
Πατσέας Α. Αθανάσιος 

Κάτοικοι Πρεσπών
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Α
φορμή της παρέμβασης αποτελεί η δημοσίευση 
στα τοπικά ΜΜΕ και ΒΙ095 της πόλης με τίτλο: 
«Επιστολή κατοίκων της Πρέσπας σχετικά με άρ
θρο της εφημερίδας «Καθημερινή».

Η απάντηση ΔΕΝ θα λάβει ιη μορφή πολεμικής, αντίθετα 
θα επιχειρηθεί μια προσπάθεια γενίκευσης/ αποδόμησης 
των συνεπειών του Εθνικισμού, των παραμορφωτικών του 
επιπτώσεων στην προσπάθεια ανάλυσης της πραγματικό
τητας, όσο και των πρακτικών της καθημερινότητας. Οι 
αναφορά σε ακαδημαϊκές πηγές και παραπομπές σε καμία 
περίπτωση δεν επιχειρεί να συγκροτήσει ένα καθεστώς 
γνώσης γύρω από τον γράφοντα, ίσως διαφυλάξει την ουσία 
της συζήτησης από το γνωστό υβρεολόγιο των ανώνυμων 
σχολιαστών. Η παράθεση των επιχειρημάτων θα συγκρο
τηθεί αναλύοντας τη δημοσίευση, ενώ θα ακολουθήσει μια 
υστερογραφική παράγραφος.
Ο ρόλος της εφημερίδας
0 ρόλος του έντυπου τύπου δεν αφορά τη συγκεκριμένη 
εφημερίδα (1), αφορά τον αντικειμενικό ρόλο του τύπου 
αρχικά, αλλά και των ηλεκτρονικών ΜΜΕ στην πορεία του 
χρόνου (ραδιόφωνο και τηλεόραση). Οι συγγραφείς της επι
στολής, ίσως χωρίς να το γνωρίζουν, συναντούν τη θεμα
τολογία του πλέον κλασικού βιβλίου του Εθνικισμού! 0 Μπϊ 
Άντερσον στις «Φαντασιακές Κοινότητες» παρατηρεί τον 
οργανωτικό ρόλο των εντύπων στο συλλογικό εθνικό φαν- 
τασιακό. Η εφημερίδα ως «βιβλίο - όθδί 5θΙΙθγ της μιας 
ημέρας» διαβάζεται ταυτόχρονα σε όλα τα μήκη και πλάτη 
της επικράτειας από το αναγνωστικό κοινό. Άνθρωποι που 
δεν γνωρίζονται μεταξύ τους, οι οποίοι δεν θα επισκεφτούν 
ποτέ την ιδιαίτερη πατρίδα του άλλου, αυθόρμητα συγκρο
τούν μέσα από την καθημερινή πρακτική ένα συλλογικό 
φαντασιακό. Είναι μέλη του ίδιου Έθνους με ανθρώπους 
που τους χωρίζουν στεριές και θάλασσες, αλλά θανάσιμοι 
εχθροί με όσους χρησιμοποιούν «γλοιώδεις πληροφοριο
δότες» ακόμα και αν αυτοί γεννήθηκαν λίγα μέτρα μακριά 
από εμάς. Η Κρήτη, η Χίος, η Ορεστιάδα και η Σπάρτη είναι 
εγγύτερα από τα χωριά της Β. Μακεδονίας που βρέχονται 
από τη λίμνη Πρέσπα, και ένας από τους λόγους είναι πως 
σε αυτά δεν κυκλοφορεί η «Καθημερινή» και ο Ελληνικός 
τύπος. 0 Άντερσον στο βιβλίο του θα μιλήσει για «έντυπο 
καπιταλισμό».
Ο ρόλος της Γλώσσας
Η συσχέτιση της γλώσσας ως μορφής επικοινωνίας κάι του 
Εθνικισμού δεν μπορεί να εξαντληθεί παρά στο πλαίσιο πο
λύχρονων σπουδών και πρωτότυπης έρευνας. Εδώ θα δια
τυπωθούν επιγραμματικά μερικές απλές επισημάνσεις, με 
την προκαταρκτική δήλωση πως η γλωσσολογία αποτελεί 
ιδιαίτερο επιστημονικό κλάδο μακριά από το επιστημονικό 
μου αντικείμενο, αλλά και τα ιδιαίτερα ερευνητικά μου εν
διαφέροντα. Η γλώσσα δεν είναι μια, δεν αφορά με τον ίδιο 
τρόπο τα άτομα και τις κοινωνικές ομάδες, τέλος μεταβάλ
λεται πλάι στη δρώσα πραγματικότητα. Αρκεί να σκεφτεί 
κανείς του αιματηρούς αγώνες μεταξύ της Καθαρεύουσας 
και της Δημοτικής, τις ξενόφερτες/φιλογαλλικές προσαρ
μογές της βλαχοαστικής τάξης του νεοσύστατου ελληνικού 
κράτους, τα ΟτθθΙώεΗ, αλλά και την αμηχανία των καθημε
ρινών ανθρώπων όταν έχουν να συντάξουν μια απλή έκ
θεση προς κάποιον κρατικό οργανισμό στην «ξένη» γλώσσα 
της διοίκησης... Οι γλώσσες αντανακλούν μορφές ζωής! Η 
συγκεκριμένη διαπίστωση μοιάζει αυτονόητη στο πεδίο του 
στοχασμού.
Ευάννίς Μίΐ9βη5ίβ·η στ{ζ Φιλοσοφικές Έρευνες σελ. 
31-32:
:<Το να φανταζόμαστε μια γλώσσα σημαίνει να φανταζόμαστε 
ιια μορφή ζωής. (...) Τπ γλώσσα μας μπορεί κανείς να τη 
ιεωρήσει σαν μια παλιά πόλη: ένας λαβύρινθος από δρο- 
ιάκια και πλατείες, παλιά και νέα σπίτια, και σπίτια με προ
θήκες που έγιναν σε διάφορες εποχές, και όλα αυτά περι- 
οιγυρισμένα από ένα πλήθος καινούργια προάστια με ίσιους

και κανονικούς δρόμους και με ομοιόμορφα σπίτια».
Οι συγγραφείς της επιστολής συνδέουν ορθότατα τους 

όρους ζωής των φυσικών ομιλητών της Γλώσσας με τους 
όρους ζωής τους. Το παράδοξο όμως είναι πως ενώ οι άν
θρωποι της αφήγησης έχουν ένα συγκεκριμένο τρόπο ζωής, 
έναν ανάλογο κώδικα επικοινωνίας, ένα σύνολο παραστά- 
σεων/ηροσλαμβανουσών/αναλυτικών εργαλείων (αυτό που 
εμείς σήμερα ονομάζουμε παράδοση)· έχουν μια ΜΟΡΦΗ 
ΣΥΝΕΙΔΗΣΗΣ - ΤΑΥΤΟΤΗΤΑ που αφορά το σήμερα, είναι 
Έλληνες!!! Η εθνική συνείδηση και η ταυτότητα στα πλαίσια 
του'Εθνους-κράτους, της νεωτερικότητας, της Ιδεολογίας 
και όχι της θρησκείας ακτινώθηκε ως αναλλοίωτη ουσία 
στο ιστορικό παρελθόν. Η παραδοσιακή κοινωνία έχει τους 
δικούς της κανόνες και μορφές ιδεών. Η παράλληλη ύπαρξη 
αλλόγλωσσων και αλλόθρησκων κοινοτήτων στα πλαίσια 
του μωσαϊκού της Βαλκανικής χερσονήσου δεν μπορεί να 
ερμηνευτεί με γνώμονα την ομοιομορφία του Εθνικού κρά
τους. Η μαζική βιομηχανική παραγωγή, η καθολική δημόσια 
εκπαίδευση, η αστικοποίηση και οι καπιταλιστικές παρα
γωγικές σχέσεις αποτελούν τη βάση για το σύγχρονο πολι
τισμικό πλέγμα των ανθρώπινων σχέσεων και όχι οι φαν
τασιώσεις του Εθνικισμού.
Ο Εγπβ5( ΟβΙηβΓ στο «Έθνη και Εθνικισμός» σελ. 89 
θα σημειώσει:
«Δεν επιδιώκουν απλώς ένα φορολογικό πλεόνασμα και 
υπακοή. Διψούν για τις πολιτισμικές και γλωσσικές ψυχές 
των υπηκόων τους. (...) Δεν είναι αλήθεια πως ο εθνικισμός 
επιβάλλει την ομοιογένεια ξεκινώντας από μια πεισματική 
πολιτισμική ανάγκη για δύναμη, στον εθνικισμό 
αντανακλάται η αντικειμενική ανάγκη για ομοι
ογένεια. (...) το νεότερο βιομηχανικό κράτος μπο
ρεί να λειτουργήσει μόνο με έναν κινητικό, εγ
γράμματο, πολιτισμικά τυποποιημένο και 
αντικαταστάσιμο πληθυσμό».
Ιδίωμα- Διάλεκτος - Γλώσσα 
Οι βαθμίδες προσέγγισης της Γλώσσες αποτελεί 
μόνιμη επωδό στην ερμηνεία της επικοινωνίας 
των ανθρώπων. Η αλήθεια αναφέρεται ξανά υπό 
μορφή εμβρυώδη μορφή στην επιστολή: «Ήταν 
και είναι ένα τοπικό ιδίωμα που δεν έχει καμία 
σχέση με κάποια βαλκανική επίσημη γλώσσα».
Οι μορφές επικοινωνίας των απλών ανθρώπων, 
ανθρώπων των οποίων ο καθημερινός μόχθος 
και η πάλη με τα φυσικά στοιχεία για την επιβίωση 
κατηγοριοποιείται με το βαθμό κρατικής επιση
μότητας. Η αυταξία της έκφρασης των ανθρώπι
νων επιθυμιών, των συναισθημάτων κ.α. δια
περνάτε από την κρατική επισημότητα, την 
οικονομική και-πολεμική ισχύ, την κρατική κυ
ριαρχία. Τι διαφορετικό πράγμα είναι ο γραπτός 
λόγος στην ανθρώπινη επικοινωνία αν όχι η 
απαρχή της εξουσίας των ιερατείων, της απομα
κρυσμένης από το λαό διοίκησης και των οικο
νομικών ελίτ;
Η επίσημη γλώσσα συνδέεται με κάποια υψηλή 
κουλτούρα, ενός υψηλού πολιτισμού και μιας 
ανώτερης φιλολογίας. Αυτή η σύνδεση επιτυγ
χάνεται και ενσταλάζεται στα μέλη του έθνους 
μέσα από το μηχανισμό της εκπαίδευσης και τις 
καθημερινές πρακτικές του εθνικού κράτους. 
Επινοήσεις, παραγνωρίσεις, αποσιωπήσεις απο
τελούν την ενδεδειγμένη οδό για κάθε εθνικισμό.
0 Ε.,ί. Ηοάδόοννητ στο «Έθνη και Εθνικισμός από 
το 1780 μέχρι σήμερα» σελ. 80 σημειώνει:
«Οι εθνικές γλώσσες είναι σχεδόν πάντοτε κατά 
το ήμισυ τεχνητά κατασκευάσματα και-ηεριστα- 
σιακά (...) κυριολεκτικά επινοημένες. Είναι το αν
τίθετο από αυτό που η εθνικιστική μυθολογία τις 
θεωρεί ότι είναι, δηλαδή οι αρχέγονες βάσεις του

εθνικού πολιτισμού και οι μήτρες του εθνικού πνεύμα
τος».
Η ελληνική περίπτωση είναι χαρακτηριστική, καθώς μια 
παγκόσμια υψηλή παράδοση γραπτής κουλτούρας και 
πολιτισμού (φιλοσοφίας, ιστοριογραφίας, θεάτρου, ποί
ησης) η οποία αγνοούνταν από τους τοπικούς πολιτισμούς 
την ίδια ώρα που μεσουρανούσε στο διαφωτιστικό 
πνεύμα και τη μεγάλη Γαλλική Επανάσταση, «εθνικοποι
ήθηκε» με τις γνωστές κακοποιήσεις τους τρισχιλιόχρο- 
νου έθνους, φύλακα της Ευρώπης από τους βαρβάρους. 
Η είσοδος της βιολογίας του αίματος είναι εμφανής. 
Αξίζει να γίνει μια μικρή αναφορά στο πρόθεμα Σλαβο- 
μακεδονική. Η χρήση του φυλετικού προθέματος πριν 
την αναφορά της Μακεδονικής συνδέεται τις περισσότε
ρες φορές με τα κομματικά ντοκουμέντα του ΚΚΕ, κρα
τικές πολιτικές ή διεθνείς αποφάσεις.
Ο Ετιέν Μπαλιμπάρ στο «Φυλή,Έθνος, Τάξη οι διφορού
μενες ταυτότητες» σελ 159 υπογραμμίζει «Η παραγωγή 
της εθνικότητας σημαίνει επίσης φυλετικοποίηση της 
γλώσσας και ρηματοποίηση της φυλής». Τα άτομα εγκα- 
λούνται μέσα στο πλαίσιο της γλώσσας, κάθε έγκληση 
υπάγεται στην τάξη του λόγου, στον κοινό κώδικα και 
στους κανόνες της γλώσσας. Η κοινή γλώσσα πραγμα
τώνει, ως ένα βαθμό, το αποδεικτικό στοιχείο της «κοινής 
καταγωγής» ή έστω του κοινού εθνικού πολιτισμού. Η 
παρατήρηση πως η μητρική γλώσσα δεν είναι αναγκα
στικά η γλώσσα της φυσικής μητέρας περιπλέκει ακόμη 
περισσότερο τους εθνικιστικούς μύθους.Έτσι έχουμε την 
είσοδο της κοινής καταγωγής στα όρια της φυλής, της 
οικογένειας του αίματος, του λαού που υπακούει στο 

νόμο (του κράτους ή της παράδοσης), με πλήρη αδυναμία 
ανοχής της εικόνας του «Εθνικού άλλου» πλάι μας. Η 
γλώσσα της γιαγιάς μας έγινε «σλαβό» γιατί πολύ απλά στην 
εθνική αφήγηση πρέπει να χαραχθούν ανυπέρβλητα σύνορα 
με ότι αμφισβητεί την ενιαία αφήγηση του Εθνικού υποκει
μένου, του Εθνικού Χώρου και του Χρόνου.

(1) Ο ρόλος της Καθημερινής ως προπαγανδιστικού 
οργάνου των Μνημονίων και της Κυβερνητικής προ
παγάνδας δεν απασχολεί το εν λόγω άρθρο.
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"Ξιιηνήστε”... Το μήνυμα του
Δημοτικού Σχολείου Φιλώτα

Π
άει καιρός τώρα που κλείσαμε τις πόρτες μας με στόχο να 
αφήσουμε έξω τον κίνδυνο, τον πόνο, τον θάνατο και να 
σωθούμε, να ζήσουμε...

Κάναμε το φόβο φίλο μας, τπ μοναξιά παρέα, το διαδίκτυο σύντροφο 
σίγουροι πως κάπως έτσι θα προχωρήσουμε.,, και κάπως έτσι απο
κοιμηθήκαμε,.. Όμως το κακό ποτέ δεν κοιμάται και ποτέ δεν μας ξε
χνάει. Είναι γύρω μας, ύπουλο έτοιμο να απλώσει τον πόνο, τη δυστυχία, 
την αγανάκτηση, το έγκλημα... Ξυπνήστε λοιπόν... Καιρός να ανοίξουμε 
τα μάτια, να προκαλέσουμε την ασχήμια, να σταθούμε όρθιοι απέναντι 
στο φόβο και επιτέλους να τινάξουμε από πάνω μας το πέπλο της αδια
φορίας, της μιζέριας, της απάθειας... Ξυπνήστε γιατί ο ύπνος είναι ένα 
βήμα πριν το τέλος...

Δήμητρα Λιασκόνη 
Καθηγπτρια Φυσικής Αγωγής

Ευχαριστήριο του 2ου
Δημοτικού Σχολείου Αμυνταίου

0
 Σύλλογος Διδασκόντων, οι μαθητές και οι μαθήτριες του 
2ου Δημοτικού σχολείου Αμυνταίου θέλουν δημόσια να 
ευχαριστήσουν θερμά, τον φαρμακοποιό κ. Αθανασίου 
Μηνά, απόφοιτο του σχολείου μας, για τη σημαντική και ευγε

νική δωρεά υγειονομικού υλικού (μάσκες, αντισηπτικά, απολυ
μαντικά επιφανειών, βραχιόλια απολύμανσης για τους μαθητές 
της ΣΤ' τάξης και άλλα είδη) για τις ανάγκες της σχολικής μας 
κοινότητας.
Σε μια ιδιαίτερα κρίσιμη περίοδο για τον τόπο μας, η προσφορά του κ. 
Αθανασίου αποδεικνύει έμπρακτα το ενδιαφέρον του για το σχολείο 
μας, αποτελεί απόδειξη της κοινωνικής του ευαισθησίας, μιας και συμ
βάλλει σημαντικά στην προστασία της δημόσιας υγείας, εξασφαλίζοντας 
σε μεγάλο βαθ-μό την ασφάλεια των μελών της εκπαιδευτικής μας κοι
νότητας.
Η έμπρακτη στήριξη, η αμέριστη συμπαράσταση και το ενδιαφέρον 
συμπολιτών μας για τις
ανάγκες του σχολείου αποτελούν πολύτιμο αρωγό στην προσπάθεια 
βελτίωσης των συνθηκών της σχολικής καθημερινότητας μαθητών και 
εκπαιδευτικών του 2ου Δημοτικού σχολείου Αμυνταίου.

Ο Σύλλογος Διδασκόντων και οι μαθητές 
του 2ου Δημοτικού Σχολείου Αμυνταίου

Η συνείδηση ενός έθνους εκφράζεται από στόμα
σε στόμα με τη μητρική γλώσσα, την οποία ένας

λαός τηρεί με αγιότητα και ομιλεί με αξιοπρέπεια

Γράφει η ΙούνιοΈλενα Ζήσου

Τ
ην ημέρα αυτή, την 9η Φε
βρουάριου, ο ελληνικός 
λαός και οι απανταχού ελ
ληνικές κοινότητες γιορτάζουν 

την Παγκόσμια Ημέρα της Ελ
ληνικής Γλώσσας και τιμούν τη 
μνήμη του εθνικού ποιητή 
Διονυσίου Σολωμού.
Είναι ο συγγραφέας του Εθνικού 
Ύμνου της Ελλάδας και καλλιέρ
γησε τη λαϊκή γλώσσα στη λο
γοτεχνία (1798-1857) με πα
τριωτισμό και αστικό πνεύμα, 
δημοκρατικό. "'Αργειε νάλθη 
εκείνη ή μέρα, κι ήταν δλα σιω
πηλά, γιατί τά 'σκιαζε ή φοβέρα 
και τά πλάκωνε ή σκλαβιά".
Μία αρχαία και ζωντανή γλώσσα 
που διέσχισε τους αιώνες και 
διαμόρφωσε τον πολιτισμό της 
αρχαιότητας. Η ελληνική 
γλώσσα έθρεψε τη φιλοσοφία, 
τη θεολογία, την τέχνη, τη λογο
τεχνία, την ιατρική, την αστρο
νομία, τη γνώση και τις επιστή
μες των αιώνων. Ο
θησαυρός της λάμπει και έχει 
αξία για την ανθρωπότητα, στε- 
φανώνοντάς την με τις δάφνες 
του Ολύμπου. Η Ελληνοφωνία 
είναι ο πλούτος του ελληνικού 
λαού και η χαρά όλων όσων 
γεύτηκαν τους καρπούς της, 
αποδεικνύοντας με το πέρασμα 
και το επιχείρημα του χρόνου, 
την αξία και τη σημασία του ελ
ληνικού πολιτισμού στον παγκό
σμιο πολιτισμό. Με αυτόν τον 
τρόπο, η γλώσσα, οι παραδόσεις, 
τα έθιμα, κάνουν τον γύρο του 
κόσμου και προσελκύουν όχι 
μόνο τους περίεργους επισκέ
πτες των ερειπίων του παρελθόν
τος, αλλά και τη γλωσσική ποικι- 
λομορφία που προτρέπει σε 
έρευνα και διασταύρωση πολιτι
σμών.
Ποιος δεν έχει ακούσει για την 
ίλιάδα και την Οδύσσεια του Ομή
ρου, τον Πυθαγόρα, τον Αριστο
τέλη, τον Αρχιμήδη, τον Περικλή, 
τον Δημόκριτο ή για τον όρκο του 
Ιπποκράτη, τον Θαλή τον Μιλήσιο, 
ή για τον ιστορικό Ηρόδοτο. Η ελ
ληνική μυθολογία γοητεύει με τις 
θεότητες του ουρανού, ενώ ο Δίας 
και ο Ηρακλής παραμένουν «αήτ
τητοι».
Η διάσημη Τροία ζει μέσα από τους 
θρυλικούς της ήρωες και π 
«Αχίλλειος Πτέρνα» δείχνει τις 
αδυναμίες των θνητών. Το αρχαίο 
θέατρο μας μαθαίνει για την ποί
ηση, το δράμα, την απήχηση των 
τραγωδιών του Σοφοκλή, του Ευ
ριπίδη, του Αισχύλου, και της κω
μωδίας του Αριστοφάνη, ενώ η φι
λοσοφία του Πλάτωνα, του 
Σωκράτη, η αστρολογία και η χαρ
τογραφία του Πτολεμαίου και τα 
μαθηματικά του Πυθαγόρα και του 
Θαλή, η φυσική του Αρχιμήδη, εμ
πνέουν τη σκέψη του νέου κό

σμου.
Η ελληνική γλώσσα μας διηγείται 
για το Μαντείο των Δελφών, την 
Πυθία, και τον γενναίο στρατηλάτη 
Μέγα Αλέξανδρο, του οποίου οι 
στρατιώτες μιλούσαν την κοινή 
διάλεκτο — τη λεγάμενη Κοινή 
Ελληνιστική, μέσω της οποίας ο 
Λόγος της Βίβλου διαδόθηκε κατά 
την περίφημη ελληνιστική εποχή. 
Τα ελληνικά είναι η γλώσσα της 
Βυζαντινής Αυτοκρατορίας που 
ίδρυσε ο αυτοκράτορας (Άγιος) 
Κωνσταντίνος ο Μέγας, και έτσι η 
βυζαντινή γλώσσα και ο πολιτι
σμός άκμασαν στη Βαλκανική 
Χερσόνησο, την αρχαία κληρο
νόμο του ελληνικού πολιτισμού. 
Τα αρχιτεκτονικά αριστουργήματα 
όπως ο Παρθενώνας και πόλεις 
όπως η Αθήνα και η Θεσσαλονίκη 
διασχίζονται στο γλωσσάρι των ιε
ραποστολικών ταξιδιών του Απο
στόλου Παύλου, και χριστιανοί μα
θητές και μάρτυρες κηρύττουν και 
αγιάζουν με το αίμα τους τούτη 
την πολύτιμη γη.

τοντάδες, ακόμα και χιλιάδες λέ
ξεις. Μια πολιτιστική κληρονομιά 
και ποικιλομορφία ελληνικών λέ
ξεων που κοσμούν όχι μόνο την 
ευρωπαϊκή κουλτούρα. Πάντα εν 
κινήσει όπως οι αρχαίοι Σπαρτιά
τες, η εν λόγω γλώσσα διατήρησε 
αναμμένη τη δάδα στο Μαραθώνιο 
των Ολυμπιακών Αγώνων, με την 
εκπληκτική παρουσία της εδώ και 
40 αιώνες. Εκπολιτίζει μέσα από 
τον αποικισμό, αντιστέκεται στους 
εισβολείς και συνεχίζει στη δίνη 
της ιστορίας! Τα Διατάγματα του 
Ηγεμόνα Ασόκα της Ινδίας (3ος αι
ώνας π.χ.), το φιλοσοφικό δοκίμιο 
που γράφτηκε από τον ρωμαίο αυ- 
τοκράτορα Μάρκο Αυρήλιο και οι 
σημειώσεις του Ισαάκ Νεύτωνσ 
είναι γραμμένα στην ελληνική 
γλώσσα.
Οι πλούσιοι της Ρώμης μόρφωναν 
τους νέους με έλληνες παιδαγω
γούς και ο λατίνος πρύτανης του 
ίου μ.χ. αιώνα Κοϊντιλιανός ζη
τούσε εκπαίδευση στην ελληνική 
γλώσσα: «όσοι γινόντουσαν κα-

Οι Επιστολές αναφέρονται σε ονό
ματα ελληνικών πόλεων της Ελ
λάδος, η Μετάφραση των Εβδο- 
μήκοντα αποτελεί την απόδοση 
της Αγίας Γραφής στα ελληνικά, 
ενώ οι λατρευτικοί θρησκευτικοί 
ύμνοι στη γλυκειά αυτή γλώσσα 
υμνούν τον Κύριο, ενώ οι μοναχοί 
του Αγίου Όρους προσεύχονται 
αδιάκοπα για τη σωτηρία του κό
σμου.
Μια κυρίαρχη ινδοευρωπαϊκή 
γλώσσα, τόσο παλιά όσο τα λατι
νικά και τα σανσκριτικά. Είναι η 
μητέρα των γλωσσών που εισήλθε 
στον πανευρωπαϊκό πολιτισμό και 
ενέπνευσε το σύγχρονο κόσμο. 
Έλληνες άποικοι και έμποροι ίδρυ
σαν τις πόλεις: Τόμις, Ιστρία, Κάλ- 
λατις.
Η Κωνστάντζα - πρώην αρχαία ελ
ληνική αποικία γνωστή απ' όλους 
ως Τόμις (Τοηηίε), πόλη-λιμάνι της 
Μαύρης Θάλασσας, ιδρύθηκε από 
Έλληνες αποίκους από τη Μίλητο. 
Έχουμε χριστιανικό λεξιλόγιο, λα
τρευτικά βιβλία, ακολουθίες και 
τραγούδια, εκκλησιαστική ιεραρ
χία, άμφια, λειτουργικά αντικεί
μενα και στη ρουμανική γλώσσα 
(προθέματα-επιθήματα) κατά εκα-

τανοητοί από το ταπεινό κοινό της 
Ρώμης» και στο «δείπνο» του 
Τριμάλχιου συζητούσαν σε αυτή 
την όμορφη γλώσσα.
Η ελληνική γλώσσα διαμόρφωσε 
την κλασική λογοτεχνία και ενέ
πνευσε τη μουσική, τον χορό, τους 
συγγραφείς, τους ποιητές, τους 
καλλιτέχνες, τους γλύπτες... αφιε
ρωμένοι στο πολιτιστικό φαινό
μενο. Στην ελληνική γλώσσα γρά
φτηκαν τα Ιερά Ευαγγέλια και 
έγραψαν με καλλιγραφικό τρόπο 
οι Πατέρες της Ανατολικής Εκκλη
σίας.
Ιερή κληρονομιά που υπερασπί
στηκε την ορθοδοξία και τον χρι
στιανικό αθωνικό ησυχασμό, κρα
τώντας αναμμένο το κερί και το 
φυτίλι στο καντήλι των μοναστη- 
ριών και των εκκλησιών. Στην 
αρχή ήταν η αρχαϊκή ελληνική, η 
κλασική, η ελληνιστική, η βυζαν
τινή, η νεοελληνική: εστία πολιτι
σμού του γλωσσικού και θρη
σκευτικού ελληνισμού με μία 
πνευματική δυναμική που απομά
κρυνε τον γειτονικό σλαβωνισμό, 
-Μιλάτε Ελληνικά;
- Ναι.
Καλή επιτυχία!Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
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Π X Ου-δρο/τ
Ήττα εντός έδρας στις λεπτομέρειες για τις Ελπίδες

Αμυνταίου από τον πρωτοπόρο Φίλιππο Βέροιας

Σ
’ ένα καταπληκτικό παι
χνίδι που έγινε στο Δ.Α.Κ. 
Αμυνταίου την 12-02- 
2022 οι Ελπίδες Αμυνταίου 

έχασαν στις λεπτομέρειες το 
ντέρμπι με τον πρωτοπόρο Φί
λιππο Βέροιας με 32-34.
Το παιχνίδι στο 1 ο ημίχρονο ήταν 
ισορροπημένο. 0 Φίλιππος Βέ
ροιας είχε σε καταπληκτική ημέρα 
την τερματοφύλακα της και απέ
κτησε βραχεία κεφαλή στο τέλος 
του 1ου ημιχρόνου (ΗΜΙΧ. 13-16). 
Στο 2ο ημίχρονο οι παίκτριες των 
Ελπίδων μπήκαν πιο αγχωμένες 
και η ομάδα του Φίλιππου κατά- 
φερε να προηγηθεί μέχρι και με 6 
γκολ διαφορά στο 45ο λεπτό του

αγώνα.
Στην συνέχεια μετά από μία καται
γιστική αντεπίθεση κατάφερε η 
ομάδα του Αμυνταίου να μειώσει 
στο 55ο λεπτό το σκορ 29-30, 
αλλά λόγω μικρών λαθών δεν κα
τάφερε να κάνει την ολική ανα
τροπή.
θέλουμε να ευχαριστήσουμε 
θερμά τον φίλαθλο κόσμο του 
Αμυνταίου που έδωσε βροντερό 
παρόν στις εξέδρες και δείχνει έμ
πρακτα την αγάπη του για αυτήν 
την ομάδα.
Τα πεντάλεπτα: 02-03, 05-05,08- 
08, 10-09, Π-12, 13-16 (ημ.) 15- 
20, 19-23, 20-26, 25-28, 29-30, 
32-34 (Τελ.)

Ελπίδες Αμυνταίου (ΚΙΟΣΕΣ) :
Αντωνίου, Βασιλείου, Ελευθε- 
ράκη, Ηλεκτρίδου , Κακλίδου , 
Καπετανοπούλου 11, Σ. Κουτσου- 
ρίδου, Α. Κουτσουρίδου 1, Μίτις 
2, Μπουρη , Ντίνα Ελένη 6, Π. 
Πανταζή 1, Σ. Πανταζή 6, Παρα- 
χαρίδου 5.

Φίλιππος Βέροιας (ΧΑΡΑΛΑΜ- 
ΠΙΔΗΣ): Δημητρίου 2, Τσαγγα- 
ρού, Σιώπη , Γιαννοπούλου 10, 
Σιαραψή 1, Βακαλφώτη 1, θεοδω- 
ρίδου 2, Νικολοπούλου 5, Καρα- 
μήτσου , Παπαδοπούλου 5, Καρα- 
γιαννοπούλου 5, Παναγιωτίδου, 
Παπά, Γερουλίδου, Γιακουμάτου, 
Σαρηγιαννίδου 3.

Στο Ρσπ'5 ΜαταΐΗοη ΡΙβυτβί 2022 αθλητές
της Γυμνασιακής Ένωσης Φλώρινας

Σ
το Παρίσι βρέθηκαν το 
Σαββατοκύριακο που 
μας πέρασε οι αθλητές 
και αθλίήτριες του Ξίφους 

Ασκήσεως του συλλόγου 
μας Σαχινίδης Δημήτρης,
Γεροσίδερπς Σωτήρης, Μέλ- 
κος Παναγιώτης, Δούμτσης 
Αγγελος, Ναϊδη Καλλιρόη,
Δούμτση Αντιγόνη συνο- 
δευόμενοι από τον Συντονι
στή Βορείου Ελλάδος και 
προπονητή μας Στάθη Γε- 
ροσίδερη.
Στην αποστολή συμμετείχε και 
η αθλήτρια του Δαμοκλή Ελε- 
ονώρα Καββάδα.
Οι αθλητές μας έλαβαν μέρος 
στο ΜοταΐΗοη ΙΙουτεΙ 2022 το 
δυσκολότερο τουρνουά στην 
Ευρώπη στις κατηγορίες 1114 
-υΐ7.
Στους αγώνες έλαβαν μέρος 
810 αθλητές από όλο τον κό
σμο με τους αθλητές μας να συμ- - 6 Φεβρουάριου, 
μετέχουν σε έναν μαραθώνιο Ευχαριστούμε θερμά όλους όσους 
αγώνων Σάββατο και Κυριακή 5 στήριξαν την προσπάθεια των

αθλητών μας για την συμμετοχή 
τους στο Ροπε ΜοτοΙήοη ΡΙουτοί 
2022.

#> 
%

ΤΕΛΕΤΩΝ
Υπεύθυνος
ΞανθόπουΛος Παναγιώτης

■ (24ωρΐ}£ξυπηρέψη)

Σιεφ. Δραγούμη 30 - Φλώρινα 
Μ: 23850 26998-6955 067 750

Δεύτερη βαλκανιονίκης η
Μαρία Μπέλλη στο βαλκανικό 

πρωτάθλημα διάθλου στη Βοσνία

Η
 αθλήτρια του ΣΟΧ 
Φλώρινας και μέ
λος της εθνικής 

ομάδας διάθλου Μαρία 
Μπέλλη, κατέκτησε δύο 
φορές το ασημένιο με
τάλλιο στους βαλκανι
κούς αγώνες διάθλου 
που πραγματοποιήθηκαν 
με επιτυχία στο Πάλε της 
Βοσνίας από τις 11 έως 
τις 13 Φεβρουάριου.
Συγκεκριμένα την πρώτη 
μέρα των αγώνων 
(11/2/2022), στο αγώνισμα 
της ατομικής χρονομέτρη
σης (7,5 Κγπ) , η αθλήτρια 
τερμάτισε στη δεύτερη 
θέση. Τη δεύτερη μέρα επανέλαβε τη διάκρισή της, στο αγώνισμα των 
6 χιλιομέτρων, πετυχαίνοντας πολύ καλή ατομική επίδοση.
Στην ελληνική εθνική ομάδα συμμετείχαν 4 αθλητές και πέτυχαν συνο
λικά την κατάκτηση 7 αργυρών μεταλλίων στα αγωνίσματα που συμ
μετείχαν.
Τα αποτελέσματα αναλυτικά στο δϊΐθ της Ελληνικής Ομοσπονδίας Χει
μερινών αθλημάτων Κ«ρ5://νννννν.βοχ·9Γ και της Διεθνούς Ομοσπον
δίας Διάθλου ΗΚρ5://ννΛΑην.ΙιΪ3<ΗΙοηννοΓ(€ΐ.εοΓη

Ευχόμαστε θερμά συγχαρητήρια και καλή συνέχεια!

Για το Δ.Σ. Ο Πρόεδρος 
Καράντζας X. Λάζαρος

Γ' Εθνική ΒαεΙτβί Ανδρών 
Α.Ο.Κ. Βέροιας - Αριστοτέλης 

Φλώρινας Β.Ο. 62-68

ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΗΣ
ΦΛΩΡΙΝΑΣ

Σ
υνεχίζοντας τις νικηφόρες εμφανίσεις του, ο Αριστοτέλης 
Φλώρινας κατάφερε να φύγει με το ροζ φύλλο αγώνα από 
την Βέροια,την Κυριακή 13/02 επικρατώντας του τοπικού 
Α.Ο.Κ. με τελικό σκορ 62-68.

Το επόμενο παιχνίδι τηςομάδας μας θα γίνει την Κυριακή 20/02, στο 
Δ.Α.Κ. Φλώρινας με αντίπαλο την ομάδα του Σ,Α.Α.Κ. Ανατόλια, από 
την οποία είχαμε ηττηθεί στον πρώτο γύρο με σκορ 82-74.

Δεκάλεπτα: 21-17, 34-40, 48-54, 62-68 
Διαιτητές: Γερακίνης, Καννελίδης

Α.Ο.Κ. Βέροιας (Γκαμούρας): Καμπέρης 7(1), Μέλλιος 10, Ντου- 
λαβέρης, Κολοβός 4, Κασαμπαλής 8, Τριχόπουλος 9(1), Κοχλια- 
ρίδης 4, Χαραλαμπίδης 20(2)

Αριστοτέλης Φλώρινας (Μουρουζίδης): Τσιόγκας Η. 5, Τσίρμπας 
8(2),.Ναϊηλής 2, Ντρίζα Α. Πεταλωτής 9, Τασιούδης 3, Καραηο- 
στόλου 21(2), Κωστούλας 8(2), Παπαδόπουλος 12(2), Ματούλας, 
Ντρίζα Φ.

Βαθμολογία

1. Ακαδημία ΔΕΚΑ 21 (10-1)
2. Α.Π.Σ. Ναύαρχος Βότσης 20 (9-2)
3. Α.Σ. Καστοριάς 19 (8-3)
4. Αριστοτέλης Φλώρινας 18 (7-4)
5. Φ.Ο. Αριδαίας 15 (4-7)
6. Α.Ο.Κ. Βέροιας 15 (4-7)
7. Σ.Α.Α.Κ. Ανατάλια 15 (4-7)
8. Αετοί Βέροιας 15 (4-7)
9.Ίκαροι Γιαννιτσών 14 (3-8)
10. Κ.Ο.Θ. Γαλάζιοι 13 (2-9)

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
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Ελληνικό Χάντμπολ ετών 45 - Χρόνια Πολλά Αμύνταιο, Χρόνια Πολλά Αμύντα

Σ
τις 13/02/1977 στο Αμύνταιο γεν
νήθηκε η Ελληνική Χειροσφαίριση 
(Χάντμπολ). Στο προαύλιο του Γυ
μνασίου Αμυνταίου με εστίες και γήπεδο 

που έφτιαξαν οι ίδιοι οι μαθητές - αθλη
τές και με πρωτεργάτες τους καθηγητές 
φυσικής αγωγής Θανάση Ζάκα και Χρή- 
στο Κοτζαμανίδη, πραγματοποιήθηκαν οι 
πρώτοι επίσημοι αγώνες χάντμπολ στην 
Ελλάδα.
0 Αμύντας Αμυνταίου, η πρώτη ελληνική 
ομάδα που είχε ιδρυθεί, με μέλη του μαθητές 
και μαθήτριες του Γυμνασίου της πόλης, κα
τακτά το πρώτο αυτό τουρνουά σε άνδρες 
και γυναίκες, στο οποίο μετείχαν ακόμα (με 
σειρά τελικής κατάταξης) η Νομαρχιακή Επι
τροπή Λαϊκής Επιμόρφωσης (ΝΕΛΕ) και το 
Λύκειο Αμυνταίου, καθώς και ο Εθνικός Κο
ζάνης στα αγόρια και ο Αμύντας με τη ΝΕΛΕ 
στα κορίτσια.
Εκείνες οι πρώτες αναμετρήσεις έμελλε να 
αποτελέσουν το έναυσμα για την αναγνώ
ριση του αθλήματος Πανελλαδικά και τη λαμ
πρή πορεία του Αμύντα Αμυνταίου και των 
αθλητών - τριών του σε Ελλάδα και Ευρώπη, 
καθιστώντας την μικρή ακριτική πόλη της 
Δυτικής Μακεδονίας Μητρόπολη της Ελλη
νικής Χειροσφαίρισης.

Οι σύνθεση του 
ΑΜΥΝΤΑ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ 
σε άνδρες και γυναίκες

ΑΜΥΝΤΑΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ (1977)

Νικόλαος Μουταφίδης, Αναστάσιος Μου- 
ταφίδης, Χρήστος Κοτζαμανίδης, Νικό
λαος Παπαχρήστου, Θωμάς Τζόγος, Βα
σίλης Τραϊανός, Δημήτρης Χατσίκας, 
Πραξιτέλης Καζαντζίδης, Αλέξανδρος 
Τσουμήτας, Πέτρος Ρακόπουλος, Νικό
λαος Γιώσκος, Ευάγγελος Σαρακατσάνης, 
Ηλίας Μπούτσης, Κώστας Κοκτσίδης, 
Ιωάννης Δήμου, Ιωάννης Παπαδόπου- 
λος, Γιώργος Αναστασιάδης, Παύλος Κα
ζαντζίδης, Κωνσταντίνος Λαζαρίδης, 
Ηλίας Δέτσικας.
Προπονητής: Θανάσης Ζάκας

ΑΜΥΝΤΑΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ (1977)

Παρασκευή Νικολαϊδου, Κατερίνα Γιαν- 
νίδου, Παρασκευή Μπούρτζου, Ανδρο
μάχη Χατζή, Μαρία Μπάρου, Ρωμανίδου, 
Ανθούλα Γαργάνη, Ταμίλια, Αλεξάνδρα 
Χατζηιωάννου, Ιφιγένεια Παηαδάκη, Πε
τρούλα Χρηστίδου, Στυλιανή Τσουμήτα, 
Παρθενόπη Φωτιάδου, Αντωνία Χατζη- 
κωνσταντίνου, Πανάτσου.

Χρέη γραμματείας εκτέλεσε η Μαρία Πε- 
τρίδου

Η τελική κατάταξη 

Άνδρες

1. Αμύντας Αμυνταίου
2. ΝΕΛΕ Αμυνταίου
3. Λύκειο Αμυνταίου
4. Εθνικός Κοζάνης

Γυναίκες

1. Αμύντας Αμυνταίου 
2. ΝΕΛΕ Αμυνταίου

Απονομή των τιμητικών διακρίσεων στις 
μαθήτριες, που συμμετείχαν στο τουρνουά. 
Αριστερά και δεξιά του τραπεζιού της γραμ
ματείας βρισκόταν οι επίσημοι. Δεξιά της 
κάθονται: ο Δήμαρχος Γ. Φιλίππου, ο Γ.Γ. 
Β Ελλάδος Μαρινάκης, ο Νομάρχης Θ. 
Ασπασίδης, ο Ειρηνοδίκης Σαββάκης 
κ. ά.
0 πρόεδρος του Αμύντα Στ. Κολίτσης 
αναγγέλλει τις απονομές και πίσω του όρ
θιος είναι ο ΚΦΑ Αθ. Μιμίτο.
Η παίκτρια, στην οποία γίνεται απονομή της 
τιμητικής διάκρισης είναι η Φωτιάδου Π. 
και πίσω της είναι η Χατζή, οι δυο παίκτριες 
ήταν οι αρχηγοί των δύο ομάδων.

0 καθηγητής προπονητικής του ΑΠΘ Χρή
στος Κοτζαμανίδης σε πρόσφατη συνέν
τευξη τουδήλωσε: «Έχω ανάμεικτα συ
ναισθήματα. Χαρά και ενθουσιασμό. Μου 
έρχονται στο μυαλό εικόνες και χρώματα. 
Θυμάμαι με πολύ αγάπη ότι ο Θανάσης 
Ζάκας είχε την έμπνευση να διοργανω- 
θούν οι αγώνες στο Αμύνταιο και την 
ιδέα να δημιουργήσουμε την πρώτη 
ομάδα του Αμύντα. Θυμάμαι τους πρώ
τους παίκτες, τους Νίκο Γιώσκο, Τέλη 
Καζαντζίδη, Βασίλη Τραϊανό, Κώστα Κο- 
κτσίδη, Τάσο Μουταφίδη, Θωμά Τζήγα, 
Τριανταφυλλίδη και τους αδερφούς Πα
παχρήστου. Τότε ήμασταν διορισμένοι 
στο Γυμνάσιο Αμυνταίου. Έχω μεγάλη 
αγάπη για αυτή την περιοχή. Δεν θα ξε
χύσω ποτέ που ράβαμε τα δίχτυα (που τα 
είχαμε πάρει από τέρματα ποδοσφαίρου) 
μέσα στην τάξη την ώρα του μαθήματος. 
Στο τουρνουά Σχεδόν όλος ο πληθυσμός 
του Αμυνταίου έσπευσε να δει το τουρ
νουά. Πολλοί ήρθαν από περιέργεια. Γ\α 
μια μικρή κοινωνία της εποχής, επρό- 
κειτο για ένα πολύ σημαντικό γεγονός. 
Η ομάδα έγινε η μία από τις δύο λατρείες 
της περιοχής. Η άλλη ήταν η χορωδία. 
Αυτοί που έδωσαν πνοή στο άθλημα ήταν 
ο Δήμαρχος της πόλης Στέφανος Γαγ- 
κούληςκαι ο Πρόεδρος του συλλόγου 
Γόννης Κωνσταντίνου.
Τον Σεπτέμβρη του 2017 ο Αμύντας στα
μάτησε τη λειτουργία, όμως από το 2021 
μια ειλικρινή προσπάθεια από νέους αν
θρώπους συντελείται για την αναγέννηση 
του συλλόγου την οποία και στηρίζουμε. 
Οφείλω να πω ένα μεγάλο ευχαριστώ στο 
άθλημα που μόνο θετικά μου έχει δώσει 
και να ευχαριστήσω όλους τους ανθρώ
πους με τους οποίους έχω συνεργαστεί».

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 21/05/2024 10:21:07 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
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Γέροντ ο ς Πα ϊσ ίο υ
«Οι πολλές ευκολίες αχρηστεύουν τον άνθρωπο...»

0 κόσμος κοιτάζει την ομορφιά σή
μερα και έτσι ξεγελιέται, με την ομορ
φιά. Τους Ευρωπαίους τους βοηθάει 
αυτό, συνέχεια με τα κατσαβίδια φτιά
χνουν όμορφα, καινούργια πράγματα, 
δήθεν πιο πρακτικά, για να μην κου
νούν τα χέρια τους οι άνθρωποι. Παλιά 
με τα μέσα που χρησιμοποιούσαν στην 
εργασία τους οι άνθρωποι, δυνάμω
ναν. Τώρα με τα μέσα που χρησιμο
ποιούν, χρειάζεται να κάνουν μετά φυ
σιοθεραπεία, μασάζ. Οι γιατροί 
ενασκούνται στο μασάζτώρα! Βλέπεις 
σήμερα μαραγκούς με κάτι κοιλιές! 
Που να εύόισκες παλιά μαραγκό με 
κοιλιά! Γιατί με την πλάνη που πήγαινε 
πέρα - δώθε κοιλιές θα έμεναν;

Οι πολλές ευκολίες, όταν ξεπερνούν 
τα όρια, τον αχρηστεύουν τον άν
θρωπο και τεμπελιάζει. Ενώ μπορεί

να γυρίση κάτι με το χέρι, σού λέει: 
«Όχι, καλύτερα να πατήσω ένα κουμπί 
και να γυρίση μόνο τού»! Όταν συνη- 
θίζη κανείς με το εύκολο, θέλει όλο 
εύκολα μετά. Σήμερα οι άνθρωποι θέ
λουν να δουλεύουν λίγο και να πλη
ρώνονται πολύ. Αν γίνεται να μη δου
λεύουν και καθόλου, ακόμη καλύτερα! 
Αυτό το πνεύμα έχει προχωρήσει και 
στην πνευματική ζωή, θέλουμε να 
αγιάσουμε δίχως κόπο. Και οι περισ
σότεροι που είναι ευαίσθητοι στην 
υγεία είναι από την καλοπέραση. Αν 
γίνη ένας πόλεμος, έτσι όπως είναι κα
λομαθημένοι οι άνθρωποι, πώς θα αν- 
τέξουν; Παλιά τουλάχιστον ήταν και 
σκληραγωγημένος ο κόσμος, ακόμη 
και τα παιδιά, και άντεξαν. Τώρα θέ
λουν βιταμίνες Β, 0,0 καί... μερσεντές, 
για να ζήσουν!

ΑΥΤΟ ΤΟ ΙΕΡΑΤΕ;
[ΕνΕΝΤ 201] ΝΕ)Ν ΥΟΗΚ, 

ΟΟΤΟΒΕΚ 18, 2019 -
Οι διαβολικές συμπτώσεις 

μίας Άσκησης Πανδημίας με 
την πραγματική Πανδημία! 

(μέρος 2ο)
η διαρροή του ιού θο ακολουθούσε μίο επιχείρηση 
συγκάλυψης της εργαστηριακής προέλευσής του, 
τόσο από τον εργολάβο των ςαϊη οί ΡυηεΙϊοη πει

ραμάτων Ρο(ογ Ό35Ζ3Κ, όσο και από τον Παγκόσμιο Ορ
γανισμό Υγείας και τον ΑπίΚοηγ Ρβυεί με τη _____

τατα θα προκόψουν σε μια πολύ σοβαρή πανδημία. Δεν 
προβλέπουμε τώρα ότι το ξέσπασμα ηϋον-2019 θα σκοτώ
σει 65 εκατομμύρια ανθρώπους. Παρόλο που η επιτραπέζια 
μας άσκηση περιλάμβανε έναν ψεύτικο καινούργιο κορω- 
νοϊό, οι πληροφορίες που χρησιμοποιήσαμε για τη μοντε
λοποίηση του πιθανού αντίκτυπου αυτού του φανταστικού 
ιού δεν είναι παρόμοιες με τον ηθον-2019”.
0 αληθινός λόγος για τη δημοσίευση της προμήθειας είναι 
ασαφής, όπως και πότε ή αν ξεκίνησε ακόμη η εργασία. 
Προσθέτει ένα άλλο ουσιαστικό στοιχείο στο αμφιλεγόμενο 
επιχείρημα ότι η πανδημία ξεκίνησε σε ένα εργαστήριο της 
ννυήθη, συυπεριλαμβανομένης της ύποπτης συμπεριφοράς 
και της συσκότισης από την κυβέρνηση της Κίνας και σημά
δια ότι η πανδημία ξεκίνησε μήνες πριν από το υποτιθέμενο 
ξέσπασμα.
Λίγες εβδομάδες πριν από το άεβάΐίηθ που έθεσε ο πρό
εδρός Βίάεη στις Αμερικανικές Υπηρεσίες Πληροφοριών για 
να παρουσιάσουν τις εκθέσεις τους σχετικά με την προ
έλευση της πανδημίας, οι Ρεπουμπλικάνοι θα ανακοινώ

σουν την πιο λεπτομερή υπόθεσή τους, υποστηρίζοντας ότι 
οι ερευνητές στη νΥυήαη θα μπορούσαν να έχουν χειριστεί 
γενετικά τον ιό και ότι «η υπεροχή των στοιχείων υποδη
λώνει ότι ο 5ΑΡ5-0ον-2 απελευθερώθηκε κατά λάθος (;) 
από ένα εργαστήριο ιολογίας της νΥυήαη».
Το προσωπικό του αντιπροσώπου ΜίοήββΙ ΜεθουΙ, Ρ-Τεχθ$ 
- ο κορυφαίος Ρεηουμπλικανός στην Επιτροπή Εξωτερικών 
Υποθέσεων της Βουλής - Ηουε© οί Ροτοιρη Αίίείτε ΟοπΊίηίΙ- 
Ιθθ, θα συμπεριλάβει αυτές τις πληροφορίες ως προσθήκη 
στην έκθεσή τους του Σεπτεμβρίου.
Τους τελευταίους μήνες, περισσότεροι ειδικοί στη δημόσια 
υγεία, επιστήμονες και κυβερνητικοί αξιωματούχοι ζήτησαν 
έρευνα για μια πιθανή διαρροή εργαστηρίου, καθώς και εξε
τάσεις για το αν ο ιός ξεκίνησε φυσικά. Έχουν ζητήσει μια 
διεξοδική, ανεξάρτητη έρευνα στην Κίνα, για την προέλευση 
της πανδημίας, αν και το ΚΚ της Κίνας αρνήθπκε την πρό
σβαση...

Συνέχεια στο επόμενο φύλλο 
(Πηγή: ΙτουπϋεΙοροΓίοεΒίί)

----- --------- !

συμμετοχή της Κίνας.
Το “ΕνεηΙ 20 Γ, που προέβλεπε 65.000.000 νε
κρούς, είχε αρχίσει να παίρνει σάρκα και οστά σχε
δόν ταυτόχρονα και στην πραγματική ζωή, αλλά με 
προγματικούς θανάτους οι οποίοι αυξάνονται καθη
μερινά. Έτσι το Κέντρο ΤοΗπε ΗορΚίπε συντονίζει 
την πανδημία (ακριβώς και στην κυριολεξία), ο ΒίΙΙ 
03ΐθ$ συνεργάζεται με την Εεο ΗθδίΙή του ΡθΙθγ 
03523Κ, ο ΠΟΥ εγκρίνει μόνο εμβόλια και κανένα 
φάρμακο (εντελώς τυχαία) και όλοι σχεδόν οι ηγέ
τες έχουν μετατραπεί σε καλοκουρδισμένους πλα- 
σιέ εμβολίων. Εντελώς τυχαία...
Διαβάζουμε στον Ιστότοπο οεηΙοΗοΓΗθΒΐΐΗδοαι- 
πίγ.οτρ; Ή άσκηση έδειξε τομείς όπου οι δημόσιες 
1 ιδιωτικές συμπράξεις θα είναι απαραίτητες κατά 
την αντίδραση σε μια σοβαρή πανδημία, προκειμέ- 
νου να μειωθούν οι μεγάλης κλίμακας οικονομικές 
και κοινωνικές συνέπειες. Τα τελευταία χρόνια, ο 
κόσμος έχει δει έναν αυξανόμενο αριθμό επιδημι
κών συμβάντων, που ανέρχονται σε περίπου 200 
συμβάντα ετησίως. Αυτά τα γεγονότα αυξάνονται 
και προκαλούν αναστάτωση στην υγεία, τις οικονο
μίες και την κοινωνία. Η διαχείριση αυτών των γε
γονότων προκσλεί ήδη τεράστια πίεση στην 
παγκόσμια ισχύ, ακόμη και απουσία πανδημικής 
απειλής. Οι ειδικοί συμφωνούν ότι είναι θέμα χρό
νου να γίνει μια από αυτές τις επιδημίες παγκόσμια, 
μια πανδημία με δυνητικά καταστροφικές συνέ
πειες. Μια σοβαρή πανδημία, η οποία γίνεται «ΕνεηΙ 
201», θα απαιτούσε αξιόπιστη συνεργασία μεταξύ 
πολλών βιομηχανιών, εθνικών κυβερνήσεων και 
βασικών διεθνών οργανισμών”.
Σχόλιο δικό μας.· Δηλαδή έναν Υπέρτατο Συντονιστή, 
ένα καλοχτενισμένο αγόρι που θα γνώριζε από ιούς 
και εμβόλια.
Διαβάζουμε στον Ιστότοπο οθηίθΓίοΓΗεαίΐήεθου- 
ΓίΙγ,0Γ9; "Πρόσφατα, το Κέντρο για την Ασφάλεια 
Υγείας έλαβε ερωτήσεις σχετικά με το κατά πόσον 
αυτή η άσκηση πανδημίας προέβλεπε την τρέχουσα 
νέα εμφάνιση κορωνοϊού στην Κίνα. Για να είμαστε 
σαφείς, το Κέντρο Ασφάλειας Υγείας και οι συνερ
γάτες του δεν έκαναν πρόβλεψη κατά τη διάρκεια 
της επιτραπέζιας άσκησης. Για το σενάριο, διαμορ
φώσαμε μια φανταστική πανδημία κορωνοϊού, αλλά 
δηλώσαμε ρητά ότι δεν ήταν πρόβλεψη, Αντ 'αυτου. 
η άσκηση χρησιμέυσε για να επισημάνει τις προκλή
σεις ετοιμότητας και αντιμετώπισης, που πιθανό-
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Χημικοί μηχανικοί του Επιστήμονες ανακαλυψαν το | Η Αυστραλία συμπεριελαβε 
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ανακάλυψαν καταλύτη που 1 βοηθάει να χρησιμοποιούμε
επιταχύνει δραματικά τη 

μετατροπή του 002 σε καύσιμο
τις λέξεις που θέλουμε 

όποτε μιλάμε

είδη υπό εξαφάνιση σε 

Ιαρκετές από τις πολιτείες τηςί
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Νεα ερευνά ισχυρίζεται οτι η Αρχαιολογικά ευρύματα σε Σπονδυλικό εμφύτευμα
πανδημία της Μαύρης πανώλης σαηλ,ά στη Γαλλία δείχνου^. δίνε, τη δυνατότητα αε

ότι ο Ηοτηο Βαρϊεπε εμφανίστηκε | παράλυτο άντρα με
στη Δυτική Ευρώπη πολύ κομμένη σπονδυλική στήλη(\δεν σκότωσε στην πραγματικότητά

τον μισό πληθυσμό της Ευρώπης I νωρίτερα απ' ότι πιστεύαμε να περπατήσει ξανά

«Δεν ξέρεις καημένε τη λαϊκή ψυ
.

παρά τα ότα. Πιότερο
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 
ΔΗΜΟΙ ΠΗ2ΠΩΝ 
Αί»%ί.ϊφίιπ.: 459

ΕΥΡΩΠΑΪΚΗ ΕΝΟΣ Η ΕΥΡΩΠΑΪΚΟ ΓΕΩΡΓΙΚΟ 
ΤΑΜΕΙΟ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ {Ε.Γ.ΤΑΑ.} 

Η Εορώκρ επενδύει στις αγροτικές περιοχές

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ
«ΑΓΡΟΤΙΚΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΤΗΣ 

ΕΛΛΑΔΑΣ 2014-2020»

ΜΕΤΡ019: «Τοπική Ανάπτυξη με πρωτοβουλία Τοπικών Κοι
νοτήτων (0110) -ΕΕΑΠΕΡ» του Π.Α.Α. 2014 -2020 ΥΠΟΜΕΤΡΟ 19.2: «Στήριξη υλοποίησης 
Δράσεων των Στρατηγικών Τοπικής Ανάπτυξης με πρωτοβουλία Τοπικών Κοινοτήτων 
(01.10) -ΙΕΑΟΕΡ, ΥΠΟΔΡΑΣΗ19.2.4.3: «Στήριξη για επενδύσεις για όημόαια χρήση σε 
υπηρεσίες και υποδομές αναψυχής, ανάπλασης χώρων εντός οικισμών, τουριστικές πλη
ροφορίες και τουριστικές υποδομές μικρής κλίμακας».

Η πίστωση προέρχεται από το Πρόγραμμα «Αγροτική Ανάπτυξη της Ελλάδας 2014- 
2020» με συγχρπμαιοδότηση από το Ε.Γ.Τ.Α.Α.

ΠΡΟΚΗΡΥΞΗ ΣΥΜΒΑΣΗΣ ΑΝΟΙΚΤΗΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ 
ΜΕΣΟ ΤΟΥ ΕΘΝΙΚΟΥ ΣΥΣΤΗΜΑΤΟΣ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟΝ ΔΗΜΟΣΙΟΝ ΣΥΜΒΑΣΕΩΝ 

(Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.)
ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΠι 1ΓΗ ΑΝΑΔΟΧΟΥ ΚΑΤΑΣΚΕΥΗΣ ΕΡΓΟΥ

Ο Δήμαρχος ΠΡΕΣΠΩΝ 
Προκηρύσσει,

ανοιχτή διαδικασία για την επιλογή αναδόχου για την κατασκευή του έργου
«ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΚΑΙ ΑΝΑΚΑΙΝΙΣΗ ΤΟΥ ΚΕΝΤΡΟΥ ΝΕΟΤΗΤΑΣ ΚΑΛΛΙΘΕΑΣ»
ΟΡν : 45453000-7 (Εργασίες γενικής επιακευής και ανακαίνισης)
0 προϋπολογισμός δημοπράτησης του έργου ανέρχεται αε 250.000,00 Ευρώ και ανα

λύεται σε:
Δαπάνη Εργασιών: 148.304,66 Ε
Γενικά έξοδα και Όφελος εργολάβου (Γ,Ε.+Ο.Ε.): 26.694,84 Ε
Απρόβλεπτα (ποσοστού 15% επί της δαπάνης εργασιών και του κονδυλίου Γ.Ε.+Ο.Ε.): 

26.249,93 Ε, που αναλώνονται σύμφωνα με τους όρους του άρθρου 156 ηαρ. 3.(α) του 
ν. 4412/2016.

Φόρος Προστιθέμενης Αξίας (ΦΠΑ 24%)·: 48.387,10 €
ΟΡν : 45453000-7 (Εργασίες γενικής επισκευής και ανακαίνισης)
Το έργο συγχρηματοδοτείται από το ΠΑ.Α. 2014-2020 (ΚΩΔ. ΕΡΓΟΥ ΟΠΣΑΑ: 

0016034846) και είναι εγγεγραμμένο στον ΚΑ: 30.7331.03 του προϋπολογισμού έτους 
2022 του Δήμου.

Η δημοπρασία 6α διεξαχθεί σύμφωνα με τον Ν.4412/2016 (ΦΕΚ Α' 147), όπως αυτός 
ισχύει κατά την ημερομηνία δημοσίευσης της παρούσης Περιληπτικής Διακήρυξης στο 
ΚΗΜΔΗΣ, στον ελληνικό τύπο και στην ιστοσελίδα της αναθέτουσας αρχής 
ν-/νννν.ρΓθ5ρθ5.9Γ, καθώς και με τους όρους της Αναλυτικής Διακήρυξης. Η επιλογή του 
Αναδόχου, θα γίνει σύμφωνα με την «ανοικτή διαδικασία» του άρθρου 27 του ν.4412/2016 
και υπό τις προϋποθέσεις του νόμου αυτού όπως τροποποιήθηκε και ισχύει.

Η οικονομική προσφορά των διαγωνιζομένων, θα συνταχθεί και θα υποβληθεί σύμφωνα 
με τσ οριζόμενα στο άρθρο 95 παρ.2α του Ν. 4412/16 όπως τροποποιήθηκε και ισχύει. 
Κάθε προσφέρων μπορεί να υποβάλει μόνο μία προσφορά, δεν επιτρέπεται η υποβολή 
εναλλακτικών προσφορών και δε γίνονται δεκτές προσφορές για μέρος του αντικειμένου 
σύμβασης.

Κριτήριο για την ανάθεση της σύμβασης είναι η πλέον συμφέρουσα από οικονομική 
άποψη προσφορά μόνο βάσει τιμής (χαμηλότερη τιμή).

Στοιχεία σχετικά με τον τόπο εκτέλεσης του έργου αλλά και περιγραφή & ουσιώδη χα
ρακτηριστικά αυτού δίδονται στα άρθρα 11.2 και 11.3 του τεύχους της αναλυτικής Διακή
ρυξης.

Η συνολική προθεσμία εκτέλεσης του έργου, ορίζεται σε είκοσι τέσσερεις (24) μήνες 
και αρχίζει από την ημέρα υπογραφής της σύμβασης.

Οι προσφορές υποβάλλονται από τους οικονομικούς, φορείς ηλεκτρονικά μέσω της 
ηλεκτρονικής πλατφόρμας του Ε.Σ.Η.Δ.Η.Σ. (με συστημικό αριθμό: 181926) 
νννννν.ρΓθΓηΐΙήθυ5.9ον.9Γ, στην Ελληνική γλώσσα, σε ηλεκτρονικό φάκελο.

Ως ημερομηνία και ώρα λήξης της προθεσμίας υποβολής των προσφορών ορίζεται 
η 04/03/2022, ημέρα Παρασκευή και ώρα 14;00μ.μ.

Ως ημερομηνία και ώρα ηλεκτρονικής αποσφράγισης των προσφορών ορίζεται π 
11/03/2022, ημέρα Παρασκευή και ώρα 10:00π.μ.

Αν, για λόγους ανωτέρας βίας ή για τεχνικούς λόγους δεν διενεργηθεί η αποσφράγιση 
κατά την ορισθείσα ημέρα ή αν μέχρι τη μέρα αυτή δεν έχει υποβληθεί καμία προσφορά, 
η αποσφράγιση και η καταληκτική ημερομηνία αντίστοιχα μετατίθενται σε οηοιαδήποτε 
άλλη ημέρα, με απόφαση της αναθέτουσας αρχής. Η απόφαση αυτή κοινοποιείται στους 
προσφέροντες, μέσω της λειτουργικότητας “Επικοινωνία”, πέντε (5) τουλάχιστον εργάσιμες 
ημέρες πριν τπ νέα ημερομηνία, και αναρτάιαι στο ΚΗΜΔΗΣ, στην ιστοσελίδα της αναθέ
τουσας αρχής, εφόσον διαθέτει, καθώς και στον ειδικό, δημόσια προσβάσιμο, χώρο “ηλε
κτρονικοί διαγωνισμοί" της πύλης νννννν.ρΓΟΓηΐίήθυε.ρον.ςΓ του ΕΣΗΔΗΣ. Αν και στη νέα 
αυτή ημερομηνία δεν καταστεί δυνατή η αποσφράγιση των προσφορών ή δεν υποβληθούν 
προσφορές, μπορεί να ορισθεί και νέα ημερομηνία, εφαρμοζομένων κα ά τα λοιπά των 
διατάξεων των δύο προηγούμενων εδαφίων.

Δικαίωμα συμμετοχής (σύμφωνα με το άρθρο 21 και με τα κριτήρια εη λογής των 
άρθρων 22Β-22Δ της αναλυτικής διακήρυξης) στη διαδτ αία σύναψης σύμβασης έχουν: 
φυσικά ή νομικά πρόσωπα, ή ενώσεις αυτών Ποϋ 5κυ. :· ριοποιούνται στην Α2 τάξη και 
άνω για έργα κατηγορίας ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ και στην Α1 τάζη και άνω για έργα κατηγορίας 
ΗΛΕΚΤΡΟΜΗΧΑΝΟΛΟΠΚΑ κατά την έννοια του άρθρου 100 του ν.3669/2008, όπως τρο
ποποιήθηκε και ισχύει και που είναι εγκατεστημένα σε:

α) σε κράτος-μέλος τηςΈνωσης,
8) σε κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.),
γ) σε τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό 

ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4 και 5 και τις γενικές 
σημειώσεις του σχετικού με την Ένωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς 
και

δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ' της παρούσας παραγράφου 
και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με την'Ενωση σε θέματα διαδικασιών 
ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων.

Οικονομικός φορέας συμμετέχει είτε μεμονωμένα είτε ως μέλος ένωσης.
Οι ενώσεις οικονομικών-φορέων συμμετέχουν υπό τους όρους των παρ. 2, 3 και 4 του 

άρθρου 19 και των παρ. 1 (ε) και 3 (β)του άρθρου 76 του ν. 4412/2016.
Δεν απαιτείται από τις εν λόγω ενώσεις να περιβληθούν συγκεκριμένη νομική μορφή 

για την υποβολή προσφοράς. Σε περίπτωση που η ένωση αναδειχθεί ανάδοχος η νομική 
της μορφή πρέπει νσ είναι τέτοια που να εξασφαλίζεται η ύπαρξη ενός και μοναδικού φο
ρολογικού μητρώου για την ένωση (ηχ κοινοπραξία).

Για το διαγωνισμό και την εκτέλεση του έργου ισχύουν οι διατάξεις που ορίζονται στο 
άρθρο 7 της Αναλυτικής Διακήρυξης.

Για την συμμετοχή στον διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση από τους συμμετέχοντες 
οικονομικούς φορείς, κατά τους όρους της παρ. 1 α) του άρθρου 72 του ν.4412/2016 εγ
γυητική επιστολή συμμετοχής 2% και ανέρχεται στο ποσό των #4.032,26€# τεσσάρων χι
λιάδων τριάντα δύο ευρώ και είκοσι έξι λεπτών.

Στην περίπτωση ένωσης οικονομικών φορέων, η εγγύηση συμμετοχής περιλαμβάνει 
και τον όρο ότι η εγγύηση καλύπτει τις υποχρεώσεις όλων των οικονομικών φορέων που 
συμμετέχουν στην ένωση.

Οι εγγυητικές επιστολές συμμετοχής περιλαμβάνουν κατ’ ελάχιστον τα στοιχεία που 
αναφέρονται στο άρθρο 15.2 της Αναλυτικής διακήρυξης. Η εγγύηση συμμετοχής πρέπει 
να ισχύει τουλάχιστον για τριάντα (30) ημέρες μετά τη λήξη του χρόνου ισχύος της προ
σφοράς του άρθρου 19 της Αναλυτικής διακήρυξης, άλλως η προσφορά απορρίπτεται.

Προβλέπεται η χορήγηση προκαταβολής στον Ανάδοχο. Προβλέπεται η χορήγηση πρό
σθετης καταβολής (πριμ) στον Ανάδοχο. -

Η έγκριση Ανάληψης υποχρέωσης και διάθεση πίστωσης πολυετούς δαπάνης έγινε με 
την απόφαση ΑΑΥ 391/2021 με αριθμ. ηρωτ. 5491/22-12-2021 (σύμφωνα με το άρθρο 4 
παρ. 4 του π.δ 80/2016).

Προσφέρεται ελεύθερη, πλήρης, άμεση και δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση στα έγγραφα 
της σύμβασης, στον ειδικό, δημόσια προσβάσιμο. χώρο “ηλεκτρονικοί διαγωνισμοί" της 
πύλης νννννι/.ρΓθΓΏΐΙήθυ5.9ον.9Γ, στο ΚΗΜΔΗΣ. καθώς και στην ιστοσελίδα της αναθέτουσας 
αρχής του Δήμου ΓΊρεσπών νννννν.ρΓθδρθε.ςπ

Συγκινούν τα παιδιά Ομογε ν ώ

Δ;
γ ι α την Ημέρα των Ελλη νικών

Π»------------------------------------- Ί—ΙΙ· 1111—Ιι----------------------------------------------------------------Γ»
ημοκρατία, μεράκι, φιλό
τιμο: Οι αγαπημένες λέξεις 

ίπαιδιών της ομογένειας
Την Παγκόσμια Ημέρα Ελληνικής 
Γλώσσας τίμησε με έναν ιδιαίτερα 
πρωτότυπο τρόπο το Γενικό Προξε
νείο της Ελλάδας στο Σικάγο, που 
δημιούργησε ένα βίντεο με παιδιά 
δεύτερης και τρίτης γενιάς Ελλήνων 
Ομογενών στην Αμερική τα οποία 
μοιράζονται τις αγαπημένες τους ελ
ληνικές λέξεις.
Πρόκειται για ένα πολύ συγκινητικό 
βίντεο, στο οποίο τα παιδιά των 
Ομογενών απαντούν σε άψογα ελ
ληνικά, επιλέγοντας μεταξύ άλλων 
λέξεις όπως «δημοκρατία», «με
ράκι» και «φιλότιμο».
«Μια λέξη αρκεί. Να μας ταξιδέψει, 
να μας συγκινήσει, να ξυπνήσει αναμνήσεις, μυρω
διές και γεύσεις. Να μηδενίσει την απόσταση από το 
Σικάγο ως το «πέτρινο ακρωτήρι στη Μεσόγειο». 
Ευχαριστούμε τους γονείς, τους δασκάλους και τα 
παιδιά που γιόρτασαν μαζί μας την Παγκόσμια Ημέρα 
Ελληνικής Γλώσσας! Μονάχη έγνοια η γλώοσα μου 
στις αμμουδιές του Ομήρου...», σημειώνει από την

πλευρά του το Γενικό Προξενείο στο Σικάγο. 
Υπενθυμίζεται ότι αντίστοιχες δράσεις εορτασμού της 
Παγκόσμιας Ημέρας Ελληνικής Γλώσσας πραγματο
ποιήθηκαν από διάφορες ελληνικές κοινότητες οε 
όλο τον κόσμο, με τους Ομογενείς να τιμούν για μία 
ακόμη φορά τον ελληνικό πολιτισμό και την ιστορία 
τους.

Η δεξιά, η αριστερά και η ελευθερία του λόγου

Σ
την κομισιόν φέρνουν 
πέντε βουλευτές του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ, τους απρεπείς χα
ρακτηρισμούς κατά δημοσιο
γράφων, την επίθεση στην 

Ελευθερία του τύπου και την 
ευθεία παρέμβαση στη δικαιο
σύνη από τον Κυριάκο Μητσο- 
τάκη.
Ο Μητσοτάκης μιλώντας πρό
σφατα στη Βουλή, αποκάλεσε 
τους δημοσιογράφους που 
έχουν το θάρρος να τον κρίνουν 
αρνητικά, ” συμμορία ελεύθερο- 
δολοφονίας και υπόκοσμο”. Στο 
τέλος οι ευρωβουλευτές τελει
ώνουν με το ερώτημα: “τι μέτρα 
θα πάρει η κομισιόν προκειμένου 
να σταματήσει η διαρκής κλιμα
κούμενη υποβάθμιση του κρά
τους δικαίου;".
Πολύ καλά κάνουν οι Συριζαίοι 
και. καταγγέλλουν την αντιδημο- ; 
κρατική συμπεριφορά του Μη- 
τσοτάκη. Το παράδοξο όμως είναι 
πως και στην παράταξή τους υπάρχουν στελέχη με 
Μητσοτάκικη συμπεριφορά. Το γνωρίζουν οι καπε- 
ταναίοι της Κουμουνδούρου, όμως δεν βγάζουν από 
την άμμο τα κεφάλια τους.
Τους το ξανά θυμίζουμε λοιπόν. Εδώ στη μικρή μας 
Φλώρινα, ένας απλός πολίτης ζήτησε από την βου
λευτίνα του ΣΥΡΙΖΑ να πάρει δημόσια θέση και να 
απαντήσει στις πολιτικές φήμες που κυκλοφορούν 
εις βάρος της και κατ επέκταση και της δημοκρατικής 
μας παράταξης.
Η αριστερή συντρόφισοα δεν απάντησε ως όφειλε 
και να ρίξει φως , για να κρίνει και να ξεχωρίσει η 
κοινωνία, την αλήθεια από το ψέμα.
Έκανε όμως αυτό που κάνει και ο 
δεξιός Μητσοτάκης. Απείλησε τον 
απλό πολίτη με απαράδεκτες απα- 
ξιωτικές εκφράσεις όπως:" δεν επι
λέγω τη νομική οδό, αν ο κύριος

Γράφει ο
Χριστάκης Ιωάννης

Δεν αντιμετωπιστεί με όρους της 
ψυχικής επιστήμης μάλλον πρέ
πει να αντιμετωπιστεί από τη νο
μική επιστήμη, με την βρώμικη 
πένα ο συκοφάντης αδυνατεί να 
καταλάβει πώς λειτουργούν οι 
άνθρωποι σε ένα κόμμα της αρι
στερός, κάποιος πρέπει να τον 
σταματήσει”.
Το ακούτε σύντροφοι της αριστε
ρός; Κάποιος πρέπει να του κλεί
σει το στόμα. Έτσι λειτουργούν 
οι άνθρωποι στο κόμμα της αρι
στερός;
Σειρά μας τώρα να ρωτήσουμε 
και εμείς οι απλοί πολίτες τον 
Αλέξη Τσίηρα : τι μέτρα θα πάρει 
προκειμένου τα αριστερά του 
στελέχη , που λιγουρεύονται 
υπουργικά έδρανα , ώστε να μά
θουν τι σημαίνει ισοτιμία πολιτών 
και πολιτικών , τι σημαίνει κοι
νωνική δικαιοσύνη ,τι σημαίνει 
ελεύθερος πολίτης;

ΥΓ. : Εδώ οφείλω νο κάνω μία σύγκριση. Από τπ 
Φλώρινα πέρασε ο παντοδύναμος βουλευτής και 
υπουργός του ΠΑΣΟΚ . Γιώργος Λιάνης. 0 Λιάνης 
στα 22 του χρόνια πολιτικής παρουσίας , δέχτηκε 
σκληρότατες κριτικές για την πολιτική του συμπερι
φορά. Έδινε όμως πάντα με πολιτικό πολιτισμό και 
ήθος τις δικές ίου απαντήσεις σε όλους και για όλα. 
Δεν .υποτίμησε και δεν κράτησε κακία σε κανέναν. 
Επεδίωκε μάλιστα και κατ ιδίαν συζήτηση με τους 
πολίτες που είχαν τότε το θάρρος νο τον κρίνουν αρ
νητικά.

Γράφει ο Γιάννης Χρηστάκης

Εφόσον έχουν ζητηθεί εγκαίρως, ήτοι έως 
την 22/02/2022 η αναθέτουσα αρχή παρέχει 
σε όλους τους προσφέροντες που συμμετέ
χουν στη διαδικασία σύναψης σύμβασης συμ 
πληρωματικές πληροφορίες σχετικά με τσ έγ
γραφα της σύμβασης, το αργότερο στις 
28/02/2022.

Η δαπάνη δημοσίευσης θα βαρύνει τον 
ανάδοχο σύμφωνα με το άρθρο 4 παρ. 3 του 
Ν. 3548/07. όπως προστέθηκε με το άρθρο 
46 του Ν. 3801/2009.

Το έργο χρηματοδοτείται από το Πρό
γραμμα “Αγροτική Ανάπτυξη της Ελλάδας 
2014 - 2020 προσέγγιση ΟΕίΩ 1_ΕΑΩΕΒ“ με 
συγχρηματοδότηση από το Ε.Γ.Τ.Α.Α. και συγ
κεκριμένα από την ΣΑ 082/1. Ο Κωδικός ΣΑΕ 
του έργου είναι 2017ΙΕ08210000.

Πληροφορίες παρέχονται από τους υπαλ
λήλους της Τεχνικής Υπηρεσίας του Δήμου 
κατά τις εργάσιμες μέρες και ώρες (τηλέ
φωνο επικοινωνίας 2385351320-21-22).

Λαιμός 14-02-2022.

Ο Δήμαρχος
Παναγιώτης Πασχαλίδης

τώρα και στον χώρο σας...

... ΟΕΙΙΥΕΚΥ

Λαλαγιάννη
τ. 2385 ο 24401 - τνΚειίτ’δ κρ 6980101298
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ΕΛΛΗΝΙΚΗΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Αμύνταιο 08-02-2022
ΝΟΜΟΣΦΛΩΡΙΝΑΣ Αριθ.Πρωτ.1980

! ΔΗΜΟΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ \

! Δ/ΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ \

; ΚΑΙ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ
Ταχ. Δ/νση: Γρηγορίου Νικολαϊδη 2 

I 53200 Αμύνταιο
| Τηλέφωνο: 2386 3 501 35 \

ΡΑΧ:2386350133
! Πληροφ.: ΚατσουηάκηςΑναστάσιος

ΠΡΟΚΗΡΥΞΗ (ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ)
ΔΙΕΘΝΗ ΑΝΟΙΚΤΟΥ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟΥ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ: “ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΚΑΙ ΕΓΚΑ- ■ 

! ΤΑΣΤΑΣΗ ΣΥΣΤΗΜΑΤΟΣ ΤΗΛΕΜΕΤΡΙΑΣ ΜΕ ΣΚΟΠΟ ΤΗΝ ΜΕΙΩΣΗ ΤΟΥ ΜΗ ΤΙΜΟ I 
ί ΛΟΓΟΥΜΕΝΟΥ ΝΕΡΟΥ ΣΤΑ ΔΙΚΤΥΑ ΥΔΡΕΥΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ"

0 Δήμαρχος Αμυνταίου προκηρύσσει διεθνή ανοικτό ηλεκτρονικό διαγωνισμό (με κρι
τήριο ανάθεσης την πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά, βάσει της βέλ
τιστης σχέσης ποιότητας-τιμής), για την προμήθεια με τίτλο "ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΚΑΙ ΕΓΚΑ
ΤΑΣΤΑΣΗ ΣΥΣΤΗΜΑΤΟΣ ΤΗΛΕΜΕΤΡΙΑΣ ΜΕ ΣΚΟΠΟ ΤΗΝ ΜΕΙΩΣΗ ΤΟΥ ΜΗ 
ΤΙΜΟΛΟΓΟΥΜΕΝΟΥ ΝΕΡΟΥ ΣΤΑ ΔΙΚΤΥΑ ΥΔΡΕΥΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ" εν
δεικτικού προϋπολογισμού 297.600,00 € με Φ.Π.Α. 24%, (ΟΡν: 34144512-0) για την οποία 
έχει συνταχθεί με την από 03-07-2018 μελέτη από την Τεχνική Υπηρεσία του Δ. Αμυν
ταίου.

1. Αναθέτουσα Αρχή - Στοιχεία επικοινωνίας:
Επωνυμία: Δήμος Αμυνταίου, Ταχυδρομική Διεύθυνση: Γρ. Νικολαϊδη 2 Αμύνταιο, Τ.Κ. 

53200, Ελλάδα.
Κωδικός ΝΙΓΓ5: Ε1533 Τηλέφωνο 2386350135, 2386350144 Ρθχ: 23863 50133, Ηλε

κτρονικό Ταχυδρομείο: Κ3ΐ5ουρ3ΐ<ΐ53η@3Γηγηΐ3ίο.9Γ, Αρμόδιος πληροφορίες Κατσουπάκης 
Αναστάσιος, Γενική Διεύθυνση στο διαδίκτυο (ϋΡΙ_): νννννν.3ΐτιγηΐ3Ϊο.9Γ

2. Τίτλος προμήθειας: " ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΚΑΙ ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΣΥΣΤΗΜΑΤΟΣ ΤΗΛΕ
ΜΕΤΡΙΑΣ ΜΕ ΣΚΟΠΟ ΤΗΝ ΜΕΙΩΣΗ ΤΟΥ ΜΗ ΤΙΜΟΛΟΓΟΥΜΕΝΟΥ ΝΕΡΟΥ ΣΤΑ ΔΙΚΤΥΑ 
ΥΔΡΕΥΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ"

3. Συνολικός Προϋπολογισμός: 5.997.880,00€ με ΦΠΑ 24% (χωρίς ΦΠΑ: 
4.837.000,00€, πλέον ΦΠΑ 24%:1. 160. 880, 00 €).

4. Κωδικός ΟΡν: 32441100-7 «Τηλεμετρικό Σύστημα Παρακολούθησης» και 
32441200-8 «Εξοπλισμός τηλεμετρίας και ελέγχου».

5. Κωδικός ΝϋΤ5:Ε1_ 134002
6. Σύντομη περιγραφή:
• Ο τηλε - έλεγχος - τηλεχειρισμός όλων των κρίσιμων παραμέτρων (παροχή, πίεση, 

στάθμη, ποιοτικά χαρακτηριστικά, λειτουργία αντλιών, χλωρίωση πόσιμου νερού και άλλες 
κρίσιμες παραμέτρους) στις υποδομές τροφοδοσίας του εξωτερικού δικτύου μέσω της 
εγκατάστασης Εξήντα Ενός (61) Τοπικών Σταθμών Ελέγχου (Τ.Σ.Ε.) θα δημιουργήσει ένα 
υπόβαθρο παρακολούθησης των απωλειών του δικτύου, θα δώσει τα απαραίτητα δεδομένα 
για τον υπολογισμό του υδατικού ισοζυγίου, θα οδηγήσει στην αποδοτικότερη λειτουργία 
του δικτύου μειώνοντας δραστικά το κατασησταλούμ^νο νερό και χο κόστος λειτουργίας 
των γεωτρήσεων και των αντλιοστασίων μέσω της εγκατάστασης ρυθμιστών στροφών 
(ΙηνθΓΐθΓε), ενώ θα παρέχει στο Δήμο τη δυνατότητα παρακολούθησης των βασικών πα
ραμέτρων λειτουργίας του δικτύου σε πραγματικό χρόνο,

• 0 τηλε - έλεγχος της παροχής και της πίεσης και ο τηλεχειρισμός/ εξελιγμένη διαχεί
ριση της πίεσης σε εισόδους πιεζομετρικών ζωνών των εσωτερικών δικτύων μέσω της 
εγκατάστασης Τριών (3) Τοπικών Σταθμών Διαχείρισης Πίεσης (Τ.Σ.Δ.Π.) θα επιφέρει την 
εξισορρόπηση στη λειτουργία των δικτύων, την αποφυγή υπέρ πιέσεων, θα δώσει τα απα
ραίτητα δεδομένα για τον υπολογισμό του υδατικού ισοζυγίου, θα οδηγήσει στην αποδο
τικότερη λειτουργία του δικτύου μειώνοντας δραστικά το κατά σπαταλούμενο νερό ενώ 
θα παρέχει στο Δήμο τη δυνατότητα παρακολούθησης των παροχών και των πιέσεων του 
δικτύου (με δυνατότητα τηλεχειρισμού) σε πραγματικό χρόνο,

• Ο τηλε - έλεγχος της πίεσης σε κρίσιμες θέσεις των εσωτερικών δικτύων (ακραία 
σημεία του δικτύου που παρουσιάζουν πολύ υψηλές ή πολύ χαμηλές πιέσεις) μέσω της 
εγκατάστασης Δέκα Έξι (16) Τοπικών Σταθμών Ελέγχου Πίεσης (Τ.Σ.Ε.Π.) θα οδηγήσει σε 
άμεση ειδοποίηση σε περίπτωση που οι τιμές της πίεσης μετρηθούν εκτός του ορισμένου 
εύρους, θα οδηγήσει στην αποδοτικότερη λειτουργία του δικτύου μειώνοντας δραστικά 
το κατασπαταλούμενο νερό, θα παρέχει στο Δήμο τη δυνατότητα παρακολούθησης των 
πιέσεων του δικτύου σε πραγματικό χρόνο, ενώ παράλληλα οι θέσεις των σταθμών αυτών 
θα αποτελούν σημεία οδήγησης των σταθμών τύπου Τ.Σ.Δ.Π.,

• 0 τηλε - έλεγχος των ποιοτικών χαρακτηριστικών και της πίεσης σε επιλεγμένες 
θέσεις των εσωτερικών δικτύων (σημεία ιδιαίτερου υγειονομικού ενδιαφέροντος του δι
κτύου) μέσω της εγκατάστασης Δέκα Τεσσάρων (14) Τοπικών Σταθμών Ελέγχου Ποιότητας 
και Πίεσης (Τ.Σ.Ε.Π.Π.) θα οδηγήσει σε άμεση ειδοποίηση σε περίπτωση που οι τιμές των 
ποιοτικών παραμέτρων ή/ και της πίεσης μετρηθούν εκτός του ορισμένου εύρους, θα οδη
γήσει στην αποδοτικότερη λειτουργία του δικτύου μειώνοντας δραστικά το κατασπατα
λούμενο νερό, προστατεύοντας τη δημόσια υγεία θα παρέχει στο Δήμο τη δυνατότητα πα
ρακολούθησης ποιοτικών παραμέτρων και των πιέσεων του δικτύου σε πραγματικό χρόνο,

• Ο τηλε - έλεγχος της κατανάλωσης στις απολήξεις του εσωτερικού δικτύου με την 
εγκατάσταση Επτά Χιλιάδων Εκατό (7.100) Ψηφιακών Υδρομετρητών (Ψ.Υ.) χωρίς κινού
μενα μέρη με ενσωματωμένο επικοινωνιακό εξοπλισμό και μπαταρία σε υφιστάμενες υδα- 
τοπαροχές θα δημιουργήσει ένα νέο υπόβαθρο παρακολούθησης των απωλειών του εσω
τερικού δικτύου και θα δώσει τα απαραίτητα δεδομένα για τον υπολογισμό του υδατικού 
ισοζυγίου αλλά και των τοπικών απωλειών. Η εγκατάσταση των διατάξεων και οι σύγκριση 
των καταγεγραμμένων τιμών με τα δεδομένα καταγραφής των υπόλοιπων σταθμών ελέγ
χου θα προσδώσει τις πληροφορίες εκείνες που πιθανώς να υποδείξουν την ύπαρξη διαρ
ροών στο δίκτυο με άμεσο τρόπο δίνοντας λεπτομέρειες για το σημείο στο οποίο εντοπί
ζονται οι διαρροές, αλλά και για το συνολικό μέγεθος τους.

• Η προμήθεια Φορητών Σταθμών Ελέγχου (Φ.Σ.Ε.) αποτελούμενων από διατάξεις εν
τοπισμού διαρροών, διατάξεις προγραμματισμού των ψηφιακών υδρομετρητών και διάταξη 
μέτρησης των ποιοτικών χαρακτηριστικών του νερού θα οδηγήσει στο σημειακό εντοπισμό 
των διαρροών, και μάλιστα με άμεση ειδοποίηση του Δήμου για την εκδήλωση διαρροής 
σε συγκεκριμένο σημείο και αποτελεί το τελευταίο αλλά πλέον σημαντικό βήμα για την 
παρακολούθηση των διαρροών αλλά και την ελαχιστοποίησή τους. 0 σημειακός εντοπισμός 
υπό την έννοια της υπόδειξης του συγκεκριμένου κλάδου στον οποίο υφίσταται μία παλαιό 
διαρροή ή εκδηλώθηκε μία νέα, αποτελεί πολύ σημαντικό παράγοντα αναφορικά με την 
ταχύτητα επέμβασης για την επιδιόρθωσή της. Επιπλέον για την διακρίβωση της ποιότητας 
του νερού σε επιλεγμένες θέσεις υπάρχει φορητός εξοπλισμός μέτρησης ποιότητας νερού 
με δυνατότητα τηλεμετρικής επικοινωνίας ο οποίος δύναται να υποκαταστήσει σε μεγάλο 
ποσοστό τις εργαστηριακές δοκιμές μειώνοντας σημαντικά και το χρόνο που μέχρι σήμερα 
απαιτείται από τη λήψη του δείγματος μέχρι τη λήψη του αποτελέσματος

• Η προμήθεια και εγκατάσταση Κεντρικού Σταθμού Ελέγχου (Κ.Σ.Ε.) ο οποίος θα πε
ριλαμβάνει κατάλληλο εξοπλισμό (ΗοΓάννθΓθ) και λογισμικά (5οίΙνν3Γθ) θα συγκεντρώνει 
το σύνολο των δεδομένων από τους απομακρυσμένους σταθμούς, αλλά και θα επιτηρεί 
το επικοινωνιακό δίκτυο για την ορθή και αδιάλειπτη λειτουργία του. Τα λογισμικά θα 
χρησιμοποιούνται για την εποπτική παρακολούθηση και τον τηλεχειρισμό των εγκατα
στάσεων και του εξοπλισμού που περιλαμβάνονται στο σύνολο των υποδομών, καθώς 
και για τη συλλογή δεδομένων από αυτούς. Τα λογισμικά αυτά θα είναι τα βασικά εργαλεία 
παρακολούθησης της λειτουργίας του δικτύου ύδρευσης και διενέργειας επεμβάσεων 
από τους χειριστές.

Αναλυτικά στοιχεία και προδιαγραφές των προς προμήθεια ειδών και υλικών καθώς 
και οι εργασίες ενσωμάτωσης τους, περιγράφονται στα τεύχη Τεχνικής Περιγραφής και 
Τεχνικών Προδιαγραφών.

7. Κριτήριο ανάθεσης: Το κριτήριο ανάθεσης είναι η πλέον συμφέρουσα από οικονο
μική άποψη προσφορά βάσει της βέλτιστης σχέσηςποιότητας-τιμής.

8. Εναλλακτικές προσφορές: Εναλλακτικές προσφορές δεν γίνονται δεκτές.
9. Χρόνος παράδοσης: Δέκα οκτώ(18) μήνες από την ημερομηνία υπογραφής της- 

σύμβασης.
10. Δικαιούμενοι συμμετοχής: Όπως περιγράφεται στην αναλυτική Διακήρυξη του- 

Διαγωνισμού
11. Εγγυήσεις: Για την έγκυρη συμμετοχή στη διαδικασία σύναψης της παρούσας 

σύμβασης, κατατίθεται από τους συμμετέχοντες οικονομικούς φορείς (προσφέροντες), 
εγγυητική επιστολή συμμετοχής, που ανέρχεται στο ποσό των ενενήντα έξι χιλιάδων επτα
κοσίων σαράντα ευρώ (96.740,00 €) που αντιστοιχεί στο 2% του προϋπολογισμού της 
παρούσας, χωρίς τον ΦΠΑ με την κατάλληλη στρογγυλοποίηση, όπως περιγράφεται και 
στο άρθρο 2.2.2 της Διακήρυξης.

12. Παραλαβή προσφορών / Πρόσβαση στα Έγγραφα: Η καταληκτική ημερομηνία 
υποβολής προσφορών είναιη 21/03/2022και ώρα 14:00.

Η διαδικασία θα διενεργηθεί με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλε
κτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.Δ.Η.Σ.), η οποία είναι προσβάσιμη μέσω της Δια
δικτυακάς πύλης \Λ/ννν^.ρΓθΓπΐΙήθυ5.9ον.9Γτου ως άνω συστήματο και το άνοιγμα των προ
σφορών θα γίνει την 28/03/2022 και ώρα 10:00 π.μ.

1
5
5
ί
5
!
I
ί
ί
!
ί
ί
ί
ί
ί
ί
ί
ί
ί
ί
ί
ί·.
I
»
»
ί
ΐ
ϊ
ί
«
ϊ
ί

Αστυνομικές Ειδήσεις
Συνελήφθη 

29χρονος στη 
Φλώρινα για 
καλλιέργεια 
δενδρυλλίου

κάνναβης

Δ.Α.
ΦΛΩΡΙΝΑΣ

ΤΜΗΜΑ ΣΥΝ. ΦΥΛΑΞΗΣ 
ΚΑΤΩ ΚΛΕΙΝΩΝ

Σ
υνελήφθη την Τετάρτη (09- 
02-2022) το πρωί στη Φλώ
ρινα, από αστυνομικούς της 
Ειδικής Ομάδας του Τμήματος Συ

νοριακής Φύλαξης Κάτω Κλεινών 
Φλώρινας, 29χρονος ημεδαπός, 
για καλλιέργεια δενδρυλλίου κάν
ναβης.

ί.

Συγκεκριμένα, κατόπιν κατάλλη
λης αξιοποίησης στοιχείων πραγ
ματοποιήθηκε χθες το πρωί από 
προαναφερόμενους αστυνομικούς 
έρευνα σε οικία του 29χρονου στη 
Φλώρινα, κατά την οποία βρέθηκε 
και κατασχέθηκε ένα δενδρύλλιο 
κάνναβης, ύψους 0,50 μέτρων πε
ρίπου, το οποίο ήταν εμφυτευμένο 
σε γλάστρα.
Προανάκριση για την υπόθεση 
ενήργησε το Τμήμα Ασφαλείας 
Φλώρινας, ενώ ο συλληφθείς, με 
τη σε βάρος του σχηματισθείσα δι
κογραφία, οδηγήθηκε στην κα. Ει
σαγγελέα Πλημμελειοδικών Φλώ
ρινας.

Σύλληψη 
δΟχρονου 

αλλοδαπού στη 
Φλώρινα, διότι 
εκκρεμούσε σε 

βάρος του 
Ένταλμα Σύλληψης

Σ
υνελήφθη την Τετάρτη 
(09-02-2022) το πρωί στη 
Φλώρινα, από αστυνομι
κούς του Τμήματος Ασφάλειας 

Φλώρινας, δΟχρονος αλλοδα
πός, διότι σε βάρος του εκκρε
μούσε Ένταλμα Σύλληψης του 
κ. Ανακριτή του Α' Τμήματος 
Πλημμελειοδικών Κορίνθου, 
για απόπειρα ανθρωποκτονίας. 
Ο συλληφθείς οδηγήθηκε στην κα. 
Εισαγγελέα Πλημμελειοδικών 
Φλώρινας.

νομικούς της Ομάδας Πρόλη
ψης και Καταστολής Εγκλημα
τικότητας (Ο.Π.Κ.Ε.) του Τμή
ματος Ασφάλειας Φλώρινας, 
70χρονος ημεδαπός, για παρά
νομη μεταφορά 42χρονου αλ
λοδαπού.
Ειδικότερα, στο πλαίσιο στοχευ- 
μένων αστυνομικών ελέγχων για 
τον εντοπισμό ατόμων που δρα
στηριοποιούνται στην παράνομη 
διακίνηση αλλοδαπών, εντοπί
στηκε από τους προαναφερόμε
νους αστυνομικούς σε περιοχή της 
Φλώρινας, Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο με 
οδηγό τον 70χρονο και σε έλεγχο 
που πραγματοποιήθηκε διαπιστώ
θηκε ότ μετέφερε παράνομα έναν 
42χρον^ αλλοδαπό, ο οποίος επα
νήλθε πα' άνομα στη χώρα. 
Κατασχέθηκαν το ανωτέρω Ι.Χ.Ε. 
αυτοκίνητο που χρησιμοποιήθηκε 
για τη μεταφορά και -3- κινητά τη
λέφωνα.
Προανάκριση για την υπόθεση 
ενήργησε το Τμήμα Συνοριακής 
Φύλαξης Κάτω Κλεινών, ενώ ο 
συλληφθείς με τη δικογραφία κα- 
κουργηματικού χαρακτήρα που 
σχηματίσθηκε σε βάρος του, οδη
γήθηκε στην κα. Εισαγγελέα 
Πλημμελειοδικών Φλώρινας.

Συνελήφθη 
35χρονος 

αλλοδαπός στη 
Φλώρινα, σε 

βάρος του οποίου 
εκκρεμούσε

Το πλήρες κείμενο της διακήρυξης και τα 
λοιπά συμβατικά τεύχη διατίθενται από το δι- 
κτυακό τόπο του διαγωνισμού μέσω της δια
δικτυακάς πύλης νννν\Λ/.ρΓθ(ΤΉΐήθυ5.9ον.9Γ 
του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. Ομοίως το σύνολο των τευ
χών του διαγωνισμού θα βρίσκονται αναρτη- 
μένα στην ιστοσελίδα του Δήμου και συγκε
κριμένα στη διεύθυνσηήΠρ://άϊπηθ5νοίου.9Γ.

13. Χρόνος ισχύος προσφορών: έξι (6) 
μήνες από την επόμενη της διενέργειας του- 
διαγωνισμού.

14. Δημοσιεύσεις: Ηπαρούσα απεστάλη- 
μεηλεκτρονικάμέσαγιαδημοσίευσηστις 
28/01/2022 στην Υπηρεσία Εκδόσεων της Ευ
ρωπαϊκής Ένωσης. Το πλήρες κείμενο της 
Διακήρυξης καταχωρήθηκε στο Κεντρικό 
Ηλεκτρονικό Μητρώο Δημοσίων Συμβά- 
σεων(ΚΗΜΔΗΣ), στη διαδικτυακά πύλη του 
Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.:Ηηρ://\Α/νννν.ρΓθπτίΐΗβυ5.9ον.9Γ0 
που έλαβε Συστημικό Αύξοντα 
Αριθμό:! 51239, στην ιστοσελίδα της αναθέ- 
τουσας αρχής στη διεύθυνση (ϋΡΙ_):ννν\/νν.άϊ- 
ηηο5νοίου.9Γ, στον ιστότοπο ή1ίρ://θ1.όΐ- 
3ν9θΪ3·9ον.9Γ (Πρόγραμμα Διαύγεια) ενώ 
δημοσιεύεται και στον Ελληνικό Τύπο, σύμ
φωνα με το άρθρο 66 του Ν.4412/2016.

15. Χρηματοδότηση: Φορέας χρηματοδό
τησης της παρούσας σύμβασης είναι το πρό
γραμμα «ΑΝΤΩΝΗΣ ΤΡΙΤΣΗΣ» του Υπουρ
γείου Εσωτερικών. Η δαπάνη για την εν 
σύμβαση βαρύνει την με Κ.Α. :63.7135.001 
σχετική πίστωση του προϋπολογισμού του 
οικονομικών ετών 2021, 2022 και 2023 του 
Φορέα.

Για την παρούσα διαδικασία έχει εκδοθεί 
η με αριθμό πρωτ. 08-12-2021/18599 Από
φαση Ανάληψης Υποχρέωσης (ΑΔΑΜ: 
21ΡΕΩ009689989 2021-12-08,
ΑΔΑ:Ω2ΥΞΩΨΛ-ΔΩΞ) για τα έτη 
2021,2022.2023. Καταχωρήθηκε με α/α 1589 
στο Μητρώο Δεσμεύσεων εγκρίσεων και εν
τολών πληρωμής του Δήμου Αμυνταίου.

Η σύμβαση περιλαμβάνεται στο υπόέργο 
Νο 1 της Πράξης «ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΚΑΙ ΕΓΚΑΤΑ
ΣΤΑΣΗ ΣΥΣΤΗΜΑΤΟΣ ΤΗΛΕΜΕΤΡΙΑΣ ΜΕ 
ΣΚΟΠΟ ΤΗΝ ΜΕΙΩΣΗ ΤΟΥ ΜΗ ΤΙΜΟΛΟΓΟΥ
ΜΕΝΟΥ ΝΕΡΟΥ ΣΤΑ ΔΙΚΤΥΑ ΥΔΡΕΥΣΗΣ ΤΟΥ 
ΔΗΜΟΥ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ» η οποία έχει ενταχθεί 
στο Πρόγραμμα «ΑΝΤΩΝΗΣ ΤΡΙΤΣΗΣ» του 
άξονα προτεραιότητας «Περιβάλλον» με τίτλο 
«Υποδομές ύδρευσης» του Υπουργείου Εσω
τερικών σύμφωνα με την υπ. αριθ. πρωτ. 
23407/2020/17-06-2021 απόφαση ένταξης.

16. Πληροφορίες: Για περισσότερες πλη
ροφορίες οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να 
απευθύνονται στη Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών 
Χωροταξίας και Περ/ντος του Δήμου Αμυν
ταίου, αρμόδιος υπάλληλος: Κατσουπάκης 
Αναστάσιος (τηλ.: 2386350135,
2386350144 Φαξ: 236350133, τις εργάσι
μες μέρες και ώρες.

Ο Δήμαρχος Αμυνταίου 
Μπιτάκης Άνθιμος

Συνελήφθη 
70χρονος 

ημεδαπός σε 
περιοχή της 
Φλώρινας, ο 

οποίος μετέφερε 
παράνομα με 

Ι.Χ. Ε. αυτοκίνητο 
42χρονο 
αλλοδαπό

Κατασχέθηκαν το ανωτέρω 
Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο και 
-3- κινητά τηλέφωνα

Σ
υνελήφθη την Κυριακή 
(13-02-2022) το βράδυ 
στην Φλώρινα, από αστυ

αποφαση του 
Μονομελούς 

Εφετείου 
Κακουργημάτων 
Θεσσαλονίκης

Σ
υνελήφθη την Τρίτη (08- 
02-2022) το βράδυ στη 
Φλώρινα, από αστυνομι
κούς του Τμήματος Ασφάλειας 

Φλώρινας, σε συνεργασία με 
αστυνομικούς του Τμήματος 
Διαβατηριακού Ελέγχου Κρυ
σταλλοπηγής Φλώρινας, 
35χρονος αλλοδαπός, διότι σε 
βάρος του εκκρεμούσε από
φαση του Μονομελούς Εφε
τείου Κακουργημάτων Θεσσα
λονίκης, με την οποία 
καταδικάστηκε σε ποινή κά
θειρξης -7- ετών για κλοπή και 
διακεκριμένη κλοπή.
0 συλληφθείς θα οδηγηθεί στην 
κα. Εισαγγελέα Πλημμελειοδικών 
Φλώρινας.
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ΛΑΡΚΟ /ογ βνβτ...
? ^“χουν ενταθεί οι φωνές των βλάσφημων που 

I™ θέλουν τη λύση του προβλήματος εδώ και 
■«■τώρα. Εεεεπ, σιγά, ποια λύση κύριοι, η 

Λάρκο είναι εθνικά κεφάλαιο και οικονομική δι
ευκόλυνση εδώ και χρόνια για πολλούς κουρα
σμένους ανθρώπους, κυρίως της διοίκησης της 
εταιρείας!
Εσείς σώνει και καλά θέλετε να εφαρμόσετε καπιτα
λιστικά μοντέλα τύπου Γερμανίας και Αμερικής, πάνω 
στη βάση δουλειά και αμοιβή. Αυτά κύριοι είναι κα
πιταλιστικά ιδιώνυμα που συντρίβουν τις ανθρώπινες 
αξίες και καταστρέφουν τις ανθρώπινες ζωές. Εμείς 
ως γνήσιοι απόγονοι των γόνων των προγόνων μας 
ζητάμε για πάντα λευτεριά κι ας είναι χωρίς δουλειά 
μα πάντα με λεφτά. Μπορούμε να κάνουμε την πα
ραχώρηση, αν δεν υπάρχουν ευρώ να δεχτούμε τε
λικά ακόμη και δολάρια. Γνώμων της οργάνωσής μας 
είναι πως η πολλή δουλειά τρώει τον αφέντη. Αφέντες 
ναι, όχι όμως δούλοι της εργασίας και του κεφαλαίου. 
Σε μας δώστε τα λεφτά κι εσείς κρατήστε τα κέρματα, 
για σας αρκούν, για μας όχι, δεν είμαστε εργάτες, 
συνδικαλιστές είμαστε, μην μας περνάτε για άβουλα 
εργατάκια: Σιωπή και κάτω τα κεφάλια, να μην αρχί
σουμε τίποτα κατακέφαλους και ψάχνεστε μετά για 
εγκεφαλοπάθειες. Προσοχή σοβαρολογούμε, και ξέ
ρετε, εμάς ο λόγος μας είναι συμβόλαιο με τα νόμιμα 
χαρτόσημα. Τα αιτήματα είναι σοβαρά και παρακα- 
λούμε να σταματήσουν τα γελάκια από το ακροατή
ριο.
Έφτασαν οι ανάλγητοι στο σημείο να θέλουν να ξε
σπιτώσουν 300 οικογένειες από τα σηίτία που είχαν 
γίνει επί Μποδοσάκη και παρέχονται χωρίς ενοίκιο, 
τέλη ηλεκτρισμού, νερού και σκουπιδιών. Στο ίυΙΙ τα 
κλιματιστικά, γιατί δηλαδή, δεν πρέπει αυτοί να απο
λαύσουν τα αγαθά της τεχνολογίας, αυτοί δεν είναι 
άνθρωποι, πρέπει να πληρώνουν και από πάνω? Πε
ρίεργα πράγματα συμβαίνουν.
Αυτά εννοήθηκαν από τους ενδιαφερομένους και 
διαπιστώνουμε πλέον όλοι ότι και η κυβέρνηση συμ
φωνεί και επαυξάνει. Δικαιολογημένα, διότι αν παρ 
ελπίδα η επιχείρηση πουληθεί σε κάποιον αιμοσταγή 
εργοδότη ποιος εγγυάται ότι η ακμαιοτάτη υγεία των 
κκ εργαζομένων θα παραμείνει στο επίπεδο "χειλάκι 
πετροκέρασο και μάγουλο βερύκοκο ρίκο ρίκοκο”. 
Υπάρχει ο κίνδυνος να πρέπει να εργασθούνε κάποιοι 
ακόμη και στις υψικαμίνους της εταιρείας με όλες 
τις συνέπειες και τις πνευμονοπάθειες. Ας εκφρασθεί 
και η γνώμη των Πνευμονολόγων. Δεν αρκούν μόνον 
τα καπιταλιστικά οικονομικά μεγέθη. Με χαρά βλέ
πουμε, πως η παρούσα κυβέρνηση σε συνέχεια των 
συνηθειών της προηγούμενης, δεν βρίσκει τον επεν
δυτή για να πουλήσει την βιομηχανία αλλά στηρίζεται 
με πίστη στις πλάτες του υπερήφανου Έλληνα φο
ρολογούμενου που ανεξάρτητα από τις πολιτικές του 
πεποιθήσεις θαυμάζει ασκαρδαμυκτί τις απολαύσεις 
της αριστοκρατικής λαϊκής μάζας των μισθωτών της 
εταιρείας. Μακάρι έτσι κι εμείς.
Το μοντέλο της Λάρκο θα πρέπει να επεκταθεί σε 
όλες τις ιδιωτικές επιχειρήσεις για να αποκτήσουν 
επιτέλους όλοι οι υπάλληλοι σχέση νομιμότητας με 
τον μισθό που θα εισπράττουν αγόγγυστα κάθε 
πρώτη του μήνα μέχρι πέρατοςτου μακροτάτου βίου 
και της ταφής. Η σκέψη των κκ Υπουργών είναι σω
στή και ακέραια, διότι και οι υπάλληλοι της Λάρκο 
έχουν μόνιμα δικαίωμα ψήφου και θα ήταν παράλογο

να τις χάσουμε για ένα τόσο δα μικροπρόβλημα. Ε, 
δεν είμαστε και τρελοί, λαμβανομένου υπ όψιν ότι 
και οι φορολογούμενοι είναι ηπίου χαρακτήρος, άν
θρωποι προσηνείς και ευπροσήγοροι, ιδιαιτέρως ανε
κτικοί στις απειλές και την οικονομική εκδορά που 
μπορούν να δεχτούν, που λέει ο λόγος και παρακαλώ 
να μην υπάρχει αντίλογος. Μετά βλέπουν τον Ολυμ
πιακό και γέρνουν στα ζεστά κρεβάτια τους, με την 
σκέψη στην ιχθυόσκαλα και τα ολόφρεσκα ψάρια 
που θα φθάσουν την επόμενη ημέρα. Ποτέ μπαγιά
τικη ψαριά. Καλό ξημέρωμα!
Έλληνες μην φοβάστε, ο Ανδρέας μας κοιτάζει μέσα 
από τα αστέρια και χαμογελάει ευχαριστημένος για 
το δημιουργικό έργο άνοιας που μας κληροδότησε. 
Μην φοβάστε, δεν θα βρεθεί ποτέ αγοραστής για την 
Λάρκο, δεν θα πουληθεί ποτέ, θα παραμείνει για 
πάντα ένα απάνεμο λιμάνι μιάς όμορφης και θαρρα
λέας αυτοδιοικούμενης Δημόσιας υπηρεσίας. Ζήτω- 
σαν οι Έλληνες φορολογούμενοι, νίνα Ιοε Ιταδα-
]300ΓΘ5.

Φοιτητές του Παιδαγωγικού Τμήματος Δημοτικής 
Εκπαίδευσης της Φλώρινας προσέφεραν γραφική
ύλη στους μαθητές του 3ου Δημοτικού Σχολείου

Μ
ια ευχάριστη έκπληξη περίμενε τους εκ
παιδευτικούς και τους μαθητές του 3ου 
Δημοτικού Σχολείου Φλώρινάς, από μία 
ομάδα φοιτητών/φοιτητριών του 2ου έτους του 

Παιδαγωγικού Τμήματος Δημοτικής Εκπαίδευσης 
της Φλώρινας, από την ευγενική προσφορά ει
δών γραφικής όλης στους μαθητές του σχολείου 
μας.

Είναι μια πρωτοβουλία που συναντήσαμε πρώτη 
φορά και αποδεικνύει την καλή ποιότητα των νέων 
συναδέλφων που θα μας αντικαταστήσουν.
Τους ευχαριστούμε και ευχόμαστε να διατηρήσουν 
την ευαισθησία τους και την αγάπη τους για το σχο
λείο.

0 Δ/ντής του 3ου Δ. Σ. Φλώρινας 
Συγκελάκης Γεώργιος

Επιστροφή στο παρελθόν 
ή απλώς μια μπλόφα;

Ε
ιρήνη - Πόλεμος. Ένα 
θέμα που έχουμε αναλύ
σει, γράψει και εκφρόσει 
γνώμη σε σχεδόν όλες τις τά

ξεις του Δημοτικού, του Γυ
μνασίου και αργότερα σε συ
ζητήσεις για μία ταινία που 
είδαμε και αναρωτηθήκαμε τι 
τραγικές καταστάσεις έζησαν, 
πραγματικά τόσοι λαοί. Αλλά 
μέχρι εκεί και πάντα πλημμυ
ρισμένοι με λύπη και συμπό
νια, χωρίς άγχος και φόβο και 
ευχόμενοι να επικρατεί μόνο 
ειρήνη.
Πώς όμως, σε μία στιγμή μπο
ρούν να ανστραπούν όλα; Όλο 
αυτό τον καιρό ακούγαμε για 
ένα πιθανό πόλεμο, που σίγουρα 
κανένας μας δεν πίστευε, δεν 
περίμενε και δεν ευχόταν να 
συμβεί. Μέθοδος εκφοβισμού 
ίσως να λέγαμε οι περισσότεροι.
Συνέβη παλιά, γιατί υπήρχαν σο
βαροί λόγοι. Η ελευθερία μας, η κατάκτηση της χώρα μας, η θρησκεία 
μας. Τώρα, σε μία εποχή που σχεδόν όλες οι μεγάλες κρίσεις λύνονται 
με διάλογο και ανάμεσα στους ηγέτες επικρατεί διαφάνεια, σεβασμός 
και αλληλεγγύη, γιατί να αποσταθεροποιήσουμε την ειρήνη και να προ- 
βούμε σε ένοπλες συρράξεις;
Όλα αυτά ίσως να μην είναι αρκετά, αφού πλέον οι λαοί ξεσηκώθηκαν, 
οι άνθρωποι αναζητούν καταφύγιο, οι προσευχές και οι παρακλήσεις 
ευχόμαστε να εισακουστούν και οι στρατιώτες είναι σε ετοιμότητα. Η 
προοπτική του πολέμου σίγουρα δημιουργεί αισθήματα ανασφάλειας, 
που προξενούν στο άτομο απροθυμία και αποθάρρυνση αφού για οτι
δήποτε σκέφτεται να πράξει, το θεωρεί άσκοπο. Μόνο κάθεσαι, περι
μένεις και αποζητάς τις μέρες που ήσουν ξέγνοιαστος.
Σίγουρα η κατάσταση είναι πολύ τραγική. Οι περισσότεροι ηγέτες πα
σχίζουν ώστε να την αποτρέψουν, ενώ τα σενάρια για κυρώσεις δίνουν 
και παίρνουν. Το θέμα είναι ότι ο πόλεμος δεν θα περιοριστεί μόνο σε 
αυτές τις δύο χώρες, αλλά σε όλη την Ευρώπη, αφού πολλά κράτη θα 
υποδεχτούν πολίτες, οι τιμές των προϊόντων, του φυσικού αερίου και 
του ηλεκτρισμού θα εκτοξευτούν και εμείς θα πληρώνουμε για τα λάθη 
των άλλων. Ας ελπίσουμε ότι όλη αυτή η ένταση είναι μία μπλόφα που 
στοχεύει στην αποδυνάμωσα της ουκρανικής οικονομίας και στο να 
σπείρει διχόνοια στην Ε.Ε.

Βγαίνεις και εσύ να παίξεις στο χιόνι;
/Λ ταν χιονίζει, δεν αισθάνεσαι 
I Ιπως έφτασε η στιγμή να 

απαλλαγείς από τη συστολή 
σου; Δε βιώνεις μία χαρά μέσα 
στην ψυχή σου, λες και είσαι μι
κρά παιδί; Δεν επιθυμείς να δια
τρανώσεις την ελευθερία σου, να 
βγεις στο δρόμο άφοβα και 
άτολμα, δίχως να φοβάσαι μήπως 
γλιστρήσεις και μήπως χάσεις 
την ισορροπία σου.
Όλοι αφήνουν τον εαυτό τους να 
παίξει στο χιόνι, και ακόμα και αν 
γλιστρήσουν, πάλι δεν τους μέλει.
Με μπάλες χιονιού «πυροβολούν» 
ο ένας τον άλλον, αλλά και πάλι δε 
θυμώνει ο ένας απέναντι στον άλ
λον, ούτε κρατάει μούτρα. Γιατί το 
χιόνι ξυπνάει μέσα σου τις παιδικές 
αναμνήσεις, σου δίνει την ευκαιρία 
να γίνεις ξανά παιδί που δεν κρατάει 
μούτρα. Κάθε μέρα σε πυροβολούν 
με μέριμνες, προβλήματα, άσχημα 
λόγια, προσβολές, ας σε πυροβολήσει και ένας με μία μεγάλη μπάλα 
χιονιού. Το πιο ευχάριστο από όλα....
Όταν χιονίζει, αισθάνεσαι πως βρίσκεσαι σε εκείνα τα παραμύθια με τα 
απόκοσμα μέρη. Σε εκείνες τις τοποθεσίες στις οποίες κρύβονται σπίτια 
με σοκολάτες, γλυκά και απόκοσμα πλάσματα που παρά το άγριο ηα- 
ρουσιαστικό τους, έχουν αγάπη και καλοσύνη για τους ανθρώπους. Σε 
μεταφέρει σε παραμύθια με περίεργα ξωτικά, πριγκίπισσες του χιονιού, 
έλκηθρα γεμάτα δώρα με έναν Αγιο Βασίλη που προετοιμάζεται να 
προσφέρει χαρά σε όλα τα παιδιά του κόσμου.
Έρχεται το χιόνι και θυμόμαστε πως υπάρχουν άσπρες μέρες (μαύρο 
χιούμορ, αλλά ίσως και να ισχύει, κυριολεκτικά και μεταφορικά). Και 
αν τα χέρια σου ξηραίνει και από το κρύο βγαίνουν φουσκάλες, ειρω
νικά. ζεσταίνει την καρδιά σου. Σου θυμίζει τη χαρά με το απλό, το παι
χνίδι που ακόμα και ως ενήλικας έχεις ανάγκη να κάνεις, σε δυναμώνει 
να αναζητήσεις μία αγκαλιά να ζεσταθείς.
Βγαίνεις και εσύ να παίξεις στο χιόνι.Έλα, παραδέξου το, κρύβεις μέσα 
σου ένα παιδί που βρίσκει ευκαιρία να ξεπηδήσει με την παραμικρή 
αφορμή.
Τι και αν αισθάνεσαι μέσα σου τα πάντα να είναι μαύρα. Το χιόνι και οι 
νιφάδες του αρκούν για να μετατρέψουν το σκοτάδι του μυαλού και τη 
λιγοστή διάθεση, σε τόνους άσπρης χαράς και έναν ασταμάτητο παιδικό 
ενθουσιασμό. Διότι παραμένεις ένα μικρό, φοβισμένο παιδί εγκλωβι
σμένο στο σώμα ενός δύσκολου, αγχωμένου και απόμακρου ενήλικα..

Γράφει η Μαρία
Σπαμπαρδώνη
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΝΟΜΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ Οικονομικών Υπηρεσιών
ΤΜΗΜΑ Προϋπολογισμού, Λογιστηρίου & Προμηθειών

Φλώρινα, 10/02/2022 
Αρ, Πρωτ„: 2492

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ
ΑΝΟΙΧΤΟΥ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟΥ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ ΚΑΤΩ ΤΩΝ ΟΡΙΩΝ

Προμήθεια κάδων για την εφαρμογή προγραμμάτων χωριστής συλλογής αστικών 
βιοαποβλήτων στο ηλαίοιο υλοποίησης της πράξης "Δράσεις βιοαποβλήτων Δήμου 
Φλώρινας" (Μ 15: 5030806), πρόσκληση 51 της ΕΥΔΕΠ, προϋπολογισμού 86.518,526 
συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α. 24%, με υποέργα:

1. Προμήθεια κάδων και οχημάτων συλλογής για την εφαρμογή προγραμμάτων χωρι
στής συλλογής αστικών βιοαπόβλπτων και

2. Προμήθεια κάδων οικιακής κομποστοποίησης.
Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ

ποακηρύσσει ανοιχτό ηλεκτρονικό διαγωνισμό κάτω των ορίων για την ανάδειξη ανα-
.ου εκτέλεσης της προμήθειας: «Προμήθεια κάδων γιο την εφαρμογή προγραμμάτων 

ωριστής συλλογής αστικών βιοαποβλήτων» με κριτήριο κατακύρωσης την πλέον συμ- 
φέρουσο από οικονομική άποψη προσφοράς με βάση'την βέλτιστη σχέση ποιότητας-τψής 
για την τεχνική και οικονομική προσφορά, προϋπολογισμού 86.518,52ευρώ. με Φ.Π.Α. 
24%. (δημόσιο δαπάνη: 86.369.01 €, ιδιωτική συμμετοχή Δήμου Φλώρινας: 149,51 €).

ΑΝΑΘΕΤΟΥΣΑ ΑΡΧΗ - ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ
Αναβέτυΐ'οα τιρχή ] : ΔΗΜΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ

ί Διεύθυνση 1 :Μ?ν Αλεξάνδρου 97, ΦΑώρινο. "<53100
ι Τηλ./Τβχ | 2*85351019,2385044462· 78,2380044524 / 2385044522, 2385044052

ο «τϊδί!/ Ιατοοελίδα : · ρτφ$?@ίΤνοΠοιί>'.β ρ/. ο&οηοτη&οΐ 'ώϋίτγο-ίοι ίηδ.ρτ / νννννν.άϊγοΠοίΐηθ.βΓ

ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΤΗΣ ΔΗΜΟΣΙΑΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ: Αντικείμενο της σύμβασης είναι η προμή
θεια κάδων για την εφαρμογή προγραμμάτων χωριστής συλλογής αστικών βι-οαποβλπτων. 
Συγκεκριμένα, η προμήθεια αφορά.

ΤΜΗΜΑ Α
• Προμήθεια τριακοσίων έντεκα (311) κάδων προσωρινής αποθήκευσης βιοαποβλήτών 

36011,
• Προμήθεια δισκοσίων τριάντα εννέα (239 )κάδων προσωρινής αποθήκευσης βιοοηο- 

βλήτων ΤδΟΙί.
• Προμήθεια εκατόν είκοσι (122) κάδων αποθήκευσης βιοαποβλήτων 6601ΐ
ΤΜΗΜΑ Β
• Προμήθεια εκατόν οχτώ (108) κάδων οικιακής κομποστοηοίησης.
Αναλυτική περιγραφή του φυσικού και οικονομικού αντικειμένου της σύμβασης δίδεται 

στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ! της παρούσας διακήρυξης.
Διευκρινίζεται ότι:
• Προσφορές υποβάλλονται για τουλάχιστον ένα (01) από τα ανωτέρω τμήματα καί μέ

γιστο αριθμό τμημάτων δύο (02) (το σύνολο της προμήθειας)
• 0 μέγιστος αριθμός ΤΜΗΜΑΤΩΝ που μπορεί να ανστεθεί σε έναν προσφέρονχα ορίζεται 

σε δύο (02)
ΚΩΔΙΚΟΙ ΟΡν.· 44613800-8
Φορέας χρηματοδότησης της παρούσας σύμβασης είναι το Επιχειρησιακό Πρόγραμμα 

«Υποδομές Μεταφορών, Περιβάλλον και Αειφόρος Ανάπτυξη 2014-2020», του Άξονα προ
τεραιότητας: 14 «Διατήρηση και προστασία του Περιβάλλοντος - προαγωγή της Αποδοτικής 
χρήσης των Πόρων (ΤΣ)», ο οποίος συγχρημοτοδοτείται από το Ταμείο Συνοχής με τίτλο 
«Δράσεις Διαχείρισης Βιοαποβλήτων στο Δήμο Φλώρινας» με Κωδικό ΟΠΣ 5030806, 
ύφους 86.518,52 ευρώ, με Φ.Π.Α. 24%. (δημόσια δαπάνη: 86.369,01 €, ιδιωτική συμμετοχή 
Δήμου Φλώρινας: 149,51 €) δυνάμει της με αρ. 164/2020 Απόφασης ένταξης πράξης 
(ΑΔΑ: ΨΝΨΞ7ΛΨ-Ι02).

.. Η \Ί € ΡΟΜ Η & I Α ΔΗΜΟΣ) Ρ ΥΣΗΣ ΣΤΟΝ ΗΜΕ ΡΗ?.) Ο Γ ΐ 1 Φεβρουαρώά 2022
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΝΑΡΤΗΣΗΣ ΤΗΣ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΣΤΗΔίΑΔΙΚΤνΑΚΗ 
ΠΥΛΗ ΤΟΥ ΕΣΗΔΗΣ

ΙΟ Φεβρουάριου 2022

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΕΝΑΡΞΗΣ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΗΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ. ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ ; 3 0 Φεβρουάριου 2022,ώρ» 11:00κ.μ.

ΚΑΤΑΛΗΚΤΙΚΗ ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΗΣ ΥΠΟΒΟΛΕΙΣ 
ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ

1 0.1 Μαρτίου 2022, ώρα 23:59

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΗΣ ΑΠΟΣΦΡΑΓ ΙΣΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ ; 08 Μαρτίου 2022, ώρα 11:00
ΗΜΕΡΟΜΗΝ! Α ΕΛΕΓΧΟΥ Λί ΚΑΙΟΑΟΓΗΤί ΚΩΝ ΣΥΜΜΕ ΤΟΧΗΣ : 08 Μαρτίου 2022, ώρα, ώρα 11:30

Δικαιολογητικά Συμμετοχής
Τα στοιχεία και δικαιολογητικά για την συμμετοχή των προσφερόντων στη διαγωνιστική 

διαδικασία περιλαμβάνουν με ποινή αποκλεισμού! τα ακόλουθα υπό α και β στοιχεία: α) 
το Ευρωπαϊκό Ενιαίο Έγγραφο Σύμβασης (ΕΕΕΣ), όπως προβλέηεται στις ηαρ. 1 και 3 του 
άρθρου 79 του ν. 4412/2016 και τη συνοδευτική υπεύθυνη δήλωση με την οποία ο οικο
νομικός φορέας δύναται να διευκρινίζει τις πληροφορίες που παρέχει με το ΕΕΕΣ σύμφωνα 
με την παρ. 9 του ίδιου άρθρου, β) την εγγύηση συμμετοχής, όπως προβλέηεται στο 
άρθρο 72 του Ν.4412/2016 και τις παραγράφους 2.1.5 και 2.2.2 αντίστοιχα της παρούσας 
διακήρυξης.

Οι προσφορές υποβάλλονται από τους ενδιαφερομένους ηλεκτρονικά, μέσω του ΕΣΗ- 
ΔΗΣ, μέχρι την καταληκτική ημερομηνία και ώρα που ορίζει η παρούσα διακήρυξη, στην 
Ελληνική Γλώσσα, σε ηλεκτρονικό φάκελο, σύμφωνα με τα αναφερόμενα στον 
ν.4412/2016, ιδίως στα άρθρα 36 και 37 και στην κατ' εξουσιοδότηση της παρ. 5 του άρ
θρου 36 του ν.4412/2016 εκδοθείσα υπ'αριθμ. 64233/08.06.2021 (Β '2453/ 09.06.2021) 
Κοινή Απόφαση των Υπουργών Ανάπτυξης και Επενδύσεων και Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
με θέμα

«Ρυθμίσεις τεχνικών ζητημάτων που αφορούν την ανάθεση των Δημοσίων Συμβάσεων 
Προμηθειών και Υπηρεσιών με χρήση των επιμέρους εργαλείων και διαδικασιών του 
Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ)» (εφεξής Κ.Υ.Α. 
ΕΣΗΔΗΣ Προμήθειες και Υπηρεσίες).

ΕΓΓΥΗΣΗ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ: Για την έγκυρη συμμετοχή στη διαδικασία σύναψης της πα
ρούσας σύμβασης, κατατίθεται από τους συμμετέχοντες οικονομικούς φορείς (προσφέ- 
ροντες), Εγγυητική Επιστολή Συμμετοχής σε ποσοστό 2%, επί της προϋπολογιζόμενης 
αξίας κάθε Τμήματος προ Φ.Π.Α., η οποία ανέρχεται στο ποσό των 1.395,66 € (χιλίων 
τριακοσίων ενενήντα πέντε ευρώ και εξήντα έξι λεπτών), ), το οποίο αναλύεται ως εξής: 
1.168,86€ (χίλια εκατόν εξήντα οχτώ ευρώ και ογδόντα έξι λεπτά) για τα είδη του τμήματος 
Α και 226,80€ (Διακόσια είκοσι έξι ευρώ και ογδόντα λεπτά) για τα είδη της τμήματος Β.

1 Βλ. άρθρο 93 του ν. 4412/2016
ΧΡΟΝΟΣ ΙΣΧΥΟΣ ΤΩΝ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ
Οι υποβαλλόμενες προσφορές ισχύουν και δεσμεύουν του:; οικονομικούς φορείς για 

διάστημα επτά (7) μηνών από την επόμενη της καταληκτικής ημερομηνίας υποβολής προ
σφορών.

ΔΙΚΑΙΟΥΜΕΝΟΙ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ: Δικαίωμα συμμετοχής στον διαγωνισμό έχουν φυσικά 
ή νομικά πρόσωπα, Ενώσεις Προμηθευτών, Κοινοπραξίες (ενώσεις) αυτών, των οποίων 
τα μέλη είναι εγκατεστημένα α) σε κράτος - μέλος της ΕυρωπαϊκήςΈνωσης, β) σε κράτος 
- μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε0Χ) ή γ) σε άλλη χώρα των περιπτώσεων 
γ & δ της παρ. 1 του άρθρου 25 του Ν 4412/2016. Στον διαγωνισμό δεν γίνονται δεκτοί 
όσοι εμπίπτουν στους λόγους που αναφέρονται στο άρθρο 73 του Ν.4412/2016.

ΓΛΩΣΣΑ ΣΥΝΤΑΞΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ: Ελληνική γλώσσα.
ΔΙΑΡΚΕΙΑ ΣΥΜΒΑΣΗΣ: Μεγίστη συμβατική χρονική παράδοση - μετά την ανάθεση 

της σύμβασης - ορίζονται οι εκατόν είκοσι (120) ημέρες
ΠΡΟΣΒΑΣΗ ΣΤΑ ΕΓΓΡΑΦΑ - ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΕΙΣ - ΔΙΕΥΚΡΙΝΗΣΕΙΣ:
Άμεση και δωρεάν πρόσβαση στα έγγραφα της σύμβασης υπάρχει στη διεύθυνση δια

δικτύου νν\Λ/νν.ρΓθΓηοίΗθϋ5.9ον.9Γ του ΕΣΗΔΗΣ., στην ιστοσελίδα του Δήμου Φλώρινας 
στη διεύθυνση \Λ/νννν.υΙγοίΙοπη3.9Γ (ακολουθώντας την διαδρομή: Εξυπηρετηθείτε/έγ- 
γραφα και αρχεία- Δημοπρασίες/Διακηρύξεις, στο δικτυακό τόπο ΔΙΑΥΓΕΙΑ (η αναζήτηση 
γίνεται με τον ΑΔΑ) και στο Κεντρικό Ηλεκτρονικό Μητρώο Δημοσίων Συμβάσεων της 
Γενικής Γραμματείας Εμπορίου (η αναζήτηση γίνεται με τον ΑΔΑΜ). Οι ενδιαφερόμενοι 
μπορούν επίσης να λάβουν γνώση ίων εγγράφων της σύμβασης από ίο γραφείο της 
Δ/νσης Οικονομικών Υπηρεσιών, Πτολεμαίων 1 (Διοικητήριο) κατά τις εργάσιμες ημέρες 
και ώρες. Μπορούν επίσης να λάβουν αντίγραφα αυτών με δαπάνες και φροντίδα τους.

Δημοσιεύσεις έχουν γίνει:
• ΚΗΜΔΗΣ - Το πλήρες κείμενο της παρούσας Διακήρυξης καταχωρήθηκαν στο Κεν

τρικό Ηλεκτρονικό Μητρώο Δημοσίων Συμβάσεων (ΚΗΜΔΗΣ) (σύμφωνα με τα άρθρα 38 
και 66 του Ν. 4412/2016 και την ΥΑ 57654, όπως ισχύουν).

• ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΔΙΑΥΓΕΙΑ - Η περίληψη της παρούσας Διακήρυξης όπως προβλέηεται 
στην περίπτωση 16 χης παραγράφου 4 του άρθρου 2 ίου Ν. 3861/2010, αναρτήθηκε στο 
διαδίκτυο, στον ιστότοπο ΗΠρ.7/θ1.άί3ν9θί3.9ον.9ΐ7 (ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΔΙΑΥΓΕΙΑ).

• Ε.Ι.Η.ΔΗ.Σ - Η περίληψη διακήρυξης και το πλήρες κείμενο της παρούσας Διακή
ρυξης καταχωρήθηκε ακόμη και στη διαδικτυακά πύλη του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.(άρθρο 36 του ν. 
4412/2016): ΗΠρ://νννννν.ρΓοηηϊίΗθυ5.9θν.9Γ, όπου η σχετική ηλεκτρονική διαδικασία

Στηρίζουμε τους αγώνες των αγροτών και 
συμμετέχουμε στα συλλαλητήρια και στα μπλόκο τους

Τ
α μέλη και οι φίλοι της 
«Αριστερής Συμπόρευσης 
για την ΑΝΑΤΡΟΠΗ στη 
Δυτική Μακεδονία» βρισκόμα

στε στο πλευρό των αγωνιζόμε- 
νων αγροτών, στηρίζουμε τα 
δίκαια αιτήματά τους, εκφρά
ζοντας την αγωνιστική μας στή
ριξη και αλληλεγγύη.
Οι μικρομεσαίοι αγρότες της 
Χώρας μας, μόνιμα τα τελευταία 
χρόνια, αλλά ειδικότερα τη φετινή 
χρονιά, στενάζουν κάτω από την 
αφόρητη πίεαη που τρυς δημιούρ
γησαν οι συνεχείς αυξήσεις του 
ηλεκτρικού ρεύματος και των 
καυσίμων αλλά και των αγροτικών 
εφοδίων, των λιπασμάτων και των 
σπόρων.
Οκαγρότες μας όπως και οι εργά
τες και τα υπόλοιπα λαϊκά στρώ
ματα δυσκολεύονται ακόμα και για 
την επιβίωση όταν οι μεγαλοεπι- 
χειρηματίες, οι βιομήχσνοι, οι έμ
ποροι της υγείας και των ΜΜΕ 
πλουτίζουν αούστολα.
Τα βάσανα αυτά των αγροτών και 
του λαού οφείλονται πάνω αη όλα 
στις νεοφιλελεύθερες πολιτικές 
που εκπορεύονται από το κεφά
λαιο και υλοποιούνται από την ΕΕ 
και τις Κυβερνήσεις της και έχουν 
στόχο την συνεχή αναδιανομή του 
εισοδήματος υπέρ του Κεφαλαίου 
και της οικονομικής ολιγαρχίας 
Η στρατηγική της Ε.Ε που εκφρά
ζεται μέσω της Κ.Α.Π, ορίζεται στο 
μοντέλο του “Αγρότη- Επιχειρημα
τία" και όλη της η προσοχή είναι 
στραμμένη στη δημιουργία μεγά
λων εκμεταλλεύσεων. Το αποτέ
λεσμα είναι η κολιγοποίηση των 
μικρών αγροτών που δεν μπορούν 
να σταθούν απέναντι στους νέους 
μεγαλοκτηματίες.
Στην χώρα μας και ειδικά στην πε
ριφέρεια μας ο πρωτογενής το
μέας μπορεί και πρέπει να γίνει η 
αιτία συγκρότησης των νέων αν
θρώπων που φεύγουν, όχι μόνο 
με την άμεση απόκτηση εισοδήμα
τος από τον τομέα αλλά και αηό

σύναψης σύμβασης στην πλατφόρμα ΕΣΗ
ΔΗΣ. Η σύμβαση υποδιαιρείται σε δύο (2) 
τμήματα και δημοσιεύεται στο ΕΣΗΔΗΣ ανά 
τμήμα με δύο διαφορετικούς συστημικούς 
αριθμούς ΕΣΗΔΗΣ (155212 - ΤΜΗΜΑ Α και 
155215 - ΤΜΗΜΑ Β). Κάθε συμμετέχων θα 
πρέπει να κάνει χρήση των παραπάνω συ- 
στημικών αριθμών ΕΣΗΔΗΣ για την υποβολή 
προσφοράς στο εκάστοτε τμήμα.

• ΕΦΗΜΕΡΙΔΕΣ - Προκήρυξη (περίληψη 
της παρούσας Διακήρυξης) δημοσιεύεται και 
στον Ελληνικό Τύπο, σύμφωνα με το άρθρο 
66 του Ν. 4412/2016.

. ΙΣΤΟΣΕΛΙΔΑ ΔΗΜΟΥ - Η περίληψη δια
κήρυξης και το πλήρες κείμενο της παρούσας 
Διακήρυξης καταχωρήθηκαν στην ιστοσελίδα 
του Δήμου Φλώρινας, στη διεύθυνση (ΩΡί): 
νννννν.αίγοίΙοπη3.9Γ (ακολουθώντας τη δια
δρομή Εξυπηρετηθείτε /Εγγραφα και αρχεία 
- Δημοπρασίες /Διακηρύξεις).

Τυχόν διευκρινήσεις - ερωτήματα σχετικά 
με το διαγωνισμό υποβάλλονται ηλεκτρονικά 
μέσω της πλατφόρμας του ΕΣΗΔΗΣ. Εναλλα
κτικές προσφορές δεν γίνονται δεκτές.

Ο Αρμόδιος Αντιδήμαρχος 
Βασίλειος Χατζητιμοθέου

αυτό που θα δημιουργηθει έμ
μεσα.
Η σχεδιασμένη παρέμβαση με υλι
κούς κι ανθρώπινους πόρους, για 
την οργάνωση της παραγωγής και 
την εκμετάλλευση των τοπικών 
χαρακτηριστικών για την δημιουρ
γία προϊόντων με αξία, είναι πια 
άμεση ανάγκη για την Δυτική Μα
κεδονία.

ΑΝΑΤΡΟΠΗ ΤΗΣ 
ΑΝΤΙΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ 
ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ - ΕΥΡΩΠΑΪΚΗΣ 

ΕΝΩΣΗΣ
Αυτές τις κρίσιμες στιγμές, την 
ώρα που μια χούφτα πολυεθνικών 
τρ τιμών και μερικές δεκάδες 
ιδ, ήτες οούπερ-μόρκετ μα- 
ζει ν τους μισθούς και το υστέ
ρημα των λαϊκών στρωμάτων η 
ικανοποίηση των αιτημάτων που 
προβάλλουμε ως ΑΡΙΣΤΕΡΗ ΣΥΜ- 
ΠΟΡΕΥΣΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΑΤΡΟΠΗ 
για τη φτωχομεσαία αγροτιά και 
τους εργατοαγρότες -αγροτεργά- 

’ τες αποτελεί αναγκαίο όρο επιβίω
σης και διαμόρφωσης όρων 
παραμονής στην ύπαιθρο. 
Παλεύουμε και διεκδικούμε:
1. Φθηνά και ποιοτικά τρόφιμα για 
το λαό. Χτύπημα της αισχροκέρ
δειας βιομηχανίαν, μεγαλεμπόρων 
και σούπερ -μάρκετ. Κατώτερες 
εγγυημένες τιμές που να καλύ
πτουν το κόστος παραγωγής και 
να εξασφαλίζουν ικανοποιητικό ει
σόδημα στους αγροτοκτηνοτρό- 
φους. Μπλόκο στην ασυδοσία των 
εμποροβιομηχάνων-τυποποι- 
ητών, άμεση πληρωμή των παρα
γωγών. Όχι στην «ανοιχτή 
πώληση» των προϊόντων.
2. Ουσιαστική μείωση του κόστους 
παραγωγής με αφορολόγητο πε
τρέλαιο (όπως οτους εφοπλιστές), 
φτηνό ρεύμα και νερό (όπως 
στους βιομήχανους). Κατάργηση 
του ΦΠΑ σε όλα τα αγροτικά μέσα, 
εφόδια, ζωοτροφές, φάρμακα. Κα
τάργηση του ΕΝΦΙΑ και όλων των 
χαρατσιών. Βασικά έργα υποδο
μής, δωρεάν επιστημονική επι
μόρφωση.
3. Κατάργηση του «μητρώου 
αγροτών-αγροτικών εκμεταλλεύ
σεων» που αποτελεί μηχανισμό 
ξεκληρίσματος των εργατοαγρο- 
τών - αγροτοεργατών. Κατάργηση 
των επιδοτήσεων σε βιομηχάνους 
και μεγαλοαγρότες. Χορήγησή 
τους αποκλειστικά σε φτωχομε- 
σαίους αγρότες και κτηνοτρόφους 
για συνεταιριστική παραγωγή με 
τους εργατοαγρότες- αγροτοεργά- 
τες ενταγμένους σε αυτή. Δημι
ουργία και ολόπλευρη ενίσχυση 
μεγάλων δημοκρατικών πρωτο
βάθμιων παραγωγικών συνεταιρι
σμών, δημόσιας Αγροτικής 
Τράπεζας και δημόσιου Φορέα 
Τροφίμων για τη κάλυψη των δια
τροφικών αναγκών της χώρας. 
Όχι στους συνεταιρισμούς Α.Ε . 
Κατάργηση των ολιγομελών ομά

δων παραγωγών και των διαεπαγ- 
γελματικών ενώσεων.
4. Όχι στις περικοπές των επιδοτή
σεων και τους περιοριομούς.της 
νέας Κοινής Αγροτικής Πολιτικής 
της ΕΕ για το 2021-2027, Ανα
τροπή της αντιαγροτικής ΚΑΠ της 
Ε.Ε.. Αφορολόγητο και ακατά
σχετο αγροτικό εισόδημα 12.000 
ευρώ, προσαυξημένο με 3.000 
ευρώ για κάθε παιδί. Κατάργηση 
ηλεκτρονικών πλειατηριασμών 
και κατασχέσεων για κατοικίες και 
χωράφια φτωχών αγροτών κτη
νοτροφών και εργαζομένων- 
ανέργων.
5. Πλήρη, δημόσια ασφάλιση και 
άμεση αποζημίωση από τον Ε,ΑΓΑ 
για κάθε ζημιά και καταστροφή 
παραγωγής, φυτικού και ζωικού 
κεφαλαίου. Άμεση καταβολή των 
αποζημιώσεων για τις πρόσφατες 
καταστροφές (πάγο, πλημμύρες) 
αλλά και των αποζημιώσεων των 
προηγούμενων ετών. Όχι στην 
ιδιωτικοποίηση της ασφάλισης. Όχι 
στην ιδιωτικοποίηση των δικτύων 
διανομής του αρδευτικού νερού 
μέσω ΣΔΙΤ.
7.Ανθρώπινες αγροτικές συντά
ξεις, στα 60 χρόνια στους αγρότες 
και στα 55 χρόνια στις αγρότισσες. 
Να ξαναδοθούν τα δώρα Χριστου
γέννων - Πάσχα και το επίδομα 
άδειας στους συνταξιούχους.
8 .Πλήρη ισοτιμία δικαιωμάτων 
στους εργάτες γης, μόνιμους και 
εποχιακούς, Έλληνες και Μετανά
στες, όχι στον ρατσισμό και τον 
φασισμό. Συλλογικές συμβάσεις 
εργασίας, ταμεία ανεργίας και αυ
ξήσεις στους μισθούς των εργαζο
μένων στον αγροτοδιατροφικό 
τομέα.
9. Αυστηρός έλεγχος ποιότητας 
τροφίμων.Όχι στα νοθευμένα τρό
φιμα και τα μεταλλαγμένα προ
ϊόντα. Άμεση χρηματοδότηση 
μέτρων περιβαλλοντικής προστα
σίας.
10. Άμεση κάλυψη του χαμένου 
εισοδήματος των φτωχών και με
σαίων αγροτοκτηνοτρόφων και 
αυτοαπασχολούμενων που πλήτ
τονται από την πανδημία και όχι 
των μεγαλοαγροτών, βιομηχόνων 
και τυποποιητών. Απαγόρευση 
των απολύσεων σε όλες τις βιομη
χανίες και εταιρείες του αγροτο- 
διατροφικού κλάδου-συλλογικές 
συμβάσεις εργασίας παντού για 
όλους τους εργαζόμενους.
11. Δωρεάν μέτρα προφύλαξης 
και απολύμανσης για όλους. Ενί
σχυση με προσωπικό και εξοπλι
σμό των κέντρων υγείας και των 
νοσοκομείων. Δωρεάν μαζικά τεστ 
για το κορονοϊό. Ενίσχυση του 
ΕΣΥ. Προσλήψεις υγειονομικού 
προσωπικού, επίταξη του ιδιωτι
κού τομέα υγείας.

«Αριστερή Συμπόρευση για
την ΑΝΑΤΡΟΠΗ στη Δυτική 

Μακεδονία»

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 21/05/2024 10:21:07 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.
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...Συνέχεια από τη σελίδα 6 (Σταγονίδια)

Μήτσοε ο γείτονας: «Το 1961, επί Κωνσταντίνου Καραμανλή, κέρδισαν γιατί ψήφι
ζαν τα δέντρα. Το 2007, επί Κώστα Καραμανλή, κέρδισαν γιατί μοίραζαν σακούλες 
με λεφτά στους πολίτες κάτω από τα καμένα δέντρα. Σήμερα, επί Κυριάκου Μητσο- 
τάκη, μοιράζουν σακούλες με λεφτά στα κανάλια για να μη χρειαστεί να ψηφίσουν 
τα δέντρα. Η πολιτική ιστορία του τόπου σε τρεις στιγμές. Πάντως οι Νεοδημοκρά- 
τες πρέπει να καταλογίσουν μεγάλη ευθύνη στον Κώστα Καραμανλή, που έκανε 

υπουργό τον Πέτρο Δούκα, αυτόν τον τενεκέ, μόνο και μόνο επειδή ήταν γαμπρός τουΈβερτ».

Σκρέκαε Κώσταε. υπουργός Ενέργειας, είπε με αφορμή τις υπέρογκες αυξήσεις στο 
ηλεκτρικό ρεύμα: «Η προσπάθεια πρέπει να είναι η εξοικονόμηση στο ρεύμα. Δεν 
ξεχνάμε τον θερμοσίφωνα, δεν αφήνουμε ακόμα και ένα φως ανοιχτό. Όλα αυτά 
τελικά κοστίζουν στην τσέπη».
Εντάξει, κ. Σκρέκα, το τεντώσατε! Να μην λουζόμαστε, να κυκλοφορούμε με κεριά, να 
συνηθίσουμε να μην τρώμε κιόλας και να ψοφήσουμε σαν το γαϊδούρι του Χότζα. Τε
λικά, όλα όσα αφορούν εμάς κοστίζουν. Το μόνο που δεν κοστίζει είναι να έχεις καβα- 

τζωμένο στο εξοχικό σου πυροσβεστικό όχημα σε πυρκαγιά και να το σώζεις ενώ γύρω έχουν γίνει όλα 
στάχτη και μπούλμπερη...

Χιώτηε Βασίλης, διευθυντής του ΣΚΑΙ, ανακοινώνει τη λήξη της πανδημίας στη Σία Κο- 
σιώνη: «Ξέρεις κάτι, Σία, κολυμπήσαμε ένα ολόκληρο πέλαγος της πανδημίας, εί
χαμε απώλειες, αλλά δόξα τω θεώ είμαστε καλά». —
Με 100 νεκρούς την ημέρα ο Χιώτης στον ΣΚΑΙ πανηγυρίζει, λέγοντας με θράσος «εί
χαμε απώλειες, αλλά δόξα τω Θεώ είμαστε καλά». Δεν αντέχω, θα το πω: Τους έχει 
σιχαθεί η ψυχή μου...

Ελένη Τουλουπάκη. εισαγγελέας κατά της διαφθοράς, καλείται σε απολογία για τον 
τρόπο που χειρίστηκε την υπόθεση του σκανδάλου «ΝονατΙίε»: «Τίτλο τιμής» θεωρεί 
την κλήση της να απολογηθεί η κα Τουλουπάκη. Δεν υπέκυψε σε πιέσεις και 
προσπάθησε να επιτελέσει το καθήκον της. Επί πλέον, η Τουλουπάκη έχει έναν 
ουσιώδη μάρτυρα υπεράσπισης, που μπορεί να φέρει ανατροπές! Ο μάρτυρας 
αυτός είναι το ίδιο το «δεδικασμένο» ΣΚΑΝΔΑΛΟ ΝοναιΊϊε στις ΗΠΑ, τις οποίες 
αποζημίωσε η ΝοναιΊϊε με πάνω από 300.000.000 ευρώ.

Γιώογοε Κύρτσοε: «Σε ευρωπαϊκή περιπέτεια μπαίνει η κυβέρνηση. Ο συνδυασμός 
δίωξης δημοσιογράφων, δίωξης δικαστικής λειτουργού με το σκεπτικό ότι πήραν 
μέρος στη «σκευωρία της Νοναιϋε» και ασυλίας της ίδιας της πολυεθνικής, εκθέ
τει Μητσοτάκη, κυβέρνηση στην ΕΕ. Το βλέπουν όλοι, όχι το Μαξίμου. Τα επιχειρή
ματα Μαξίμου, οικονομικού επιτελείου δείχνουν ότι έχουν χάσει επαφή με την 
κοινωνική πραγματικότητα. Ας ρίξουν μια ματιά στο τι λέγαμε στην αντιπολίτευση 
για υπερβολική φορολογία καυσίμων, άδικους έμμεσους φόρους. Τώρα η κατά

σταση είναι χειρότερη και λένε τα αντίθετα!».
Αργήσατε όμως, κ. Κύρτσο μου, να πάρετε φωτιά... αργήσατε... Ή περιμένατε; Να φτάσει ο κόμπος στο
χτένι;

θεόδωοοε Βασιλακόπουλοε. καθηγητής Πνευμονολογίας και πρόσφατα διευθυντής 
του Ερρίκος Ντυνάν, γνωστός για τις ακραίες δηλώσεις του: «Μου αρέααν οι ταβέρ
νες, πηγαίνω ακόμα και τραγουδάω με τους φίλους μου. Κακοποιώ το τραγούδι. 
Μπορώ να τραγουδήσω πάνω από 500 τραγούδια, είμαι αρκετά ατάλαντος για να 
γίνω τραγουδιστής» ... «Όταν τελειώσει η πανδημία, θα κάνω ένα μεγάλο μπάρμ- 
πεκιου για τους φίλους μου. Έχω τρέλα με το ψήσιμο, έχω ό,τι ψηστική μηχανή 
μπορείτε να φανταστείτε. Συμβουλή προς τους'Ελληνες: πρέπει να μην κάνουν τόσο 

ξεροψημένα τα κρέατα, γιατί στεγνώνουν» ... «Είχε βγει βίντεο ότι είχα πάει στην εκπομπή της κυ
ρίας Πάνια να βρω γυναίκα. Γέλαγε η γυναίκα μου και μου έλεγε: Η γελοιότητά σου κάνει αίσθηση».
Ε, κάτι θα ξέρει η γυναίκα του παραπάνω από εμάς. Προσωπικά πάντως δεν θα τον εμπιστευόμουν όχι για 
διευθυντή νοσοκομείου, αλλά ούτε για να μου ρίξει βεντούζες...

Χρήστος Σταϊκούραε: «Η Ευρωπαϊκή Κεντρική Τράπεζα δημοσίευσε σήμερα την 
τριμηνιαία έκθεσή της για το διαθέσιμο εισόδημα των νοικοκυριών. Σύμφωνα με 
αυτή, το πραγματικό διαθέσιμο εισόδημα των ελληνικών νοικοκυριών, δηλαδή το 
εισόδημα λαμβάνοντας υπόψη τον πληθωρισμό, παρουσίασε ετήσια αύξηση κατά 
4,7% το γ’ τρίμηνο του 2021. Αύξηση που αποτελεί τη δεύτερη μεγαλύτερη στην 
ευρωζώνη, έξι φορές πάνω από τον ευρωπαϊκό μέσο όρο».

Είναι καλά εκεί στην κυβέρνηση;;;Έχουν την παραμικρή επαφή εκτός από αριθμούς και με την πραγματι
κότητα; Πουλάνε τρέλα και μάλιστα πολύ περισσότερη από όσπ μπορούμε να καταναλώσουμε!

'Αδωνις Γεωργιάδης. ΟθρίΙθΙ: «Η χώρα μας παγκόσμια πρωταθλήτρια στον 
τομέα των επενδύσεων. Επιταχύνουμε τον αναπτυξιακό μας βηματισμό».
Άδωνηηη, πες αλεύρι... Το ΔΝΤ σε γυρεύει...

ΔΝΤ. 0ΝΝ: «Από τα χαμηλότερα στον κόσμο το ποσοστό επενδύσεων στην Ελλάδα. 
Μέχρι το τέλος του 2019, ο λόγος επενδύσεων προς το ΑΕΠ της Ελλάδας κατατάσ
σονταν στο χαμηλότερο στην ΕΕ και μεταξύ των χαμηλότερων στον κόσμο, στο 10% 
του ΑΕΠ».
Αυτά αποκαλύπτει το ΔΝΤ, αλλά η κυβέρνηση πανηγυρίζει μια δική της εκτίμηση που 

«θα», «ίσως» και «εφ’ όσον». Αν συμπληρώσουμε και έναν διαφορετικό παράγοντα, που γονατίζει την οι
κονομία, την τεράστια αύξηση των επιτοκίων δανεισυού που παοατηρείται τιε τελευταίεε ημέρες, 
τότε η κυβέρνηση μπορεί να πανηγυρίζει στα τηλεπαράθυρα, αλλά μπορεί να κλαίει κατ οίκον...

οηΙϊηοννΒ.αΓ. σε άρθρο με τίτλο «Πανδημία: Αλλοπρόσαλλοι, τραγικοί χειρισμοί 
και στο βάθος... νέα λίστα»: «Η Κυβέρνηση εξακολουθεί να κινείται στον 
αστερισμό της «ανεύθυνο ανέμελης» επικοινωνίας και της πρακτικής του 

«βλέποντας και κάνοντας». Κι ενώ τα προσαρμοσμένα στον εμβολιαστικό μονόδρομο πρωτόκολλα 
αποδεικνύονται πλέον αναποτελεσματικά έως επικίνδυνα, και τα υποστελεχωμένα νοσοκομεία δεν 
μπορούν να αποτρέψουν τις καθημερινές εκατόμβες θυμάτων, η κυβέρνηση των αρίστων εν μέσω 
φονικού κύματος κορονοϊού στις 22/11/21 κατέφυγε εκ νέου σε λίστες (κατά το πρότυπο της λίστα 
Πέτσα), «σπρώχνοντας» 4.900.000 ευρώ στα κανάλια, για να υποστηρίξει το δικό της αφήγημα με 
σποτάκια και διαφημίσεις υπέρ του εμβολιασμού!!».
Όχι, για να μη λέτε ότι γκρινιάζω μόνο εγώ...

Δημήτρηε Αβραμόπουλοε, Τήο (39: Απίθανα πράγματα! “Αδιευκρίνιστα” ποσά και 
στην αρχειοθέτηση Αβραμόπουλου μετά από του Γεωργιάδη, από τον Εισαγγελέα: 
Κατάθεση 100.000 ευρώ από την πεθερά σε 200... 500ευρα!!!Όπως και στην πε
ρίπτωση του 'Αδωνι Γεωργιάδη έτσι και στον πρώην Επίτροπο και υπουργό της 
ΝΔ, ο έλεγχος εντόπισε μία σειρά από «πιστώσεις και καταθέσεις μετρητών» σε 
τραπεζικούς λογαριασμούς, που συνδέονται με τον ίδιο, τα οποία ο εισαγγελέας 

Καψιμάλης χαρακτηρίζει ως «αδιευκρίνιστες».
Μια ερώτηση θέλω να κάνω γιατί με τρώει: Αν βρεθούν σε έμενα ή στον Μήτσο τον γείτονα αδιευκρίνιστα 
ποσά στον λογαριασμό μας, θα έχουμε την ίδια μεταχείριση με τον Αδωνι και τον Αβραμόπουλο;

4>ΐΑη1ΐιΐίΗ5

οίενη.ρη 0 ΕΜΑ (Ευρωπαϊκός Οργανισμός 
Φαρμάκων) ξεκινά έρευνα νια επιπτώσεις των 
εμβολίων γπΚΝΑ στην έμμηνο ούση. έπειτα 
από καταγραφή περιστατικών αιμορραγίαε στην 

έυυηνο ούση και αηώλειεε περιόδου σε νυναίκεε που είχαν ευΒο-
λιαστεί με σκευάσματα πτΚΝΑ. Την έρευνα θα πραγματοποιήσει η 
Επιτροπή Φαρμακοεπαγρύπνησης και Κινδύνων του ΕΜΑ. 
Εμβολιαστήκαμε τρις και τώρα αρχίζουν να βγαίνουν τα φασούλια...

Στέλλα Κυριακίδου. ευρωπαία Επίτροπος Υγείας:
«Η Οονίά-19 επίσκιασε τις άλλες ασθένειες, με 
συνέπεια να ενκαταλειφθεί ο ποολππτικόε έλεγχοε. 
να αναβληθούν χειρουργικέε επευβάσεκ. να μει
ώνονται οι πιθανότητεε έγκαιρηε διάγνωσηε μιαε 
σοΒαρήε νόσου. Το 2020, 2.7 εκατουυύρια άνθρω
ποι στην Ε.Ε. διαννώστηκαν με καρκίνο, ενώ άλλα 

1.3 εκατομμύρια άνθρωποι έχασαν τη Ζωή τουε από αυτόν, συμπε
ριλαμβανομένων περισσότερων από 555.000 γυναικών και πάνω 
από 2.000 νέων ανθρώπων. Είναι περιααότερεε από ηε ζωέε που 
έχουμε χάσει από την εονϊά-19 από την έναρδη τηε πανδημίαε. Ο
καρκίνος έχει αντίκτυπο όχι μόνο στην ατομική υγεία, αλλά και ση
μαντικό κοινωνικό και οικονομικό αντίκτυπο».
Σοκαριστικά τα συμπεράσματα, κ. Κυριακίδου... Αλλά γιατί κάνετε 
αυτόν τον απολογισμό τώρα;

Κωνσταντίνοε Μπογδάνοε. διερωτήθηκε στη 
βουλή: «Χειραγωγεί η κυβέρνηση την κοινή γνώμη 
μέσω των ΜΜΕ; Ναι, δυστυχώς τη χειραγωγεί και 
σε πρωτοφανή και ανησυχητικό βαθμό».
0 πρώην δημοσιολόγος του ΣΚΑΙ υπογράμμισε «την 
κατρακύλα της χώρας στους δείκτες για την ελευ
θερία του Τύπου»!!! Ποιος; 0 Μπογδάνοςϋ!

Βασίλης Κικίλιαε. υπουργός Τουρισμού, πρώην 
Υγείας: «Έχω ζητήσει από όλους, περιφερειάρχες, 
δήμαρχους, ξενοδόχους, επιχειρηματίες 
υγειονομικού ενδιαφέροντος, εμπόρους, όσους 
διαχειρίζονται οργανωμένες παραλίες, να είναι 
έτοιμοι από τον Μάρτιο. Γ ατί οι επισκέπτες θα 

έρθουν νωρίς φέτος στην Ελλάδα και θα φύγουν αργά».
Τον χαβά του αυτός. Άφησε τον Πλεύρη να βγάλει τα κάστανα από τη 
φωτιά και να παλεύει με τους 100 θανάτους κάθε μέρα και ονειρεύεται 
παραλίες...

Αναστάσιοε Τέλλογλου. δημοσιογράφος, τουίτερ: 
«Ελλάδα: πληρώνουμε την όγδοη ακριβότερη βεν
ζίνη στον κόσμο».
Γιαγιά Κιτσούλα: «Ε, και; Εδώ έχουμε «άριστους» 
υπουργούς, έχουμε γκόμενο Πρωθυπουργό με 
υπέρκομψη σύζυγο, με αδέλφια, με ανίψια που 

λαμπρύνουν τις ζωές μας. Κάτι πρέπει να πληρώνουμε και μείς.
Μην τα θέλουμε όλα δικά μας...».

Πολάκηε Παύλοε: «Οι ανατροπές γίνονται από 
ελεύθερα μυαλά, που σηκώνουν ανάστημα».
Συμφωνώ, λεβέντη μου κρητήκαρε, με όσα λες! Τις 
ανατροπές θα τις φέρουν όσοι σηκώνουν ανάστημα, 
δεν θα τις φέρουν οι μουλωχτοί χαρτογιακάδες, οι κα- 
ρεκλοκένταυροι και οι βολεμένοι. Διαφωνώ βέβαια με 
τον τρόπο που τα λες μερικές φορές, απλά και μόνο 

το δίκιο σου...

Μερικά από τα επιδόματα επί ΠΑΣΟΚ: Επίδομα 
κεοαίαε. ΗΣΑΠ - 1120£. Προπέλαε. Λιμενικό - 
840£. Πλύσιμο χεριών. ΟΣΕ - 420€. Έγκαιρηε 
προσέλευσηε. 310€. Μεταφοράε φακέλων δη
μοσίου - 290€. Επίδομα ΦΑΞ - 870£. Προθέρ
μανσης αυτοκινήτου. ΟΤΕ - 690€. Χρήσης 
κυλικείου. ΟΕΠ - 120€.

Έτσι, για να θυμηθούμε πού πήγαινε το χρήμα μια φορά κι έναν καιρό...

Κι εμείε εδώ Βρέεεχει... τι όοομοριοα που βρέεεχει...!

Ο Αχαχούχας

γιατί έτσι χάνεις
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Ευχαριστήριο για 
προσφορές στο Γενικό 
Νοσοκομείο Φλώρινας

Επιθυμώ να εκφράσω τις βαθύτερες ευχαρι
στίες μου προς τους παρακάτω συμπολίτες 
μας, οι οποίοι προσέφεραν διάφορες συ

σκευές και άλλα υλικά, καλύπτοντας ανάγκες του 
Νοσοκομείου Φλώρινας.
Ευχαριστώ, λοιπόν, την κα Ερμιόνη Αβραμοπούλου 
- Ρόμπη, τον κ. Ευάγγελο Τσέκαρη, τον κ. Αναστάσιο 
Χατζηχρήστο και τον κ. Κωνσταντίνο Ρόζα για τις δω
ρεές τους και για την άμεση ανταπόκρισή τους στις 
ανάγκες μας.

Με εκτίμηση 
Πέτρος Μπαρδάκας
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ν Φλώρινας

Το Ιατρικό Διαγνωστικό Κέντρο «Υγεία Φλώρινας» συμπλήρωσε ήδη 2 χρόνία λειτουργίας
Στις υπάρχουσες ειδικότητες που κάλυψαν τις ανάγκες του νομού μας έρχεται να προστεθεί και η ειδικότητα 
του Αιματολόγο» που εξυπηρετείται από τον Κο. Μέμμο Χρηστό, Αιματολόγο.
Οι ειδικότητες αυτές ενισχύουν και διευρύνουν το φάσμα των ειδικών νσοημάτων που ήδη αντιμε
τωπίζεται στο «Υγεία Φλώρινας» ίΓαστρεντερολογικών, Ενδοκρινολογικών, Ουρολογικών - 
Ανδρολογικών, Αυτοάνοσων, Αλλεργικών, Αιματολογικών).
Η όλη προσπάθεια υποστηρίζεται από ένα άρτια εξοπλισμένο Μικροβιολογικό Εργαστήριο, το οποίο 
είναι συμβεβλημένο με τον ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία (ΙΊΕΙ, ΓΕΑ,ΤΥΠΕΤ, Τράπεζα της Ελλάδος).

Το διαγνωστικό κέντρο «Υγεία Φλώρινας» είναι ένας σύγχρονος χώρος στον οποίο συστεγάζονται τα 
εξής τμήματα:

. Μικροβιολογικό . Ενδοκρινολογικό
(συμβεβλημένο με ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία) Αλλεργιολογικό

• Αιματολογικό _
„ % , · Γενική Χειρουργική

• Γαστρεντερολογικο
Λ _ , . , . , «Ψυχιατρική

• Ουρολογικό - Ανδρολογικο

Η κλινική εμπειρία και η υψηλή κατάρτιση του επιστημονικού μας προσωπικού, σε συνδυασμό με ιατρικό 
εξοπλισμό τελευταίας τεχνολογίας εγγυώνται τη μεγίστη αξιοπιστία των διαγνωστικών αποτελεσμάτων.
Το νέο πρόγραμμα των κλινικών ιατρών διαμορφώνεται ως εξής:

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΛΙΝΙΚΩΝ ΙΑΤΡΩΝ
............... ...................................................................................................................

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΙΚΟ
(Αιματολογικό,
Βιοχημικό, Ιολογικό, 
Ανοαολογικό,
Μοριακός έλεγχοί)

ΔΕΥΤΕΡΑ ΤΡΙΤΗ ΤΕΤΑΡΤΗ ΠΕΜΠΤΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΣΑΒΒΑΤΟ

Πρωί:
08.00-14:00
Απόγευμα:
1730-20:30

Πρωί:
08:00-14:00 
Απόγευμα:
17:30-20:30

Πρωί;
0β:€Κ1-14^)0 
Απόγευμα: 
1730-20:30

Πρωί:
0800-1400
Απόγευμα:
1730-2030

Πρωί:
08:00-1430
Απόγευμα:
17:30-20:30

ΑΙΜΑΤΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
18.00-21:00

ΓΑΓΤΡΕΝΤΕΡΟΛΟΠΚΟ
(Κολονοσκόπηση,
Γαστροσκόττηση,
Ηολυπεκισμή)

Απόγευμα:
1730*21:00

Πρωί:
08:00-1400
Απόγευμα:
1730-2130

ΟΥΡΟΛΟΓΙΚΟ- 
ΑΝΔΡΟΛΟΓΙΚΟ
{Ανδρική
υηογίΜμότητα)

Πρωί:
08:30 -14330 
Απόγευμα: 
17:30-2100

Πρωί:
0830 -14:00

ΕΝΔΟΚΡΙΝΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
17:30-2100

Πρωί:
10:30-14330
Απόγευμα:
1730-2100

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΙΚΟ

Πρωί:
0900-16:00

ΓΕΝΙΚΗΣ ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗΣ 
ΜΙΚΡΟεΠΕΜΒΑΣΕϋ

{Αφαίρεση σπίλων, 
λιπωμάίων κλπ.)

Απόγευμα:
17:30-21:00
(Γ Κορωναιος)

Απόγευμα:
1730-21:00 
(Γ Κορωναιος)

Πρωί:
08Λ0 -14:00 
(X, Παοίνης)
Απόγευμα:
1730-21:00 
{Γ. Κορωναίος)

Απόγευμα:
1730-2100
(Γ. Κορωναιος)

ΨΥΧΙΑΤΡΙΚΗΣ
Απόγευμα:
17:30-2130

Πρωί:
08:30-14:00
Απόγευμα:
1730-21:00

Για να κλείσετε ραντεβού επικοινωνήστε με τα τηλέφωνα 23850 49200-208

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

Κοζάνη, 15/2/2022

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ- ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ 
Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

Ανακοινώνει και Προσκαλεί

Έχοντας υπόψη τις διατάξεις του άρθ. 19 του Ν. 4014/2011 (ΦΕΚ 
209/Α') όπως έχει τροποποιηθεί και ισχύει, σε συνδυασμό με τις διατά
ξεις της ΚΥΑ 1649/45/2014 (ΦΕΚ 45/Β’), τους πολίτες (κοινό, ενδιαφε
ρόμενο κοινό) και φορείς εκπροσώπησής τους (οικείο Δημοτικό Συμ
βούλιο, Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης, Ποιότητας Ζωής, Συμβούλιο 
Δημοτικής ή Τοπικής Κοινότητας), να λάβουν γνώση και να διατυπώσουν 
γραπτές απόψεις, σύμφωνα με το έντυπο υπό στοιχεία Δ10, που περι
λαμβάνεται στο παράρτημα Α της προαναφερόμενης ΚΥΑ, διαβιβάστηκε 
η Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) του έργου: «Μο
νάδα παραγωγής και εκμετάλλευσης Βιοαερίου για συμπαραγωγή 
ηλεκτρικής και θερμικής ισχύος 0,999Μν/ στην Τ.Κ. Μελίτης, του 
Δήμου Φλώρινας, της Π.Ε. Φλώρινας, της Περιφέρειας Δυτικής Μα
κεδονίας». (Υποκατηγορίας Α2, Ομάδας 10ης, Α/Α άα) (ΠΕΤ: 
2201705825)

Φορέας του έργου ή δραστηριότητας: ΒΙΟΑΕΡΙΟ ΦΛΩΡΙΝΑΣ Ι.Κ.Ε.
Ημερομηνία έναρξης δημόσιας διαβούλευσης: 16/2/2022 και ημερο

μηνία λήξης αυτής η 16/3/2022
Ημερομηνία έναρξης της προθεσμίας για την κατάθεση απόψεων του 

ενδιαφερομένου κοινού: 16/2/2022 και ημερομηνία λήξης αυτής η
16/3/2022

Αρμόδια για το έργο ή τη δραστηριότητα Περιβαλλοντική Αρχή: Απο
κεντρωμένη Διοίκηση Ηπείρου - Δυτικής Μακεδονίας

Αρμόδια Υπηρεσία της Περιφέρειας για την παροχή των σχετικών πε
ριβαλλοντικών πληροφοριών και για την παραλαβή των εγγράφων από
ψεων του ενδιαφερομένου κοινού: Περιφερειακό Συμβούλιο, Δευτέρα- 
Παρασκευή, 08:00-16:00, τηλ.2461052621

Σύνδεσμος (ΙίηΚ) της ιστοσελίδας όπου γίνεται η δημοσίευση της ανα
κοίνωσης: νννννν.ρ0Π1.90ν.9Γ.

Εφημερίδα όπου γίνεται η δημοσίευση της ανακοίνωσης: «ΗΧΩ».

Η Πρόεδρος του Περιφερειακού Συμβουλίου 
Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας 
Καλλιόπη Κυριακίδου - Τσιάγγου . Λ
Αγγελία

Δ
ασκάλα με πολυετή εμπειρία, παραδίδει ιδιαίτερα μαθήματα 
σε τάξεις Δημοτικού και αναλαμβάνει τπ δημιουργική απα
σχόληση παιδιών και νηπίων.

Παρέχεται εκπαιδευτικό υλικό (φύλλα εργασίας, εκπαιδευτικά 
παιχνίδια κ.ά.), που προσαρμόζεται στις ανάγκες του κάθε παι
διού.

Τιμές προσιτές!
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 6942606954 

Με εκτίμηση,
Ίριδα Φυρογένη

Αδυνατί
Ζνγομάνη Α. 8«όΐλ ική
Διαιτόλόγϋς-Δ ιβαροφολόγος
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Στηρίζοντας την Τοπική Αγορά και τους 

Τοπικούς Επιχειρηματίες στηρίζουμε 

την ανάπτυξη του τάπου μας
Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
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ΤΕΤΑΡΤΗ 16 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2022 23 ηχω
Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

...Συνέχεια από τη σελίδα 24

Με λίγο λόγια, έγινε ένας πολιτιστικός πόλεμος 
εναντίων των ιθαγενών. Άρπαζαν τα παιδιά τους με 
σκοπό να τα αφομοιώσουν και αυτά αφήνονταν 
«στα χέρια του Θεού» όταν αρρώσταιναν.
Το 60% των 130 ιδρυμάτων «αιρομοίωσηε» ή
Κοινοτικών Σχολείων, όπως ονουάστηκαν, λει
τουργούσαν υπό τον έλεγχο τηε Καθολικής Εκ
κλησίας. Η πολιτεία έπαιρνε τα παιδιά από την 
ηλικία των 6 ετών για να τα αφομοιώσει με τον 
πολιτισμό των τότε αποίκων. Ενίοτε και για να τα 
δώσει Βοροά στουε καθολικούς παπάδες για
κακοποίηση κάθε μορφής.
0 τωρινός Πρωθυπουργός του Καναδά, Τζάστιν 
Τρουντώ, καθολικός ο ίδιος, προσπαθεί να κρατή
σει ίσες αποστάσεις. Από τη μία αναφέρει ότι τα γε
γονότα με τους εμπρησμούς των εκκλησιών τα 
οποία συμβαίνουν είναι κατανοητά, «υηάβΓδίΒΠ- 
άαόΐε», αλλά ταυτόχρονα καταδικάζει τις πράξεις 
εμπρησμού, γιατί, όπως λέει, στερούν από τους 
πολίτες μέρη να πενθήσουν και να γιατρευτούν 
από τις ψυχικές πληγές τους. Παρόλα αυτά, εκ 
μέρους όλης της κυβέρνησης ζήτησε δημόσια συ
γνώμη και κάλεσε και τον Πάπα Φραγκίσκο να 
πρήξει το ίδιο. Όμως σημαντικότερη είναι η στάση 
των ιθαγενών Καναδών.
Η κυβέρνηση Τρουντώ κάλεσε τους ηγέτες των 
ιθαγενών Καναδών να καταδικάσουν τα γεγο
νότα, χωρίς όμως να μπορούν να παραβλάψουν 
πως μιλάμε για μια εκατονταετή ηγεμονία 
φόβου και κακοποίησης πάνω σε μικρά παιδιά. 
Μιλάμε συνεπώς για καταδίκη με πλήρη κατανόηση 
της οργής και χωρίς τη χρήση σκληρής γλώσσας.
Το ζήτημα έγκειται στο ότι για όλο αυτό το διά
στημα, ο χριστιανισμός ήταν η μόνη διέξοδος για τις 
φυλές τους (φυλές με έντονη πνευματικότητα) να 
πιστέψουν σε μια ανώτερη δύναμη. Ανεξάρτητα αν 
αυτό έγινε μέσα από την άρνηση της θρησκείας
τους, που ήταν ο ανιμισυόε. και τη υετάΒαση
στον χριστιανισμό. Να σημειωθεί ότι τις καθολικές 
εκκλησίες στα εδάφη αυτά, τις περισσότερες φορές 
τις έχτισαν οι ίδιοι οι ιθαγενείς Καναδοί, οπότε 
σε έναν βαθμό το κάψιμο των εκκλησιών έκανε κά
ποιους να θεωρήσουν πως μαζί κάηκε και ο 
κόπος των προγόνων τους.
Αυτήν την στιγμή στον Καναδά αυτά τα γεγονότα «■1 
είναι το νούμερο ένα θέμα -πλην κορωνοϊού- 
και φυσικά έχουν βγει όλεοοι... «ιιιύχοαιμες» 
φωνές ακροδεξιών και συντηρητικών και
Ζητούν «συλλήψεις» και «επαναφορά της 
τάξπε και της ασφάλειας». |
Η φρίκη των καθολικών οικοτροφείων 
Το 1894 η φοίτηση στα οικοτροιοεία του Κα- ι
ναδά ένινε υποχρεωτική για όλα το παιδιά 
των αυτοχθόνων. Οπότε σε έναν βαθμό τα παι- ! 
διά τα άρπαζαν από τις οικογένειές τους και τα { 
πήγαιναν στα κοινοτικά σχολεία, τα οποία είχαν ι 
προβλέψει να τα χτίσουν μακριά από όλους 
τους καταυλισμούς των ιθαγενών. Σκοπός τους | 
ήταν να μειωθεί η οικογενειακή επιρροή, 
αλλά με την απομάκρυνση προφανώς μειώθηκε ι 
και η προστασία των παιδιών από τους γο
νείς τους. Οι οικογενειακές επισκέψεις έγιναν 
ακόμα πιο δύσκολες χάρη σε ένα σύστημα που 
απαγόρευε στους ιθαγενείς γονείς να βγαί~ ι 
νουν από τους καταυλισμούς. Τους επέτρεπαν I 
να κινούνται μόνο εντός των ορίων των καταυλι- | 
σμών.
Τα σχολεία αυτά στέρησαν από τα παιδιά τη ι

γλώσσα, τον πολιτισμό, την οικογένεια και σε 
πάρα πολλές περιπτώσεις την ίδια τη ζωή τους. 
Αν οι τάφοι είναι περισσότεροι από 1.000 και οι
μαθητές που παρακολούθησαν τα σχολεία αυτό
150.000. μιλάιιε για ένα τεράστιο ποσοστό θνη
σιμότητας υπό την εποητεία του καναδικού κρά
τους ή της Καθολικής Εκκλησίας!
Το σύστημα πέτυχε να ξεριζώσει την επιρροή του 
πολιτισμού των «Πρώτων Εθνών» σε αυτά τα 
παιδιά, όμως το αποτέλεσμα ήταν τραγικό: μετα- 
τραυματικά στρες, αυτοκτονίες, αλκοολισμός 
και κατάχρηση ουσιών, που είναι πλέον βαθιά 
ριζωμένα στις κοινότητες αυτές (κάτι αντίστοιχο 
συμβαίνει και στις ΗΠΑ).
Πολίτες και γνωστοί αυτόχθονες Καναδοί μιλούν 
πλέον ανοιχτά για την εκδίωξη των καθολικών 
εκκλησιών από τις περιοχές αυτές. Τις τελευταίες 
εβδομάδες έχουν βρεθεί 182 ανώνυμοι τάφοι 
στην Βπίίδή εοΐατηδίο, στο Κοινοτικό Σχολείο 5ί 
Ευςεηε’δ Μϊδδϊοη από την ί,οννοΓ Κοοίεηαγ 
Βαπά (φυλή), 751 ανώνυμοι τάφοι βρέθηκαν από 
το 0οννβ55655 ΡΪΓδΙ ΝαΙϊοη του δακΙοΙεΗονναη 
και 215 ανώνυμοι τάφοι από τη φυλή ΤΚ’βηηΙυρδ 
ίβ δβεννβρβηιε.Όλα αυτά μόλις τις τελευταίες 
40 ημέρες.
Επιζώντες και εμπειρογνώμονες φοβούνται πως τα 
επόμενα χρόνια ο αριθμός των τάφων που θα βρε
θούν κοντά στα Καθολικά Σχολεία θα αυξηθεί δρα
ματικά. Ήδη σε αυτές τις έρευνες συνδράμουν 
ραντάρ υπεδάφους και έτσι δεν χρειάζονται τυχαίες 
ανασκαφέςσε κάθε σημείο υποψίας ή ενδιαφέρον
τος ξεχωριστά, θα πρέπει να τονίσουμε πως μόλιε 
σε ελάχιστες περιπτώσεις δόθηκαν επαρκείς
εξπνήσειε στους νονείς σχετικά με τον θάνατο
των παιδιών.
Ο Πάπαε Φραγκίσκοε δέχτηκε τον Δεκέμβρη
ξεχωριστά εκπροσώπους από το Πρώτο Έθνη.
τους Μετίε και τους Ινουίτ. κάτω από ηχηρές
πιέσειε για δημόσια συνγνώυη. Βέβαια οι ετερο- 
χρονολογημένες συγγνώμες έχουν συνήθως ως 
αποτέλεσμα τη δικαιολογημένη οργή και το κάψιμο 
των εκκλησιών, που πλέον συμβολίζουν 100 
χρόνια κακοποίησης και φόνων μικρών παι
διών από αδιαφορία.

Πηγή: Σοφοκλής Αρχοντάκης, 2020πτ39·9Γ

ΤΟΥ ΟΣΕ
Φλώρινα - Θεσ/νίκη:

06:55 π μ - 09:35 
16:09 - 18:47

Τηλ. Επικ.: 2385022404 

Θεσ/νίκη - Φλώρινα:

13:21 - 15:58 
19:15- 21:52

Τηλ. Επικ.:21 301 21 528

'δρ'ο'μο'αο'γΤα')

* Μαθήματα όλων των τάξεων Γυμνασίου και 
Λυκείου σε ολιγομελή τμήματα έως 4 ατόμων

® Παράδοση ιδιαίτερων μαθημάτων

? Με σύγχρονες εκπαιδευτικές μεθόδους για το 
βέλτιστο παιδαγωγικό αποτέλεσμα

Προσιτή Αριστεία!
Εγγύηση η διδακτική εμπειρία, η οργάνωση και η ομαδικότητα

Υπεύθυνη Σπουδών
Βακφάρη Μαριάνθη

Πρεσπών 16. Φλώρινα -Τηλ : 6974991259-2385503362
ξηοϊιμ0ηϊηΐ@£τηάϊϊ.εόΐη ”

Μπιτάκη; Ανθ. Σταύρο;
Ίοήιιικό* Μηχανικό* ΑΠΘ 
■Ενεργειακό* Επιθεωρητή* Κτιρίων

Μ$ς Εηβτ§γ Εη9.ηββππ9 ίη δννβοίβη

Λύσεις
ηχωχρόνου

Λύση Γρίφου 
Θα χρειαστεί δύο λε

πτά. Το μπροστινό μέ
ρος θα φτάσει στην 

άκρη του τούνελ σε ένα 
λεπτό. Και χρειάζεται 
άλλο ένα λεπτό για να 
φτάσει και το πίσω μέ
ρος και να βγει ολό
κληρο από το τούνελ.

7 9 4 8 1 6 3 2 5
1 2 5 3 7 9 4 8 6
3 6 8 2 5 4 7 9 1
5 1 9 7 8 2 6 3 4
2 8 6 4 3 5 9 1 7
4 3 7 6 9 1 2 5 8
6 4 3 5 2 8 1 7 9
8 7 1 9 4 3 5 6 2
9 5 2 1 6 7 8 4 3
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Συκωτάκια κοτόπουλου 
της Αρετής!

0
 α την πω την αμαρτία μου, γιατί, όπως 
λένε, αμαρτία εξομολογημένη, η μισή συγ- 
χωρεμένη: Πάνε χρόνια που έχω να μαγει
ρέψω συκωτάκια πουλιών και το ίδιο 

συμβαίνει, όπως μαθαίνω, και με φίλες και φί
λους.

Προφανώς τα βάλαμε στην άκρη αθόρυβα και τα 
αποσύραμε απ' τα σπιτικά μενού, όταν όλοι ήμασταν 
απασχολημένοι με άλλα θέματα.·., πιο σοβαρά.
Τα συκωτάκια κοτόπουλου σπάνια τα βλέπεις σε 
συνταγές, σπάνια τα βλέπεις σε εστιατόρια και τα

βέρνες, σπάνια πια μιλά κανείς για αυτά. Σαν να είναι 
πολύ ταπεινά για εκεί που νομίζαμε ότι φτάσαμε ως 
χώρα... τρομάρα μας.
Και όμως, αυτά τα συκωτάκια είναι και διατροφικά 
και γαστρονομικά κορυφαίο υλικό και επί πλέον 
είναι και πάμφθηνα! Αυτό πάλι πού το πας;

Είναι, δηλαδή, ένα κι ένα για ετούτες τις δύσκολες 
μέρες που μας προέκυψαν και που, κακά τα ψέματα, 
αναγκαζόμαστε να φέρουμε στην επιφάνεια παλιές 
αξίες και νοήματα από καιρό ξεχασμένα. Ειδικά στη 
γαστρονομία της καθημερινότητας.

Ας είναι καλά η Αρετούλα, που μας τα μαγείρεψε και 
μας τα θύμισε. Έτσι, λέω να τα επανεντάξω στο μη
νιαίο πρόγραμμά μας και καλά θα κάνετε να με μιμη- 
θείτε κι εσείς.
Μαγειρέψτε τα είτε με τη συνταγή της Αρετής, είτε 
με οποιονδήποτε άλλον τρόπο και, Πιστέψτε με,

υπάρχουν πολλοί, 
θαρρώ πως αξί
ζουν να τα ξανα- 
φέρουμε στη 
μόδα!
Μπορείτε κι εσείς 
(όπως η Αρετή) να 
μαγειρέψετε την 
αγαπημένη σας 
συνταγή και να 
μας τη στείλετε να 
τη δημοσιεύ
σουμε.

Πώς θα τα
φτιάξετε:

Πλύνετε πολύ 
καλά τα συκωτά
κια και αφήστε τα 
να στραγγίσουν. 
Στεγνώστε τα όσο 
μπορείτε με 
απορροφητικό 
χαρτί. Ζεστάνετε 
το λάδι στο τηγάνι. 
Κόψτε σε φέτες το

Υλικά

• 500 γρ. συκωτάκια
κοτόπουλου

• 1 κρεμμύδι ξερό
• 1 πράσινη πιπεριά
• 1 κόκκινη πιπεριά

• Αλάτι
• Πιπέρι
• Ρίγανη

• Ά ποτήρι κρασί
• 2Δ φλ.τσ. ελαι

όλαδο
• 1 κ.α. μουστάρδα

κρεμμύδι και σοτάρετέ τις μέχρι να αποκτήσουν 
χρυσάφι χρώμα, όχι να καούν. Αφαιρέστε τα κρεμ
μύδια από το τηγάνι και προσθέστε τις πιπεριές κομ
μένες επίσης σε λωρίδες. Μόλις μαλακώσουν, 
απομακρύνετέ τις από το τηγάνι και ρίξτε τα συκω
τάκια. Αφήστε τα να τσιγαριστούν πολύ καλά και από 
τις δυο πλευρές. Τα συκωτάκια αρχικά θα βγάλουν 
τα υγρά τους, που είναι αρκετά. Επειδή σαν είδος 
είναι αρκετά ευαίσθητο, καλό είναι να αποφύγετε να 
τα ταλαιπωρήσετε γυρίζοντάς τα πολλές φορές. 
Μόλις απορροφηθούν τα υγρά και αρχίσει να φαίνε
ται το λάδι, σβήστε τα με κρασί. Η Αρετή χρησιμο
ποίησε το εξαιρετικό κρασί «Σοδειά» (50% 
ξινόμαυρο, 35% 5γΓ3, 15% θβάθΓΠθΙ δθυνίρηοη) 
του οινοποιείου «Ιη νίηο Εδίοίθ» στο Αμύνταιο.
Εσείς μπορείτε να χρησιμοποιήσετε οποιοδήποτε 
κρασί έχετε στο ντουλάπι σας. Αφήστε λίγο να εξα
τμιστεί το αλκοόλ και προσθέστε τα σοταρισμένα 
κρεμμύδια και τις πιπεριές και ανακατέψτε ελα
φρώς. Τελειώστε με μουστάρδα, αλάτι, πιπέρι και ρί
γανη. Τα συκωτάκια μας είναι έτοιμα όταν 
επανεμφανιστεί το λάδι. Συνοδέψτε τα με ένα ωραι
ότατο πιλάφι, πουρέ ή, ακόμα πιο αμαρτωλά, με τη
γανητές πατάτες.
Καλή επιτυχία φίλες μου και καλά μαγειρέματα! 
Μέχρι το επόμενο μαγειρικό μας ραντεβού, να περ
νάτε καλά, να προσέχετε τους μοναδικούς και υπέ
ροχους εαυτούς σας και να έχετε κατά νου αυτό που 
έλεγε η γιαγιά Αθηνά: «Τα δανεικά τα ρούχα ζεστα
σιά δεν σου κρατούν».

Σας φιλώ αυγή

Μια φωτογραφία... Μια ιστορία..

Ο Καναδάς αντιμέτωπος 

με την Ιστορία: Γιατί 

καίγονται καθολικές 

εκκλησίες σε όλη τη χώρα;

Τ
ις τελευταίες εβδομάδες στον Καναδά, τουλάχιστον 14 Καθολι
κές εκκλησίες έχουν γίνει στάχτη ή στόχος βανδαλισμού με 
μπογιά. Πίσω κρύβεται μια μακάβρια αλήθεια: Σε καθολικά οι
κοτροφεία της ΒπΙίβΗ ΟοΙυιτώία του Καναδά έχουν βρεθεί πε

ρισσότεροι από χίλιοι τάφοι, ανώνυμοι, μικρών παιδιών.
Η οργή ξεχείλιζε τον τελευταίο καιρό στις περιοχές των ιθαγενών 
Καναδών, που επισήμως φέρουν την ονομασία των “Πρώτων 
Εθνών”. Τα γεγονότα ξεκίνησαν το βράδυ της 1ης Ιουλίου, παρα
μονή της εθνικής επετείου του Καναδά. Η “Ημέρα του Καναδά” ή 
«Μέρα της κυριαρχίας», όπου οι Καναδοί γιορτάζουν την πρώτη 
επέτειο της Συνομοσπονδίας. Ένα μπαράζ εμπρησμών κράτησε όλη 
νύχτα. Κάηκαν 5 καθολικές εκκλησίες και συνολικά βανδαλίστη- 
καν περισσότερες από 10, με τις 8 να βρίσκονται σε περιοχές των 
“Πρώτων Εθνών". Αυτό μόνο την 1 η Ιουλίου.
Ακόμη ξηλώθηκαν τα αγάλματα των δύο Βασιλισσών της Αγ
γλίας. της Βικτώριας και Ελισσάβετ της II.Ένα τρίτο άναλμα. 
αυτό του θαλασσοπόρου ϋαητοβ ΟοοΚ, που κατάκτησε τον Κα
ναδά νια λογαριασμό τηε Βρετανίας και τον αποίκησε. εγινε
κομμάτια και ηετάχτηκε στο λιμάνι. Στη θέση του έβαλαν ένα ξύ
λινο ομοίωμα κόκκινου ωορέυατοε. το οποίο στο πίσω υέροε 
έχει ματωμένα δακτυλικά αποτυπώματα, ως φάρο τιυήε νια τις
γυναίκεε των ιθαγενών που δολοφονήθηκαν ή εξαφανίστηκαν
από τους άποικουο.
0 Καναδάς ζούσε επί χρόνια κάτω από μία συνομωσία σιωπής και 
ανείπωτης φρίκης. Εδώ όμως και περίπου δύο μήνες το κουβάρι ξε
τυλίγεται, τα στόματα ανοίγουν και αποκαλύπτεται μια αιματηρή συ
νωμοσία σιωπής 100 ετών, με επίκεντρο τη δολοφονία, την 
κακοποίηση, τιε αυτοκτονίεε ή τον θάνατο εξ αμέλειας περισσό
τερων από 1.000 παιδιών αυτοχθόνων καναδών. που είχαν στα
λεί για «αναμόρφωση και αφομοίωση» σε οικοτροφεία του 
Καναδά. Αυτό μεταφράζεται σε ξυλοδαρυούο και βιασυούε των 
παιδιών, σε υποσιτισυό. σε απαγόρευση τηε χρήσηε τη ο μητρι
κής τουο γλώσσας, δηλαδή των διαλέκτων που χρησιυοποιού-
σαν οι ιθανενείε Καναδοί για να επικοινωνούν πριν οι Άγγλοι
τηε βασίλισσας Βικτωρίας αποικίσουν τη νή τους...

Συνέχεια στη σελίδα 23..
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